
PROTOKÓ  NR XLVI/05Ł

z XLVI sesji RADY MIASTA GDA SKA,Ń

która odby a si  w dniu 22 grudnia 2005 rokuł ę

w sali obrad Nowego Ratusza w Gda skuń

ul. Wa y Jagiello skie 1ł ń

Pocz tek obrad godz. 9.00. ą

Na stan 34 radnych w sesji udzia  wzi li wszyscy radni. ł ę

PUNKT 1

                 SPRAWY REGULAMINOWE

Przewodnicz cy Rady Miasta BOGDAN OLESZEKą  otworzy                     ił  

przewodniczy  obradom sesji Rady Miasta Gda ska. ł ń

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Poprosz  Szefów Klubów na chwil  do mnie, musz  zwo a  Konwent Seniorów.ę ę ę ł ć

Witam bardzo serdecznie wszystkich. 

Wp yn  wniosek  ł ął Komisji  Samorz du  i  adu  Publicznego o  w czenie  podą Ł łą  

obrady projektu uchwa y w sprawie wyodr bnienia na rok 2006 rodków finansowychł ę ś  

na dzia alno  statutow  jednostek pomocniczych ł ść ą (druk nr 1725).   
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Wp yn  wniosek ł ął Prezydenta Miasta Gda ska o w czenie podń łą  obrady 

projektów uchwa  w sprawie:ł

1) ustalenia  najni szego  wynagrodzenia  zasadniczego  w  I-szej  kategoriiż  
zaszeregowania  oraz  warto ci  jednego  punktu  w  z otych  w  tabeliś ł  
punktowych  rozpi to ci  katgegorii  zaszeregowania  dla  placówekę ś  
o wiatowych prowadzonych przez Gmin  Miasto Gda sk   ś ę ń (druk nr 1721)   

2) uchwalenia  miejscowego  planu  zagospodarowania  przestrzennego 
ródmie cie  rejon  ulic  D ugie  Ogrody  i  Szafarnia  w  mie cie  Gda skuŚ ś ł ś ń  

(druk nr 1722)    

3) zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawie przyj cia „Gminnegoą łę ń ę  
Programu Przeciwdzia ania Narkomanii w 2006 roku”         ł (druk nr 1723) 

4) udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie          i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków          (druk 
nr 1724)

Wp yn y autopoprawki Prezydenta Miasta Gda ska do druków nr: 1681, 1718,ł ęł ń  

1709.

Druk 1725 o w czenie pod obrady.  łą Bardzo prosz  o krótkie zapoznanie radnychę  

dlaczego to powinno by  dzisiaj procedowane.ć

radny ALEKSANDER UBRYS – Przewodnicz cy Komisji  Samorz du i  aduŻ ą ą Ł  

Publicznego

Wysoka Rado. Te 2,50 to s  rodki w sumie niewielkie, jakimi dysponuj  jednostkią ś ą  

pomocnicze na realizacj  niewielkich zada  dzielnicowych. Do tej pory by a to kwota 2ę ń ł  

z .  Komisja Samorz du i  adu Publicznego wnioskuje o podniesienie tej  stawki nał ą Ł  

mieszka ca o  0,50  z .  W  wyrazie  bezwzgl dnym jest  to  27.500  z  na  wszystkień ł ę ł  

jednostki, które w tej chwili dzia aj . Nie jest wi c to wielka kwota. Ja s dz , e jest toł ą ę ą ę ż  

docenienie  tego  co  robi  jednostki  pomocnicze.  S dz ,  e  powinni my  co  rokuą ą ę ż ś  

analizowa  te wydatki i stopniowo powi ksza  t  pul , poniewa  nikt nie wie lepiej jakć ę ć ą ę ż  

wydawa  pieni dze w swojej dzielnicy na drobne sprawy zwi zane                         zć ą ą  

utrzymaniem czysto ci, porz dku i adu w danym miejscu w Gda sku. ś ą ł ń

St d te  ten wniosek wprowadzamy pod obrady dzisiejszej sesji.ą ż
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów jest za wprowadzeniem ń druku nr 1725 do porz dku obrad?ą

za -  27

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1

Projekt uchwa y zosta  wprowadzony i b dzie w punkcie 23.ł ł ę

Kto z Pa  i Panów jest za wprowadzeniem ń druku nr 1721 do porz dku obrad?ą

za -  26

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    2

Projekt uchwa y zosta  wprowadzony i b dzie w punkcie 7A.ł ł ę

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1722?

za -  25

przeciw -    1

wstrzyma  si  ł ę -    1

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 14A.ł łą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1723?

za -  26

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 10A.ł łą
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Kto z Pa  i Panów Radnych jest za w czeniem pod obrady ń łą druku nr 1724?

za -  24

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

Ten druk zosta  w czony pod dzisiejsze obrady jako punkt 24.ł łą

G osujemy porz dek obrad. ł ą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za takim porz dkiem obrad ?ń ą

za -  29

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p r z y j   ał ę ł

PORZ DEK OBRAD: Ą

1. Sprawy regulaminowe
- otwarcie sesji,

          - zatwierdzenie porz dku obradą

2. Komunikaty:
- Prezydium i Komisji Rady Miasta 
- Prezydenta Miasta 

3. O wiadczenia Klubów Radnych.ś

4. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.

5. Wst pienia kandydata z tej samej listy na miejsce radnego w zwi zkuą ą  
z wyga ni ciem mandatu (druk nr 1712) ś ę

6. Uchwa a w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rok 2006ł ż ń  
(druk nr 1681+autopoprawka)

- stanowisko Prezydenta Miasta Gda ska do wniosków radnych i Komisji Rady Miastań  
Gda ska do projektu na 2006 rok,ń

- opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej,
- przedstawienie opinii Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda ska,ż ń
- wyst pienia przedstawicieli Klubów Radnych, ą
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- dyskusja, 
- ustosunkowanie si  Prezydenta Miasta do wyst pie , ę ą ń
- g osowanie. ł

7. Uchwa y w sprawie:ł

1)      zmiany uchwa y w sprawie uchwalenia bud etu miasta Gda ska na rokł ż ń  
2005 (druk nr 1714)

2)      wydatków bud etu miasta Gda ska,  które  w 2005 r.  nie  wygasaj  zż ń ą  
up ywem roku bud etowego ł ż (druk nr 1715)

3)      zmiany uchwa y z 24 listopada 2005 roku nr  XLV/1549/05 w sprawieł  
okre lenia wysoko ci stawek podatku od rodków transportowych             ś ś ś (druk 
nr 1720)

4)      okre lenia formy, wysoko ci i trybu przyznania pomocy dla Pani Franciszkiś ś  
Kra nickiej i jej córki Marii Mak, tworz c rodzin  repatrianck  z Kazachstanuś ą ę ą  
zaproszona na pobyt sta y do Gda ska ł ń (druk nr 1711)

5)      udzielenia poparcia dla  wspólnego projektu Gminy Miasta Gda ska iń  
Fundacji Solidarno ci pn. „Europejskie Centrum Solidarno ci” ś ś (druk nr 1719)

6)      ustanowienia szczegó owych zasad i trybu przyznawania nagród Prezydentał  
Miasta Gda ska za wybitne osi gni cia sportowe ń ą ę (druk nr 1703)

7)      wynagradzania  nauczycieli  szkó  i  placówek,  dla  których  organemł  
prowadz cym jest Miasto Gda sk ą ń (druk nr 1713) 

       7A)     ustalenia najni szego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategorii ż
                  zaszeregowania oraz warto ci jednego punktu w z otych w tabeli ś ł
                  punktowych rozpi to ci katgegorii zaszeregowania dla placówek ę ś
                  o wiatowych prowadzonych przez Gmin  Miasto Gda sk   ś ę ń (druk nr 1721)   

8)      przyj cia „Gminnego programu do ywiania dzieci i m odzie y w szko achę ż ł ż ł  
podstawowych, gimnazjalnych i  ponadgimnazjalnych na lata  2006 –  2007”  
(druk nr 1716)

9)      ustalenia organizacji oraz szczegó owych zasad ponoszenia odp atno ci zał ł ś  
pobyt  w  o rodku  interwencji  kryzysowej  wraz  z  hostelem  w  Gda sku  ś ń
(druk nr 1717)
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10)      zmiany uchwa y w sprawie okre lenia zada , na które przeznaczone b dł ś ń ę ą 
rodki  z  Pa stwowego Funduszu Rehabilitacji  Osób  Niepe nosprawnych wś ń ł  

2005 roku (druk nr 1718)

       10A)   zmieniaj ca uchwa  Rady Miasta Gda ska w sprawie przyj cia ą łę ń ę
                 „Gminnego Programu Przeciwdzia ania Narkomanii w 2006 roku” ł
                 (druk nr 1723)    

11)      uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Osowa – 
rejon ulic: Wodnika i Artemidy w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1705)

12)      uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Siedlce – 
rejon ulicy Legnickiej w mie cie Gda sku ś ń (druk nr 1708)

13)      przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego Jelitkowo rejon  ul.  Wypoczynkowej  II  w  mie cie  Gda sku  ś ń
(druk nr 1706) 

14)      przyst pieniu  do  sporz dzenia  miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego Starego Miasta –  rejon  ulicy Rajskiej  w mie cie  Gda sku  ś ń
(druk nr 1707) 

      14A)    uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
         ródmie cie rejon ulic D ugie Ogrody i Szafarnia w mie cie Gda sku  Ś ś ł ś ń
         (druk nr 1722)    

15)      zmiany uchwa y nr XXXIX/1338/05 Rady Miasta Gda ska z dnia 30 czerwcał ń  
2005 r. o przyst pieniu do sporz dzenia miejscowego planu zagospodarowaniaą ą  
przestrzennego Che m III – Anielinki w mie cie Gda sku ł ś ń (druk nr 1704)

16)      wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach ż (druk nr 1698)

17)      wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach ż (druk nr 1699)

18)      wyra enia opinii o lokalizacji salonu gier na automatach ż (druk nr 1700)

19)      wyra enia opinii o lokalizacji kasyna gry ż (druk nr 1701)

20)      wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowymż ę ł ż ł  
jednoosobowej spó ki Gminy Miasta Gda ska dzia aj cej pod firm  Gda skieł ń ł ą ą ń  
Towarzystwo  Budownictwa  Spo ecznego  Spó ka  z  ograniczonł ł ą 
odpowiedzialno ci  z siedzib  w Gda sku ś ą ą ń (druk nr 1702)
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21)      wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowymż ę ł ż ł  
spó ki  dzia aj cej  pod  firm  Gda ska  Infrastruktura  Wodoci gowo  –ł ł ą ą ń ą  
Kanalizacyjna  Spó ka  z  o.o.  z  siedzib  w  Gda sku  ł ą ń (druk  nr  1709  + 
autopoprawka )

22)      wyra enia woli obj cia udzia ów w podwy szonym kapitale zak adowymż ę ł ż ł  
spó ki dzia aj cej pod firm  Pomorski Fundusz Po yczkowy Spó ka                 zł ł ą ą ż ł  
ograniczon  odpowiedzialno ci  z siedzib  w Gda sku ą ś ą ą ń (druk nr 1710)

23) udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie          i 
roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków          (druk 
nr 1724)

24) wyodr bnienia na rok 2006 rodków finansowych na dzia alno  statutowę ś ł ść ą 
jednostek pomocniczych  (druk nr 1725)

8. Wnioski, o wiadczenia osobiste, ś
9. Zako czenie obrad.ń

PUNKT 2

KOMUNIKATY

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

W dniu dzisiejszym w przerwie sesji Rady Miasta Gda ska w Sali Herbowej odb dzień ę  

si  spotkanie  op atkowe  z  udzia em  Jego  Ekscelencji  Arcybiskupa  Tadeuszaę ł ł  

Goc owskiego.  Zapraszam Pa stwa wszystkich. Dzisiaj zrezygnowali my z obiadów.ł ń ś  

B dzie skromny posi ek przy op atku.ę ł ł

Równie  w dniu dzisiejszym b dzie prowadzona zbiórka pieni dzy na wypoczynekż ę ę  

zimowy dzieci z dzielnicy Nowy Port. Zbiórk  przeprowadzi siostra Marzena              zeę  

Zgromadzenia Sióstr  Franciszkanek Rodziny Maryi. Ka dy z ofiarodawców otrzymaż  

kartk  wi teczn  wykonan  w asnor cznie przez dzieci. Zach cam            doę ś ą ą ą ł ę ę  

wsparcia tej akcji. Na pewno nasze datki wspomog  eby zorganizowa  tym dzieciom zą ż ć  
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biednych rodzin taki  wypoczynek. Zach cam wszystkich Pa stwa do udzia u w teję ń ł  

zbiórce.

Prosz  Pa stwa chcia em jeszcze powiedzie  i odes a  w komunikatach do ostatnieję ń ł ć ł ć  

„Wspólnoty”. Jest tam temat, który pewnie wielu z Pa stwa zainteresuje tym bardziej,ń  

e napisany zosta  przez naszego koleg  radnego. Tytu  tego jest „radny prezesemż ł ę ł  

spó dzielni”. My l , e wielu z nas si  znalaz o w takiej sytuacji czy godzenie pewnychł ś ę ż ę ł  

funkcji jest mo liwe je li jest si  samorz dowcem. ż ś ę ą

W komunikatach równie  chcia bym prosi  Pa stwa o to eby my dzisiejsz  sesjż ł ć ń ż ś ą ę 

prowadzili sprawnie. Mamy o 12,3o to planujemy i na Konwencie ustalono b dziemyę  

mieli  go ci,  b dzie  Prezydent  Wa sa,  b dzie  Arcybiskup  Goc owski,  b dzieś ę łę ę ł ę  

Przewodnicz cy  niadek.   B dziemy  procedowa  uchwa  dotycz c  powstaniaą Ś ę ć łę ą ą  

Centrum Solidarno ci. Tak e bardzo prosz  eby my dzisiejsze obrady prowadziliś ż ę ż ś  

sprawnie i taki jest gor cy apel do Pa stwa.ą ń

Tyle komunikatów Prezydium Rady Miasta, czy s  komunikaty komisji?   Nie widz .ą ę

Komunikaty Prezydenta Miasta

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

To jest nie tyle komunikat co jakby taka moja informacja w sprawach przykrych, które 

ostatnio mia y miejsce. Jak wiemy tydzie  temu Urz dem Miasta jak i opini  publicznł ń ę ą ą 

wstrz sn a informacja o zatrzymaniu dwóch Dyrektorów, jednego – Wydzia u Urz duą ęł ł ę  

Miasta, drugiego – szefa jednej z jednostek organizacyjnych Miasta Gda ska. Obydwuń  

panów pos dza si  o tzw. apówkarstwo. ą ę ł

Szanowni Pa stwo licz c wszystkich pracowników Urz du Miasta  tak e ponad 240ń ą ę ż  

jednostek  organizacyjnych  podleg ych  Prezydentowi  Miasta  oraz  miejskich  spó ekł ł  

mo na by powiedzie , e jest to wcale niema e bo ponad 14 tysi czne miasto. ż ć ż ł ę

Chc  raz  jeszcze  podkre li ,  e  Prezydent  Miasto  w  sensie  polityczno-moralnymę ś ć ż  

odpowiada  za  ponad  14  tysi cy  osób  pracuj cych  dla  miasta  w  jednostkachę ą  

organizacyjnych  i  spó kach  b d cych  100-procentowo  w asno ci  Gminy  Miastoł ę ą ł ś ą  

Gda sk.  Przypominam o tym, zw aszcza w ostatnim czasie cz sto eby wyobraziń ł ę ż ć 

sobie ogrom odpowiedzialno ci i tym samym wyzwa  le cych i na tym tle ponad 14ś ń żą  
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tysi cy  ludzi  nale y  te  rozpatrywa  te  przykre  wydarzenie,  które  ostatnio  mia oę ż ż ć ł  

miejsce. Niestety jak w ka dym zbiorowisku ludzkim, w ka dym mie cie s , wg mnież ż ś ą  

wi kszo  z tych 14 tysi cy ludzi to ludzie prawi, uczciwi i którzy na pewno nie amię ść ę ł ą 

prawa. Oczywi cie nie jest to adne usprawiedliwienie czy ch  oczyszczenia z winyś ż ęć  

panów M. i Ch. To stwierdzenie po prostu faktu, nie tylko faktu statystycznego ale po 

prostu faktu bardzo merytorycznego i próba wyt umaczenia opinii publicznej, e takieł ż  

dwa przypadki nie mog  stanowi  o ocenie kondycji moralnej wszystkich ponad 14ą ć  

tysi cy pracowników pracuj cych dla miasta. Wszak to oni w swojej przyt aczaj ceję ą ł ą  

wi kszo ci, znakomici, uczciwi, rzetelnie wykonuj  swoje obowi zki. S  przecie  naszeę ś ą ą ą ż  

wspólne sukcesy miasta, w tym równie  mijaj cym, nie atwym, ale bardzo udanym dlaż ą ł  

Gda ska roku 2005.ń

Szanowni Pa stwo w pi mie skierowanym na moje r ce Prokurator Okr gowy           wń ś ę ę  

Gda sku pisze, e 10 grudnia br. przedstawiono Krzysztofowi M. Dyrektorowi Wydzia uń ż ł  

Edukacji i Sportu Urz du Miejskiego w Gda sku zarzuty dokonania przest pstw z art.ę ń ę  

228  §  3  Kodeksu Karnego.  Na  wniosek prokuratora  nadzoruj cego ledztwo S dą ś ą  

Rejonowy w Gda sku zastosowa  wobec wy ej wymienionego rodek zapobiegawczyń ł ż ś  

w postaci tymczasowego aresztowania na okres 3 miesi cy. W toku ledztwa wydanoę ś  

tak e postanowienie o przedstawieniu zarzutów z art. 228 § 3 Kodeksu Karnego wobecż  

Wies awa Ch. Wobec tego podejrzanego postanowiono       o zastosowaniu rodkał ś  

zapobiegawczego w postaci por czenia maj tkowego wraz     z zakazem opuszczaniaę ą  

kraju. Krótko mówi c obaj urz dnicy podejrzewani s  o tzw. apownictwo, st d s dą ę ą ł ą ą  

wyka e w przysz o ci ile jest prawdy w tych zarzutach. Tym niemniej jest to dla nasż ł ś  

wszystkich niezwykle smutna i  wstrz saj ca sprawa dlatego, e ona rzuca cie  noą ą ż ń  

w a nie na t  armi  ludzi codziennie pracuj cych z oddaniem dla miasta Gda ska, nieł ś ą ę ą ń  

tylko rzuca cie  ale jest rys , któr  trzeba b dzie                  w nast pnych miesi cachń ą ą ę ę ą  

jak gdyby odpracowa  i na nowo zapracowa  odzyskaniem wiarygodno ci, odzyskanieć ć ś  

dobrej  opinii.  Po  powzi ciu  tych  informacji  natychmiast   powo a em  zespó  doę ł ł ł  

wyja nienia  sprawy  na  ile  si  da  wyja ni  si ami  swoimi,  wewn trznymi  podś ę ś ć ł ę  

kierownictwem pani Sekretarz Miasta pani Danuty Janczarek. Po zapoznaniu si  zę  

wynikami  oraz  protoko em  kontroli  przeprowadzonej  przez  Komisj  Rewizyjn  wł ę ą  

Miejskim O rodku Sportu i Rekreacji oraz                        w Mi dzyszkolnym O rodkuś ę ś  

Kultury  Fizycznej  postanowi em,  co  by o  dla  mnie  niezwykle  przykre  i  trudne,ł ł  

postanowi em zdymisjonowa  cenionego przez mnie  mojego Zast pc  Waldemarał ć ę ę  
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Nocnego. Ta dymisja, to chc  bardzo wyra nie podkre li , ma tylko zwi zek z brakiemę ź ś ć ą  

dostatecznego  nadzoru  nad  podleg ymi  pracownikami  i  brakiem  natychmiastowej,ł  

skutecznej  reakcji  na  wyniki  czy  wst pne  wyniki  kontroli  Komisji  Rewizyjnej  Radyę  

Miasta.  Zbyt  opieszale  pracownicy  podlegli  panu  Nocnemu zaj li  si  t  spraw  ię ę ą ą  

dostatecznie w dobrym tempie nie zareagowali na przedstawione tam przez Komisję 

swoje wnioski.  Za  brak nale ytej  reakcji  na wspomniany wst pny protokó  kontroliż ę ł  

udzieli em nagany Zast pcy Dyrektora Wydzia u Edukacji8 i Sportu pani Bia ousow.ł ę ł ł  

Odwo a em ze stanowiska                     po otrzymaniu stosownej opinii Wojewódzkiegoł ł  

Kuratora O wiaty podejrzanego        w sprawie Dyrektora Szkolnego Schroniskaś  

M odzie owego  Wies awa  Ch.  On  zosta  odwo any  z  tego  stanowiska,  on  dalejł ż ł ł ł  

formalnie jest pracownikiem Schroniska bo takie s  przepisy prawa pracy, natomiast nieą  

pe ni ju  funkcji Dyrektora  Schroniska M odzie owego. W najbli szym czasie b dzieł ż ł ż ż ę  

powo ana osoba na p.o. a pó niej b dzie rozpisany konkurs. Jak Pa stwo wiedzł ź ę ń ą 

Schroniska tak jak przedtem Mi dzyszkolny O rodek Sportu to s  jednostki edukacji.ę ś ą  

Konkurs tam obowi zuje       w specyficznym trybie,  a mianowicie sk ad Komisjią ł  

Konkursowej jest z góry okre lony ustaw  czyli jest trzech przedstawicieli Kuratoraś ą  

O wiaty,  s  przedstawiciele  zwi zków  zawodowych,  wcze niej  jeszcze  byliś ą ą ś  

przedstawiciele rady pedagogicznej      i  trzech przedstawicieli Prezydenta Miasta. 

Mówi c wprost, Prezydent Miasta ma tam mniejszo . Dodatkowo kandydat wy onionyą ść ł  

przez  Komisj  musi  by  zaopiniowany przez  Kuratora.  W  tym przypadku Kuratorę ć  

O wiaty pozytywnie zaopiniowa  w dwóch konkursach Wies awa Ch. I  te  co chcś ł ł ż ę 

bardzo wyra nie podkre li , do konkursu zg osi o si  w jednym konkursie 2003 i 2005,ź ś ć ł ł ę  

zg osi  si  tylko 1 kandydat Wies aw Ch. Og oszenia by y wsz dzie dost pne w prasie,ł ł ę ł ł ł ę ę  

nie by y umieszczone tylko na tablicy og osze  Urz du Miasta czy gdzie  za drzwiami,ł ł ń ę ś  

po prostu by a tutaj pe na jawno          i  przezroczysto . Tylko on si  zg osi .ł ł ść ść ę ł ł  

Niestety z tego powodu, e zg osi  si  jeden kandydat, nie mo na by o uniewa niż ł ł ę ż ł ż ć 

konkursu, bowiem obowi zuj  przepisy,           e nawet przy jednym kandydacieą ą ż  

konkurs  jest  wa ny.  Po  tym  wszystkim  poleci em przeprowadzenie  kompleksowejż ł  

kontroli  w  Schronisku  M odzie owym,  oczywi cie  ta  kompleksowa  kontrola  mał ż ś  

naturalnie swoje ograniczenia dlatego, e dokumenty zwi zane z ostatnimi przetargamiż ą  

zosta y zabezpieczone przez policj ,  a  wi c  te  rzeczy s  niedost pne i  poleci emł ę ę ą ę ł  

przygotowanie  jakby  reformy  s u b  kontrolnych  miasta  Gda ska.  Powstanieł ż ń  

wydzielona,  samodzielna  jednostka  kontroli  wewn trznej  Urz du,  która  b dzie  się ę ę ę 
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zajmowa  kontrol  w Urz dzie Miasta i jednostek podleg ych. Dzisiaj ta kontrola jest jakć ą ę ł  

gdyby podzielona na kontrol  finansow            w Wydziale Finansowym i na kontrol  wę ą ę  

Referacie Kontroli w Biurze Prezydenta.       Od 02 stycznia wszystkie te jednostki 

kontrolne b d  scalone w odr bnej jednostce na prawach Wydzia u czyli to b dzie się ą ę ł ę ę 

nazywa  najprawdopodobniej  Biuro  Kontroli,  czyli  b dzie  to  wydzielona jednostka,ć ę  

b dzie to taki wewn trzny NIK Urz du. Oczywi cie nie wykluczam, e w ci gu rokuę ę ę ś ż ą  

bud etowego wyst pi  do Rady Miasta     o zwi kszenie etatów dla Urz du dlatego, eż ą ę ę ę ż  

przy po czeniu Referatu Kontroli           w Wydziale Finansowym i Referatu Kontroli włą  

Biurze Prezydenta Miasta b dzie to       sumie 11 osób, a wi c do Pa stwa wyobra nię ę ń ź  

11 kontrolerów do 14 tysi cy ludzi albo inaczej 11 kontrolerów do  ponad 240 jednostekę  

organizacyjnych. Nie wiem czy czasami tutaj  proporcje nie s  na niekorzy  liczbyą ść  

kontrolerów. Niestety kontrola kosztuje i  niestety wymaga po prostu ludzi a w skali 

miasta samych przetargów czy zamówie  publicznych ró nego typu jest kilkadziesi tń ż ą  

tysi cy, a wi c prosz  sobie wyobrazi  poziom ilo ci spraw, które mo na sprawdzi  czyę ę ę ć ś ż ć  

nale y  sprawdzi .  Poleci em  ponadto  wprowadzenie  w  przysz ym  roku  systemuż ć ł ł  

sprawdzania Mistery Shopping czyli kontroli na zasadach zewn trznego auditu Urz duę ę  

Miasta  i  jednostek  miasta.  Przedsi wzi cie  to  zosta o  niezwykle  pochlebnieę ę ł  

zaopiniowane i ocenione zarówno przez Policj , przez Prokuratora Okr gowego jak ię ę  

przez  Szefow  Polskiego  Oddzia u  Transparenty  International  czyli  oddzia uą ł ł  

wiatowego  ruchu  na  rzecz  przejrzysto ci,  transparentno ci  czyli  jednym  s owemś ś ś ł  

stowarzyszenia antykorupcyjnego. Pe nienie obowi zków Dyrektora Wydzia u Edukacji,ł ą ł  

jak  wspomnia em,  powierzy em pani  Reginie  Bia ousow.  Trwaj  tak e  prace  nadł ł ł ą ż  

ewentualn  reorganizacj  funkcjonowania w Wydziale Edukacji i Sportu, i podleg ychą ą ł  

jednostkach.  To  w  skrócie  co  w  tej  sprawie  bulwersuj cej  mnie  i  Pa stwa,  nasą ń  

wszystkich  poleci em  w  ostatnich  dniach  zrobi .  Walka  z  patologi  chocia był ć ą ż  

marginaln  czy z przypadkami amania prawa to obowi zek nas wszystkich.              Toą ł ą  

obowi zek równie  wszystkich pracowników,  którzy  wiedz ,  s  o  tym informowanią ż ą ą  

wy cznie  pisemnie,  e  na  ka dym  z  nich  spoczywa  obowi zek  poinformowaniałą ż ż ą  

bezpo redniego  swojego  szefa,  zwierzchnika  o  jakich  nieprawid owo ciach  czyś ś ł ś  

podejrzeniach i  te  dzia ania s  permanentne, nie podlegaj  moim zdaniem adnejł ą ą ż  

koniunkturze politycznej. To s  cele, które trzeba wci  realizowa , w zwi zku z tym,ą ąż ć ą  

no z tym wi kszym zdziwieniem pewnym ale te  i  z przykr  konstatacj  przyj emę ż ą ą ął  

niektóre  wypowiedzi  polityków,  którzy  próbuj  w  mniejszy  lub  wi kszy  sposóbą ę  
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dyskontowa  sprawy dwóch Dyrektorów do pewnych celów politycznych.                  Jać  

to rozumiem ale trudno mi si  z tym zgodzi  dlatego jak powiedzia em pami tajmyę ć ł ę  

zawsze te proporcje, ilo  ludzi zatrudnionych w Urz dzie, ale o tym b d  jeszcze    zaść ę ę ę  

chwil  mówi . Pisze si  i mówi si  o wielkich nieprawid owo ciach w sferze zamówieę ł ę ę ł ś ń 

publicznych, o braku kontroli i nadzoru. Sugeruje si  i zg asza si  ró ne dania podę ł ę ż żą  

moim  adresem  i  pod  adresem  pracowników.  Chcia bym  przypomnie ,     eł ć ż  

przeprowadzamy w mie cie  blisko w samym Urz dzie  Miasta  takich najdro szychś ę ż  

zamówie  publicznych na ponad 4 tysi ce. Je li znalaz y si  nieprawid owo ci           wń ą ś ł ę ł ś  

dwóch czy trzech to co to oznacza?  Czy to jest katastrofalny wynik, czy to jest fatalna 

kondycja urz dnicza? Moim zdaniem stanowczo nie. To nie z a, to dobra, profesjonalnaę ł  

praca bardzo wielu ludzi i musze to powiedzie  stanowczo, e ja nie pozwol  ebyć ż ę ż  

pracowników  Urz du  Miasta,  jednostek  organizacyjnych  jakby  w  tym  kontek cieę ś  

oczerniano, odbierano im godno  i wszystkich ich pod jeden mianownik, pod jednść ą 

cian  podstawiano  mówi c,  e  wszyscy  oni  pracuj  le,  bo  nie  tylko  to  jestś ę ą ż ą ź  

demotywuj ce dla tych ludzi ale po prostu to jest mówi c po ludzku niesprawiedliwe.ą ą  

Pracownicy  Urz dów,  jednostek  organizacyjnych  miasta,  chc  to  raz  jeszczeę ę  

podkre li , w przyt aczaj cej wi kszo ci,  to ludzie uczciwi i ci ko pracuj  na swójś ć ł ą ę ś ęż ą  

codzienny chleb, nie wolno ich w adnym wypadku obra a . Przypadek dwójki, byż ż ć ć 

mo e skorumpowanych panów, jest przypadkiem odosobnionym. Zreszt  poczekajmyż ą  

na ostateczne wyniki ledztwa i stanowisko s du w postaci wyroków. ś ą

Wysoka Rado, tylko w tym roku przeprowadzili my ponad 40 kontroli wewn trznych,ś ę  

odby o si  blisko 20 kontroli zewn trznych, wszystkie bez wi kszych zastrze e . ebył ę ę ę ż ń Ż  

nie by  go os owny przypomn  : stycze  – marzec – kontrola Najwy szej Izby Kontrolić ł ł ę ń ż  

oraz w Wydziale Geodezji, w Wydziale Finansowym, pozytywna ocena dzia ania tychł  

jednostek; marzec – kontrola Wojewódzkiego Urz du Pracy                 w Wydzialeę  

Edukacji i Sportu – bez uwag; kwiecie  – Najwy sza Izba Kontroli           w Wydzialeń ż  

Gospodarki Komunalnej – pozytywna ocena dzia alno ci; kwiecie  – lipiec – pozytywnał ś ń  

ocena  NIK-u  w  zakresie  gospodarowania  przez  Urz d  licznymi  nieruchomo ciamią ś  

Skarbu Pa stwa bo jak wiecie Prezydent Miasta te  jest starost      i w imieniu pa stwań ż ą ń  

odpowiada za gospodarowanie licznymi zasobami nieruchomo ci  Skarbu Pa stwa naś ń  

terenie miasta Gda ska. W maju – czerwcu – kontrola NIK-u w Gda skim Zarz dzień ń ą  

Nieruchomo ci Komunalnych – ocena dobra. W sierpniu – wrze niu – Urz d Kontroliś ś ą  

Skarbowej  kontrolowa  Wydzia  Programów Rozwojowych –  ocena pozytywna.  Odł ł  
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po owy roku trwa kompleksowa kontrola Regionalnej Izby Obrachunkowej, która potrwał  

do wiosny przysz ego roku, ona dotyczy szeroko poj tej gospodarki finansowej miasta ił ę  

jest przeprowadzana raz na kadencj . Ko czy si  ta kadencja, w zwi zku z tym i taę ń ę ą  

kontrola jest, potrwa             do wiosny, poczekajmy na jej wyniki. To s  fakty.ą

Szanowni Panie, Panowie Radni.

Za te wyniki dotychczasowych kontroli nale y si  uznanie i szacunek dla pracownikówż ę  

Urz du Miasta i  jednostek podleg ych, i  warto o tym pami ta , e nie jest tak jakę ł ę ć ż  

niekiedy czytam w prasie wypowiedzi tych czy innych polityków,              e w a nie nież ł ś  

ma kontroli, nic si  nie dzieje, po prostu katastrofa, czekam tylko,        e kto  rzucię ż ś  

pomys  np. wprowadzenia zarz du komisarycznego. Chc  raz jeszcze powiedzie , eł ą ę ć ż  

nie  lekcewa ymy  i  nie  lekcewa  osobi cie  tych  dwóch  przypadków,  które  sż żę ś ą 

prowadzone przez Prokuratur . Wyci gn em stosowne wnioski                     ię ą ął  

personalne, i organizacyjne, daleko id ce w cznie z rzecz , która b dzie wyj tkowa wą łą ą ę ą  

skali kraju ale nie wyj tkowa je eli chodzi o administracj  publiczn          w krajach Uniią ż ę ą  

Europejskiej a mianowicie Mistery Shopping, a  wi c stosujemy wszystkie dost pneę ę  

prawem metody by pozytywnie oddzia ywa  na morale i  etyczn  stron  wszystkichł ć ą ę  

pracowników Urz du Miasta Gda ska i jednostek podleg ych,          i bardzo bym prosię ń ł ł 

wszystkich Pa stwa, nie trzeba, z moich wspó pracowników najbli szych, ja osobi cień ł ż ś  

nie oczekuj  adnych podzi kowa , adnych ocen dobrych. Wiem na czym moja pracaę ż ę ń ż  

polega ale b d  broni  tych 14 tysi cy ludzi, ich rodzin za ich dobre imi  i nie pozwolę ę ł ę ę ę 

eby  w  oparciu  nawet  o  dwa  drastyczne,  przykre,  burz ce  w  nas  poczucież ą  

sprawiedliwo ci  i  prawo ci  przypadki,  aby  je  odnosi  do  tych  wszystkich  ludziś ś ć  

pracuj cych, bo tak jak przypomn  kiedy  kontrola wewn trzna Urz du pokaza a, eą ę ś ę ę ł ż  

ksi gowa w Zespole obków najprawdopodobniej ukrad a du  sum  pieni dzy aleę Żł ł żą ę ę  

czy z powodu tej ksi gowej wszystkie panie kierowniczki obków, pracowników mamyę żł  

oskar a ,  e  s  nieuczciwi? Oczywi cie, e  nie.  Za to  ponios a te  kar  szefoważ ć ż ą ś ż ł ż ę  

ówczesnego Zespo u za brak nadzoru, zreszt  niektórzy j  znali bo na pocz tku lat 90-ł ą ą ą

tych przez 4 lata by a Radn  Miasta Gda ska. Takie s  regu y jak si  jest szefem,ł ą ń ą ł ę  

odpowiada si  szeroko.                     Tak e Szanowni Pa stwo pragn  zapewnię ż ń ę ć 

Wysok  Rad ,  e  g owy w  piasek  nie  chowamy,  robimy  to  co  do  nas  nale y  ią ę ż ł ż  

rozbudowujemy  dzia ania  o  charakterze  prewencyjnym  aby  dzi  i  w  przysz o cił ś ł ś  

wyeliminowa  na  ile  si  da,  na  ile  cz owiek  potrafi  wyeliminowa  wszystkieć ę ł ć  

nieprawid owo ci i w ten sposób przez prewencj  generaln  oddzia ywa  na tych, był ś ę ą ł ć ć 
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mo e  bardzo nielicznych pracowników,  którzy  mogliby  mie  jakie  sk onno ci  nież ć ś ł ś  

najlepsze, nie najbardziej uczciwe i rzetelne. Dzi kuj  bardzo za uwag .ę ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa udziel  oczywi cie g osu ale bardzo prosz  o krótkie wypowiedzi boę ń ę ś ł ę  

nie przewidujemy dyskusji.

radny RYSZARD KLIMCZYK

Dzi kuj  panie Przewodnicz cy. Szanowny panie Prezydencie.ę ę ą

Chcia em si  odnie  do  Pa skich  s ów.  Bardzo  wa ne,  e  one  pad y,  e  panł ę ść ń ł ż ż ł ż  

Prezydent tak dok adne i szerokie wyja nienie w tej sprawie radnym przedstawi , nieł ś ł  

mniej pewien ton w Pa skiej wypowiedzi troszeczk  mnie zdziwi  czy zaskoczy . ń ę ł ł

Panie  Prezydencie nie  jest  intencj  radnych ani  polityków jak  s dz  przerzucanieą ą ę  

odpowiedzialno ci za zaistnia e zdarzenia na wszystkich pracowników Urz du Miastaś ł ę  

Gda ska.  Przeciwnie  my l ,  e  w  opinii  radnych  albo  ich  wi kszo ci  pracownicyń ś ę ż ę ś  

pracuj  bardzo dobrze. Gda sk ma dobrych, kompetentnych pracowników i  to jestą ń  

oczywi cie  równie  Pa ska  zas uga  jako  ich  szefa,  natomiast  pojawi  si  panieś ż ń ł ł ę  

Prezydencie w Pa skiej  wypowiedzi  taki  ton  bagatelizowania sprawy,  tylko  dwóchń  

urz dników na ile  tam tysi cy. Panie Prezydencie nie chcia bym eby my z takimę ś ę ł ż ś  

przekonaniem o nieistotno ci problemu t  sal  dzisiaj tu opu cili.ś ą ę ś

Panie  Prezydencie  zatrzymania,  aresztowania,  zarzuty  dotycz  tylko  dwóchą  

pracowników ale na jak e eksponowanych stanowiskach. Dwóch jednych z Pa skichż ń  

najbli szych wspó pracowników, to nie szeregowi pracownicy, to mo na powiedzież ł ż ć 

kierownictwo Urz du Miejskiego. To ju  budzi bardzo du y niepokój dlatego,            eę ż ż ż  

zarzuty  dotycz  osób,  mo na powiedzie  z  Pa skiego,  najbli szego urz dniczegoą ż ć ń ż ę  

kr gu, st d prosz  si  nie dziwi  Panie Prezydencie czasami cz sto mo e trochę ą ę ę ć ę ż ę 

przesadzonym opiniom czy reakcjom, ale sprawa jest naprawd  powa na i nie s dzę ż ą ę 

panie Prezydencie, eby mia  to by  tylko pretekst do tego by podkre li  jak dobrze     iż ł ć ś ć  

uczciwie  pracuje  Urz d  Miejski  w  Gda sku.  Jeszcze a  propos  tych  pracownikówą ń  

szeregowych  panie  Prezydencie,  to  ju  taka  uwaga,  to  nie  my  stawiamy  tychż  

pracowników pod cian , to pan ich stawia wstrzymuj c np. premi  czy przyjmuj c, nieś ą ą ę ą  

chc  powiedzie  wymuszaj c, ale przyjmuj c dymisj . To sam pan wyci ga wnioskię ć ą ą ę ą  

personalne w stosunku do pracowników. Dzi kuj  bardzo.ę ę
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 radny JAROS AW GORECKI – Wiceprzewodnicz cy RMGŁ ą

Panie Przewodnicz cy, ja bym mia  taki apel, bo wydaje mi si , e po pierwsze – nadą ł ę ż  

o wiadczeniem pana Prezydenta dyskusja jest jakim  ewenementem, nie by a tutajś ś ł  

przewidziana, natomiast druga sprawa – je eli tutaj by yby o wiadczenia klubowe toż ł ś  

by yby sensowne, natomiast je eli w tej chwili ka dy b dzie dyskutowa , uwa am to zał ż ż ę ł ż  

grube nieporozumienie. Dzi kuj  bardzo.ę ę

radny CZES AW NOWAKŁ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Tak si  sk ada, e nasza Komisja Rewizyjna przeprowadza a t  kontrol , która jestę ł ż ł ę ę  

jakim  elementem w grze tej i propagandowej, jak równie  mo e by  podstaw          doś ż ż ć ą  

tego jakby niech tnego stosunku, o którym pan Prezydent tutaj powiedzia .ę ł

Otó  panie Prezydencie,  my my jako Komisja nie  zarzucali  nikomu w przesz o ciż ś ł ś  

jakichkolwiek uchybie .  Je eli  prowadzili my rutynow  kontrol  i  dopatrzyli my siń ż ś ą ę ś ę 

dwóch czy trzech uchybie , które nale a o wyeliminowa , no to uwa ali my, e tenń ż ł ć ż ś ż  

protokó  pan Prezydent, Urz d potraktuje z ca  powag  i wyci gnie stosowne wnioski,ł ą łą ą ą  

aczkolwiek spó nione one s , niemniej jednak w tej kontroli zdarzy y si  uchybienia iź ą ł ę  

nie mo na tutaj czyni  zarzutów z naszej strony, e my obci amy kogokolwiek innegoż ć ż ąż  

ni  tych, o których pisali my. Nie mieli my i nie mamy zastrze e  do pracy innychż ś ś ż ń  

pracowników Urz du. To co powiedzia  pan radny Klimczyk my tutaj podtrzymujemy aleę ł  

jest prawd , e ze strony Urz du w podleg ych jednostkach organizacyjnych takich jaką ż ę ł  

MOSiR czy Miejski O rodek Sportu tych kontroli przetargów nie by o. To jest sprawaś ł  

oczywista ze wzgl du na to, e nie by o inspektorów kontroli. To jest uchybienie, któreę ż ł  

nale y naprawi . Je eli chodzi             o uogólnienia panie Prezydencie, dopuszczajż ć ż ą 

si  ich i dziennikarze ale równie  politycy. Ja tylko przytocz , e pan Donald Tuskę ż ę ż  

powiedzia , e politycy to jest klasa pró niacza, oczywi cie w czaj c siebie te . Jał ż ż ś łą ą ż  

sam te  do wiadczy em takich uogólnie  kiedy w Sejmie siedzieli my w restauracji iż ś ł ń ś  

pili my herbat , i jeden              z dziennikarzy zrobi  nam zdj cie fotoreporterów, iś ę ł ę  

kiedy mówiono o tym jak wy tam yjecie a byli my po 2 i 1,5 redniej, jest to bardzoż ś ś  

wa ne, tej pensji krajowej,             to okaza o si , e mówimy e trzeba nieraz i wż ł ę ż ż  

pokoju herbat  zagrza ,   no to  na drugi  dzie  w SUPER EXPRESIE  wielki  tytuę ć ń ł 

„Pos owie grzej  w pokojach”. ł ą
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Prosz  Pa stwa ogólne zdj cie, nieprawdziwe itd. W zwi zku z tym ja bym tutaj tak nieę ń ę ą  

przywi zywa  wielkiej wagi do tego co pan mówi, e wszystkiego b dzie pan broni . Myą ł ż ę ł  

te  b dziemy broni  dobrego imienia urz dników, nikt  z  nas na nich nie  napada,ż ę ć ę  

wspó pracuje nam si  do  dobrze, prowadzimy kontrole wykonania uchwa  za 2004 ił ę ść ł  

2005 r. i do tej pory nie mamy adnych zastrze e , w zwi zku z tym chcia bym ebyż ż ń ą ł ż  

pan zwróci  uwag , e kontrola Rady przez Komisj  Rewizyjn  jest jej obowi zkiem ił ę ż ę ą ą  

takie dzia ania b dziemy prowadzi . Dzi kuj  bardzo.ł ę ć ę ę

radna ZOFIA GOSZ

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy.ą

Ja troch  z innej beczki, je eli tak mo na sparafrazowa . Mianowicie pan mówi          oę ż ż ć  

powo aniu  nowej  komórki  kontrolnej.  Prosz  zrozumie  i  tak  to  jest  w  procesieł ę ć  

zarz dzania,  e  najpierw  musi  by  kontrola  funkcjonalna.  Je eli  nie  ma  kontrolią ż ć ż  

funkcjonalnej to kontrola zewn trzna czyli  instytucjonalna, bo to jest instytucjonalnaę  

w j zyku zarz dzania, nic nie daje. Cz owiek z zewn trz nawet z Urz du Miasta nie jestę ą ł ą ę  

w  stanie  skontrolowa  np.  MOSiR-u  bo  on  nie  zna  jej  specjalno ci.  Kontrolać ś  

funkcjonalna musi funkcjonowa  na ka dym stanowisku pracy, wi c w tym przypadkuć ż ę  

co pan Prezydent wymieni , e s  pewne niedopatrzenia, powinien j  spe nia  panł ż ą ą ł ć  

Mincewicz w swoim Wydziale i na podleg e jednostki, pan Chmura w swojej jednostce.ł  

eby kontrola funkcjonalna na ka dym stanowisku pracy i samokontrola funkcjonowa aŻ ż ł  

to adne instytucje nawet 100-osobowe, bo tu panu przyznaj  racj , e 11 osób nic nież ę ę ż  

zrobi  i  wg  mnie  jest  to  wydanie  pieni dzy  niecelowe.  Jeszcze  jedno  tylko  chcę ę 

przytoczy , jak tutaj swego czasu, chyba 2 lata temu by  G ówny Komendant z Nowegoć ł ł  

Jorku po zdarzeniach 11 wrze nia to powiedzia  tak, e jak nam zwrócono uwag , eś ł ż ę ż  

my my dosy  nie kontrolowali, to spi li my si  i szukamy b dów u siebie, natomiastś ć ę ś ę łę  

jak  do  was  przyje d amy  bo  by  w  Warszawie,  to  wy  jak  znajdujecie  b dy,ż ż ł łę  

niedoci gni cia, to tworzycie nowe komórki i robicie etaty. Taka jest ró nica powiedzia ,ą ę ż ł  

s ysza am to w telewizji, mi dzy nami a wami. Mam wielkie przes anie i pro b  do panał ł ę ł ś ę  

Prezydenta  eby  w  zakresach  czynno ci  ka demu  okre li  obowi zek  kontroliż ś ż ś ć ą  

funkcjonalnej i jej zakres. To bardziej poskutkuje bo wtedy pan Prezydent b dzie mógę ł 

egzekwowa , bo gdyby posz o do s du, a w tym zakresie mam du e do wiadczenie ić ł ą ż ś  

by am wiele razy w s dzie jak pracowa am          w zak adach pracy, i nie b dzie zapisuł ą ł ł ę  

o obowi zku kontroli funkcjonalnej i czego ma kontrolowa , to odpowiada ten, który nieą ć  
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zapisa  w zakresie czynno ci tego cz owieka. Polecam bardzo przyjrze  si  temu, toł ś ł ć ę  

jest do zrobienia przez ludzi a je eli nie to Uniwersytet Wydzia  Zarz dzania pomo e,ż ł ą ż  

tam gdzie ja ko czy am studia, i na pewno t  drog  panie Prezydencie. Je eli ja mogń ł ą ą ż ę 

s u y  pomoc  to ch tnie te  b d  s u y  ale tworzenie nowych komórek naprawd ,ł ż ć ą ę ż ę ę ł ż ć ę  

oni zbadaj  wierzcho ek góry lodowej ale nie dojd  do sedna. Dzi kuj  bardzo.ą ł ą ę ę

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy.ą

Ja musz  powiedzie , e te sprawy, które si  zadzia y to rzucaj  cie  na edukacj .ę ć ż ę ł ą ń ę  

Poniewa  jestem cz onkiem Komisji Edukacji chcia abym panie Prezydencie odnież ł ł ść 

si  do dwóch kwestii bo pan mówi  o konkursie. Nie wiem czy Pa stwo pami taję ł ń ę ą 

kiedy  by am  mocno  zbulwersowana  bo  Komisja  zatwierdzi a  sk ad  Komisjiś ł ł ł  

Konkursowej, potem ten sk ad zmieniono, wielokrotnie dokonywano takich kuriozalnychł  

dzia a , w zwi zku z tym pokazywano, e Komisja Edukacji w a ciwie jest nieistotna ił ń ą ż ł ś  

mo na manipulowa  dowolnie sk adem Komisji Konkursowej. Jest to fakt na pi mie, wż ć ł ś  

zwi zku z tym dzia y si  tego typu historie i  pisa am do pana, panie Prezydencie.ą ł ę ł  

Otrzyma am jak zwykle odpowied  na okr g o, w zwi zku z tym musz  powiedzie , eł ź ą ł ą ę ć ż  

w przypadku tej sesji lipcowej by y te  takie domniemania,                 e niekoniecznieł ż ż  

wszyscy radni musz  w sk adach tych Komisji Konkursowych uczestniczy . To jest poą ł ć  

pierwsze i o tym pan sygna y mia  chocia by z Komisji Edukacji ale pan odpisa , eł ł ż ł ż  

takie  jest  pana  prawo  i  pan  oczywi cie  prawo  ma,  natomiast  bagatelizowa  panś ł  

informacje osób  panu przychylnych,  którzy  rzetelnie  pana informowali  o  maj cychą  

miejsce sytuacjach.

Druga sprawa Wysoka Rado. Chcia abym Pa stwu przypomnie , bo to te  jest fakt nał ń ć ż  

pi mie, rok temu wnioskowa am na sesji bud etowej o likwidacj  MOKF-u, której toś ł ż ę  

instytucji dyrektorowa  pan Chmura i Pa stwo to zbagatelizowali poniewa  ta placówkał ń ż  

w dalszym ci gu nie ma takiego istotnego znaczenia poza tym,                  eą ż  

wydatkujemy pieni dze, w zwi zku z tym dzisiaj jeszcze raz apeluj , e zaj cia      zą ą ę ż ę  

korektywy powinny odbywa  si  w szko ach. Jest to ta sze i prostsze, natomiast nieć ę ł ń  

twórzmy takiego obiektu,  który  b dzie w ten sposób funkcjonowa . Jest  okazja byę ł  

doprowadzi  do  ko ca  t  reorganizacj ,  któr  zapowiada  pan  Wiceprezydentć ń ą ę ą ł  

Waldemar  Nocny.  Jeszcze  raz  powtarzam,  istnieje  mo liwo  przeanalizowaniaż ść  

zasadno ci funkcjonowania tej placówki w takim kszta cie i by  mo e jest to te  dobryś ł ć ż ż  
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moment eby przyjrze  si  jak ta placówka funkcjonuje a my l , e bud et miasta naż ć ę ś ę ż ż  

tym zaoszcz dzi, a dzieci w szko ach, my l , spokojnie mog  gimnastyk  korekcyjnę ł ś ę ą ę ą 

odbywa . Dzi kuj .ć ę ę

radna AGNIESZKA POMASKA

Nie wdaj c si  ju  w dyskusj , chcia am tylko sprostowa  czy wyja ni  pani radneją ę ż ę ł ć ś ć  

informacj , otó  pan Ch. nie jest Dyrektorem MOKF-u tylko by  Dyrektorem Schroniskę ż ł  

M odzie owych. Te dwa organy zosta y podzielone, nast pi a reforma i mamy Zespół ż ł ą ł ł 

Schronisk M odzie owych i mamy MOKF. To s  dwie zupe nie oddzielne instytucje,ł ż ą ł  

GOKF  dok adnie  i  GOKF  ma  nowego  Dyrektora,  funkcjonuj cego  Dyrektorał ą  

Sawickiego, tak e tutaj radzi abym si  pilniej przygl da  temu co si  w mie cie dzieje.ż ł ę ą ć ę ś  

Dzi kuj .ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa. Pozwólcie Pa stwo, e w tym momencie to zrobi  i podzi kuj         wę ń ń ż ę ę ę  

imieniu Rady Miasta Gda ska panu Prezydentowi Nocnemu, bo ja my l , e te ponadń ś ę ż  

trzy lata wspó pracy wszyscy oceniamy bardzo dobrze i takie mam g osy,        eł ł ż  

owoce tej wspó pracy te  mamy pozytywne, i chcia em mu podzi kowa .            Nał ż ł ę ć  

pewno jest nam wszystkim przykro z tej dymisji. Pozwólcie, e mu podzi kuj  i ja wiem,ż ę ę  

e  b dziemy  wspó pracowa  dalej  bo  przechodzi  do  MOPS-u,  i  ycz  eby  taż ę ł ć ż ę ż  

wspó praca dalej by a owocna i mi dzy nami radnymi si  uk ada a. Panie Prezydencieł ł ę ę ł ł  

wszystkiego najlepszego.

PUNKT  3

O WIADCZENIA KLUBÓW RADNYCHŚ

radny ALEKSANDER UBRYS – Przewodnicz cy Klubu Radnych SLDŻ ą

Wysoka Rado, panie Prezydencie.

Dzisiaj jest jedna z najwa niejszych sesji,  wi c trudno eby nie by o o wiadczeniaż ę ż ł ś  

klubowego.

18



W a ciwie  oczekiwali my  jako  Klub  na  pana  o wiadczenie  w  sprawie,  którał ś ś ś  

zbulwersowa a i  opini  publiczn  a  niejako  rzutuje  tak e  na  opini  i  Prezydenta,ł ę ą ż ę  

i  Rady.  Mieszka cy  nie  wszyscy  rozró niaj  te  wszystkie  instytucje,  wi c  naszeń ż ą ę  

stanowisko, które podj li my 6 dni temu nie mia o na celu pokazywania za wszelkę ś ł ą 

cen  winnych, szukania ich w ród urz dników, których te  wysoce cenimy i znamy.ę ś ę ż  

Chodzi o  nam  o  to  eby  wywo a  odpowiednie  dzia ania  ze  strony  pana,  panał ż ł ć ł  

administracji.  Z tego co us yszeli my, takie dzia ania zosta y podj te i miejmy nadziej ,ł ś ł ł ę ę  

e b d  skuteczne. Tak  nadziej  mamy ale te  b dziemy bardzo krytycznie i bacznież ę ą ą ę ż ę  

przygl dali si  wszystkim sprawom, które wyst puj  w Urz dzie, wokó  niego. Liczymy,ą ę ę ą ę ł  

e  wi cej  takie  sytuacje  nie  b d  mia y  miejsca.  W  naszym  stanowisku,  któreż ę ę ą ł  

przedstawili my na konferencji z mediami mówili my du o              o przetargach, oś ś ż  

zamówieniach publicznych, bo tam w a nie rodz  si  te nieprawid owo ci. Dziwi nasł ś ą ę ł ś  

sk din d  olbrzymia  ilo  przetargów,  cz sto  te  nieudanych,  oczywi cie  cz stoą ą ść ę ż ś ę  

mówimy w imi  wolnego rynku i równo ci szans. ę ś

My jeste my zwolennikami zdrowego rozs dku i o to prosimy Prezydenta. Chodzi namś ą  

o  przetargi  mi dzy  innymi  dla  dotychczasowych  najemców  wieloletnich,  nadalę  

uwa amy, e lepiej przed u y  umowy je eli nie ma zastrze e  do ich dzia alno ci.ż ż ł ż ć ż ż ń ł ś  

Mamy nadziej , e tak si  stanie m.in. w stosunku do handlowców spod cmentarzy      ię ż ę  

rzemios  zanikaj cych. Pewnym rozwi zaniem s  tu przetargi ograniczone do danejł ą ą ą  

bran y i wiem, e z tego coraz cz ciej korzystamy i jest to pewne kompromisoweż ż ęś  

rozwi zanie, które my przyjmujemy.ą

Wysoka Rado.

Niemal  równocze nie  z  tymi  zjawiskami  korupcyjnymi  w  Urz dzie  stwierdzonoś ę  

nieprawid owo ci  w  Gda skim  Schronisku  dla  Zwierz t,  wi ksze  chyba  przył ś ń ą ę  

projektowaniu i wykonaniu schroniska za 6 milionów ni  przy jego prowadzeniu. Sprawż ą 

zajmuje  si  prokurator  ale  znów  k ania  si  w  du ym  stopniu  niekompetencjaę ł ę ż  

urz dników i znów sprawy przetargów. Urz dnicy s  ukarani ale to przecie  równieę ę ą ż ż 

nie  za atwia sprawy. Potrzeba po prostu wi cej  my lenia i  odpowiedzialno ci  przył ę ś ś  

formu owaniu warunków przetargowych a mniej trzeba propagandowego zad cia przył ę  

ka dej  niemal  okazji  panie  Prezydencie.  Te  dwa  przyk ady  s  jak  gdybyż ł ą  

przeciwstawieniem wielkiej  ilo ci  spraw takich  propagandowych typowo,  te  wst gi,ś ę  

otwarcia, konferencje to jest te  potrzebne ale my l , e trzeba tutaj te  znale  jakiż ś ę ż ż źć ś 

umiar w tych dzia aniach. Chcia bym tu ze swojej strony powiedzie , e nasz Klubł ł ć ż  
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zareagowa  na temat schroniska bardzo szybko i skutecznie pomagaj c zwierz tom.ł ą ę  

Dzisiaj  do  schroniska  zostanie  przewiezionych  150  materaców  impregnowanych, 

wodoodpornych, którymi zostan  wy o one pomieszczenia dla zwierz t. To jest naszą ł ż ą  

wk ad teraz na Wigili  dla zwierz t a swoj  drog  mo e warto by by o paru urz dnikówł ę ą ą ą ż ł ę  

wys a  w dzie  Wigilijny o 12-tej eby pos uchali co tam o nich mówi       w schroniskuł ć ń ż ł ą  

panie Prezydencie. 

Prosz  Pa stwa te dwie naganne sprawy w zestawieniu z t  ilo ci  tych uroczysto cię ń ą ś ą ś  

powinny nam dawa  do my lenia a przede wszystkim panu Prezydentowi. Naprawdć ś ę 

nie  chcemy atakowa  bez miary  i  za  wszelk  cen  ale  tak e  panie  Prezydencieć ą ę ż  

oczekujemy od pana czasami, je eli  jest ku temu odpowiednia chwila, samokrytyki,ż  

pewnego stwierdzenia, e ja te  czego  nie zrobi em w a ciwie bo takie to nie ja, toż ż ś ł ł ś  

kolega, czasami nie przystoi a przyznanie si  do jakiego  b du stwarza lepszy panaę ś łę  

wizerunek. To jest nasze zdanie, naszego Klubu. Zajmiemy si  powa nie przetargami,ę ż  

jak mówi em, oraz ich przygotowaniem. Nie wy ywajmy si  na drobnych kupcach ił ż ę  

rzemie lnikach bo oni musz  przetrwa  trudne czasy                                   a np.ś ą ć  

przygotowaniem  do  sprzeda y  nieruchomo ci  na  Olszynce  czy  Dolnej  Oruni,ż ś  

opustosza ej, zaro ni te dzia ki gminne strasz  wygl dem, s  siedliskiem szumowinł ś ę ł ą ą ą  

i  chuliganów.  Na  zebraniach w sprawie bezpiecze stwa ludzie  prosz  o  ich  pilneń ą  

zagospodarowanie i sprzeda . Tak, wtedy przetargi s  pilnie potrzebne. Ten co kupiż ą  

dzia k , zadba o ni  i otoczenie, b dzie adniej i bezpieczniej. Id my t  drog  poniewał ę ą ę ł ź ą ą ż 

dobre wypiera z e a kasa miasta przy okazji si  wzbogaci. Przy okazji, czy radni ił ę  

Prezydent  wiedz ,  e  cz  najemców  lokali  u ytkowych  w  mniej  atrakcyjnychą ż ęść ż  

miejscach nie przyjmuje nowych warunków umów, drastycznych podwy ek czynszów.ż  

Startuj  natomiast w przetargach, które wygrywaj  dotychczasowi najemcy stawkamią ą  

znacznie poni ej tych, które p acili dotychczas. Czy naprawd  nie mo emy pomy le  iż ł ę ż ś ć  

zastanowi  si , e przetargi naprawd  nie w ka dej sytuacji s  dobre na wszystko ić ę ż ę ż ą  

miasto ewidentnie traci na takiej polityce bez pomy lunku. ś

Wysoka Rado, panie Prezydencie.

Mamy nadziej ,  e  zapozna  si  pan z naszym stanowiskiem w sprawie ostatnichę ż ł ę  

wydarze  i chcemy ten temat zamkn  oczywi cie dzisiaj bo jest otwarty                     wń ąć ś  

przysz o ci ale zastanówmy si  jeszcze o przetargach. Hala sportowa w Sopocie –ł ś ę  

przetargi  przed u aj  si  ponad miar ,  miejmy nadziej ,  e  b d  skuteczne,  alboł ż ą ę ę ę ż ę ą  

nieudany dot d przetarg na budow  1000 mieszka  komunalnych. Wiele zada , jaką ę ń ń  
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pan dobrze wie i to jest du e zastrze enie do bud etu tegorocznego, przesz o na rokż ż ż ł  

2006 z  powodu nieudanych przetargów.  Musimy poprawi  sprawno  i  rzetelnoć ść ść 

procedury wewn trznej ale te  uwa amy, e wypowiedzie  si  jako miasto w sprawieę ż ż ż ć ę  

ustawy o zamówieniach publicznych, trzeba j  równie  poprawi . Od tego jest Zwi zeką ż ć ą  

Miast  Polskich i  Unia Metropolii,  jeste my tam cz onkami. Spróbujmy spowodowaś ł ć 

zmiany  w  ustawie  o  zamówieniu  publicznym  takie,  które  pozwol  na  lepsze  ią  

skuteczniejsze  przeprowadzanie  przetargów.  Z  innych  spraw  bie cych  chcemyżą  

przypomnie  panu  Prezydentowi  o  sprawie  tzw.  najmu  wnuków.  My  jako  Klubć  

zebrali my ju  kilkana cie przyk adów, które si  kwalifikuj  do tego zapisu          wś ż ś ł ę ą  

uchwale  o  sprawie,  e  to  jest  szczególne  uwarunkowanie.  Je eli  pan  Prezydentż ż  

podejdzie do tego tak jak ostatnio e my ustalali, e b dzie gruntownie analizowa        iż ś ż ę ł  

wszystkie  w tpliwo ci  rozstrzyga  na  rzecz  wnuków,  to  nasz  Klub  b dzieą ś ł ę  

usatysfakcjonowany. Liczymy na to  panie Prezydencie bo to  jest  nie  tylko sprawa 

naszego Klubu ale kilkudziesi ciu, mo e kilkuset wniosków w skali miasta.ę ż

Druga sprawa, któr  przypominamy na koniec roku, panie Prezydencie porozumienie wą  

sprawie budowy Komisariatu na Przymorzu. Czy jest ju  zawarte to  porozumienie,ż  

mia o by  do ko ca pa dziernika,  listopada, na to  czekaj  cz onkowie Spó dzielnił ć ń ź ą ł ł  

Mieszkaniowej „Przymorze” i wielu mieszka ców wielkich spó dzielni naszych: Zaspa,ń ł  

Przymorze, M yniec. Bardzo prosimy o zainteresowanie si  t  spraw . ł ę ą ą

Dzisiaj  jeszcze s owo na zako czenie mego wyst pienia  o  bud ecie.  O bud ecieł ń ą ż ż  

b dziemy mówili  w  pierwszym najwa niejszym punkcie.  Ja  ju  w  tym  momencieę ż ż  

zaczynam dyskusj  a b dzie kontynuowa a nasza przedstawicielka Danuta Putrycz.ę ę ł  

B dziemy dyskutowa  o nim za chwil  ale musz  stwierdzi  ju  teraz, e nasz Klub,ę ć ę ę ć ż ż  

niezale nie  od  nacisków,  tych  którym  tylko  awantury  w  g owie  i  politykierstwo,ż ł  

podchodzi do bud etu z rozwag . Oczywi cie mogliby my udowodni , e bud et jestż ą ś ś ć ż ż  

niedobry i nie do przyj cia bo tylko o 1 % wzrastaj  dochody w asne a np. o 10 %ę ą ł  

spadaj  dochody z mienia komunalnego, bo nie jest realizowana ulica S owackiego     ią ł  

to  jest  rzeczywi cie  jedna  z  powa niejszych  uwag  i  zarzutów  do  bud etuś ż ż  

przysz orocznego, e  nie znalaz o si  w bud ecie wiele zada ,  które  postulowa ył ż ł ę ż ń ł  

jednostki pomocnicze, e za ma o rodków skierowano na pomoc spo eczn , budowż ł ś ł ą ę 

mieszka  komunalnych, czy na funkcjonowanie wietlic w szko ach. O tym b dziemyń ś ł ę  

pami ta ,  ba mogliby my stwierdzi  tak jak niektórzy,  e  skoro s abo realizowanoę ć ś ć ż ł  

inwestycje miejskie w 2005, to bez w tpienia podobnie b dzie w 2006 tym bardziej, eą ę ż  
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inwestycje dotowane z funduszy unijnych s  nie wykonywane w bie cym roku       ią żą  

przesz y  w a nie  na  rok  przysz y.  Mogliby my  te  wykpi  ten  bud et  skoroł ł ś ł ś ż ć ż  

Przewodnicz cy Komisji Bud etowej raz jest zdecydowanie przeciw bud etowi wraz zą ż ż  

Komisj  a potem po tygodniu w wyniku autopoprawki Prezydenta, który wyra a zgodą ż ę 

na budow  fontanny na placu przed „Cristalem” zmienia zdanie. Nawiasem mówi c tenę ą  

wa ny dla  rozwoju  Gda ska i  mieszka ców projekt  fontanny to  osobista  zas ugaż ń ń ł  

Przewodnicz cego  Komisji  Bud etowej  i  gratulujemy  takiego  celnego  my lenia  oą ż ś  

rozwoju Gda ska. Widzicie wi c kole anki i koledzy co mo na z ocen  bud etu zrobi .ń ę ż ż ą ż ć  

Gdyby my te  przyj li punkt widzenia Prezydenta, który krytyk  pod swoim adresemś ż ę ę  

traktuje  jako  rozpocz cie  kampanii  wyborczej,  tak e  przez nasz Klub,  ale  my nieę ż  

traktujemy bud etu jako dokumentu politycznego. Gdyby by  rzeczywi cie z y, by byż ł ś ł ł  

przedmiotem naszej bezwzgl dnej krytyki ale jest redni, ma wady i zalety. Pozytywyę ś  

wszak e,  naszym  zdaniem  przewa aj  nad  jego  wadami.  Traktujemy  bud etż ż ą ż  

merytorycznie a nie politycznie. Przyj li my 1,5 miesi ca temu WPI  a przecie  onę ś ą ż  

implikuje  inwestycje  na  2006  rok,  krytyka  w  tym  przypadku  by aby  nielogiczna.ł  

Prezydent  przyj  szereg  wniosków  bud etowych  komisji,  naprawd  wa nych  dlaął ż ę ż  

Gda ska i jego mieszka ców jak np. monitoring wizyjny w ZKM-ie.         W bud ecień ń ż  

znalaz o si  wiele zada  wspó finansowanych przez Uni  Europejsk , nie od rzeczył ę ń ł ę ą  

b dzie tu wspomnie , e niektóre z nich by y zdecydowanie wspierane przez naszychę ć ż ł  

kolegów i kole anki z Pomorza, z SLD pe ni cych funkcje rz dowe,      a my jako radniż ł ą ą  

Gda ska,  niezale nie  od  dzia a  Prezydenta,  równie  silnie  stymulowali my  ichń ż ł ń ż ś  

zaanga owanie w gda skie sprawy. Czujemy si  wi c bud etem zwi zani i my l , eż ń ę ę ż ą ś ę ż  

jest to zrozumia e dla wi kszo ci z nas. ł ę ś

Chcia bym jeszcze s owo powiedzie  o LOTOS-ie, koncernie ENERGA i STOCZNIł ł ć  

GDA SKIEJ,  bo przecie  te wielkie zak ady decyduj  w du ym stopniu o naszymŃ ż ł ą ż  

bud ecie i te  trzeba by wspomnie  i przekaza  naszym kolegom z PiS-u, którzy majż ż ć ć ą 

teraz odpowiedzialne zadanie. Tak jak my jako radni walczyli my przez nasze kontaktyś  

z w adz  o LOTOS, o koncern ENERGA, to eby przenie  teraz te sprawy wy ej ił ą ż ść ż  

dba  o interesy gda skie w Warszawie. Przed wami kole anki i koledzy          z PiS-uć ń ż  

naprawd  wa ne zadanie. Czy ktokolwiek doceni nasze stanowisko to ju  inna sprawa.ę ż ż  

Dzi  rzetelno , rozwaga, praca organiczna i konstruktywno  nie jest w modzie. Wś ść ść  

modzie jest zadyma i wzajemne opluwanie, wtedy b dziesz zauwa ony. Ryzykujemyę ż  

jednak  nie  zauwa enie,  ryzykujemy dla  Gda ska i  jego  rozwoju  ale  post pujemyż ń ę  
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zgodnie  z  nasz  ocen  i  sumieniem.  Post pujemy  tak  dla  zmiany  te  pewnegoą ą ę ż  

stereotypu post powania.   Samorz d powinien by  wzorem wspólnego dzia ania ię ą ć ł  

takim  przes aniem chcia bym zako czy  moje  wyst pienie  ycz c  Radzie  Miastał ł ń ć ą ż ą  

Gda ska,  mieszka com,  jednostkom  pomocniczym,  urz dnikom  wszystkiegoń ń ę  

najlepszego na wi ta i  wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. Oczywi cie panuś ę ś  

Prezydentowi te  yczymy. Dzi kuj .ż ż ę ę

PUNKT 4

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 

I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA

Interpelacje  radnych  wraz  z  odpowiedziami  stanowi  za cznik  nr  1  doą łą  

niniejszego protoko u.ł

Zapytania  radnych  wraz  z  odpowiedziami  stanowi  za cznik  nr  2  doą łą  

niniejszego protoko uł .  

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy.ą

Ponawiam moj  uwag  krytyczn , e za ka dym razem kiedy chcemy odnie  sią ę ą ż ż ść ę 

do naszych zapyta , w dniu sesji otrzymujemy dokumenty. Ja nie mog  si  odnie  doń ę ę ść  

materia u, który otrzyma am dzisiaj, dotycz cy przebudowy ulicy S owackiego       boł ł ą ł  

otrzyma am go na sesji. ł

Zapytanie 242/05 dotycz ce umowy inwestycyjnej z niemieck  spó k  ECE.ą ą ł ą

Prosz  Pa stwa ju  na poprzedniej  sesji  o  tym mówi am, e  jest  to  priorytetowaę ń ż ł ż  

inwestycja, która powinna by  zrealizowana i wczoraj gda szczanie, którzy korzystali zć ń  
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ulicy S owackiego potwierdzili stoj  kilka godzin w korkach i uruchomienie tej inwestycjił ą  

w takim tempie, takim trybie jest skandaliczne dlatego prosz  Pa stwa uwa am, eę ń ż ż  

chocia by w tym wzgl dzie nale a oby zreorganizowa  bud et na 2006, zako czyż ę ż ł ć ż ń ć 

przebudow  S owackiego a dopiero wyrazi  zgod  na budow  hipermarketu Galeriaę ł ć ę ę  

Ba tycka. To jest po prostu przera aj ce, e system drogowy nie jest dostosowany doł ż ą ż  

potrzeb mieszka ców, a system drogowy podporz dkowany jest kolejnym inwestycjom iń ą  

to co otrzyma am dzisiaj jakby potwierdza, jest tylko przebudowa skrzy owania. Mył ż  

mamy rondo de La Salle i mieszka cy Nied wiednika doje d aj  do ronda i dalej jestń ź ż ż ą  

ju  korek. Tak e jest dramat i przypominam ulica, która mia a status ulicy krajowejż ż ł  

zosta a przekszta cona w ulic  wojewódzk ,  st d  prosz  Pa stwa zmniejszy o sił ł ę ą ą ę ń ł ę 

zainteresowanie  ale  to  nie  znaczy,  e  ta  ulica  nie  powinna  by  priorytetem.ż ć  

Przypominam, oknem na wiat jest lotnisko. Je eli chcemy zintensyfikowa  przyloty doś ż ć  

Gda ska  to  uwa am  priorytetem  powinna  by  przebudowa tego  odcinka,  to  jestń ż ć  

pierwsza sprawa. 

Druga sprawa – koncert Jarre’  a.    Otrzyma am informacj , to jest zapytanie 232.ł ę  

Wysz a superata 1,5  miliona.  W Statucie  Fundacji  jest  zapis,  e  darczy ca je elił ż ń ż  

postanowi  na konkretny cel, to Fundacja mo e te pieni dze zwróci  i zastanówmy sił ż ą ć ę 

czy w a nie te pieni dze nie przyda yby si  bud etowi miasta Gda ska na 2006      ił ś ą ł ę ż ń  

jako  przyk ad  podam  kolejne  moje  zapytanie  234.  Prosz  Pa stwa  pan  Nocnył ę ń  

odpowiedzia  mi, e mimo e wpisali my do WPI, pisali my sztuczne lodowisko,        toł ż ż ś ś  

niestety na rok 2006 gda szczanie jego nie zobacz  a dok adnie te kwoty tutaj by siń ą ł ę 

pokrywa y 1,2 mln jak wycenili cie Pa stwo budow  sztucznego lodowiska na Placuł ś ń ę  

Zebra  Ludowych, to akurat ta superata pi knie by tu si  komasowa a               iń ę ę ł  

chcia abym bardzo aby te 3 komisje, które popar y budow  sztucznego lodowiska,ł ł ę  

popar y przynajmniej moje starania o to by te lodowisko powsta o a my l ,                eł ł ś ę ż  

gda szczanie byliby bardzo nam wdzi czni, e co  robimy dla nich i dla dzieci, któreń ę ż ś  

mog yby przynajmniej w okresie ferii u ywa  sportów zimowych na powietrzu      a nieł ż ć  

siedzie  koniecznie w budynkach szkolnych. Dzi kuj .ć ę ę

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado, Panie Prezydencie.ą

Zapytanie poz.240. Ja porusza am, ju  od kilku miesi cy poruszam, ale zazwyczaj poł ż ę  

siedmiu miesi cach jak interweniuj  to za atwiam spraw  mo na powiedzie . Chodzi oą ę ł ę ż ć ł  
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o Klub ATLETA, wszyscy go znaj , on jest na Przymorzu. Bywa am na Komisjachą ł  

Sportu, ale nie chc  o tym mówi , to by a historia, konkretnie do pytania.ę ć ł

Ja nie zada am pytania w sprawie zawarcia umowy u ytkowania terenu, tylko            wł ż  

ogóle w sprawie Klubu ATLETA albowiem o zawarciu umowy to jest jedna sprawa, 

które nie zosta o wykonane przez znowu ten sam pion w terminie narzuconym nawetł  

przez Prezydenta Adamowicza, wi c trzeba tam prawdopodobnie komórk  kontrolnę ę ą 

utworzy , natomiast mówi am o drugiej, któr  komisja tutaj zna i pan radny Bumblis nać ł ą  

pewno,  mianowicie  Klub  ten  zosta  obci ony  wezwaniem  przeds dowym  przezł ąż ą  

kancelari  prawn  na kwot  przesz o 14 tys. z . Wydaje si  to ma a kwota, dla nich jestę ą ę ł ł ę ł  

to kwota olbrzymia bo z miasta nie uzyskuj  adnych pieni dzy. Klub ten ju         wą ż ę ż  

czerwcu wnosi  uwagi do tej kwoty, ja zanalizowa am j  zgodnie z uchwa ami Radył ł ą ł  

Miasta, z podatkami, które powinni zaci y  od chwili, od ubieg ego roku, od 01 majaąż ć ł  

do 30 kwietnia tego roku. To wysz o mi, dok adnie da am wyliczenie nawet s u bomł ł ł ł ż  

miejskim eby si  do tego ustosunkowa y. Nie 14 ty . a maksymalnie 5.173,90 z .ż ę ł ś ł

Zadawa am pytanie, jest uchwa a Rady na to ale to nie pan Bielawski wyja ni bo panł ł ś  

Prezydent  Nocny  si  zwraca  do  pana  Bielawskiego.  To  po  prostu  musi  ktoę ś 

zarz dzaj cy ca o ci  wyja ni , poniewa  pan Bielawski podatków nie nak ada, poą ą ł ś ą ś ć ż ł  

prostu tam nie zawarto w ogóle umowy, panie Prezydencie w ogóle nie zawarto umowy 

od 01 maja z Klubem ATLETA. Tamta umowa ze spó dzielni  wygas a, tak ja to mamł ą ł  

wszystko na pi mie i sprawdzi am to w urz dach, i ta dzia ka pod tym numerem, ani wś ł ę ł  

Wydziale Skarbu by am, ani w Wydziale Geodezji nie jest ani           w Wydzialeł  

Finansowym nie jest obci ona adnym podatkiem ani o  u ytkowaniu wieczystym,ąż ż ż  

niczym.  Jest  to  czysta dzia eczka w asno ci  miasta  ale  pan ma p aci  wieczysteł ł ś ł ć  

u ytkowanie mimo, e ju  od maja ub. roku nie jest wieczystym u ytkownikiem, maż ż ż ż  

p aci  ró ne inne rzeczy, które spó dzielnia nalicza a bo mia a prawo nalicza  jakoł ć ż ł ł ł ć  

spó dzielnia, natomiast miasto nie ma prawa bo tego nie ma         w uchwa ach Radył ł  

Miasta,  które dok adnie zanalizowa am. I  na t  cz  ani  pó  s owa, wi c bardzoł ł ę ęść ł ł ę  

prosz  eby na t  drug  cz , bo ona jest najwa niejsza,         bo MOSiR ma tyleę ż ę ą ęść ż  

pieni dzy, e nie napisa , czy nie przeszed  si  do Klubu ATLETA przez ulic  bo takę ż ł ł ę ę  

ma  daleko,  tylko  da  kancelarii  pana  mecenasa  Mociewicza  napisa  wezwanieł ć  

przeds dowe i zapyta am te  ile to kosztuje i kto za to zap aci,        e a  przezą ł ż ł ż ż  

kancelari  prawn , które wiadomo, e jest nieprawne dzia anie naszej jednostki. Na tenę ą ż ł  

temat nic. Szkoda, e nie ma Prezydenta Adamowicza. I tutaj brak jest jakiejkolwiekż  
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kontroli kogokolwiek po drodze eby tak prost  i zwyk  rzecz skontrolowa . Kosztyż ą łą ć  

b d  olbrzymie bo Mociewicz kancelaria prawna ma prawo stawki sobie narzuca .ę ę ć  

Dzi kuje i tylko tyle chcia am. Mam nadziej , e pan Prezydent spowoduje, ju  nieę ł ę ż ż  

b d  pisa  drugi raz, ebym ja dosta a wyczerpuj c  odpowied  na t  cz  tychę ę ć ż ł ą ą ź ę ęść  

rzekomych zaleg o ci.ł ś

Zapytanie 139.

Tutaj znowu kto  nie bardzo wiedzia  o czym  pisze ale Prezydent tylko podpisuje,ś ł  

poniewa  jak Pa stwo pami taj  mo e na poprzedniej  sesji  uchwalili my 199 tys.ż ń ę ą ż ś  

przesz o na  doposa enie wietlic  socjoterapeutycznych g ównie  i  terapeutycznych,ł ż ś ł  

które funkcjonuj  w mie cie. Ja w zwi zku z tym napisa am pismo, bo Fundacja Herbuą ś ą ł  

Janina rozszerzy a wietlice na ca e swoje pomieszczenie o tym wszyscy wiedz  aleł ś ł ą  

zabrak o jej sto ów i zwyk ej wyk adziny. Mo e to by by y 2 tys.z ,  mo e nawet nie ał ł ł ł ż ł ł ż  

tam by o 199 ty . Mnie odpisano krótko, e Fundacja Herbu Janina w tej sprawie mo eł ś ż ż  

startowa  w konkursie. Panie Prezydencie, ja wiem, e pan ju  nie b dzie ale w tejć ż ż ę  

ksi eczce  mamy  wytyczne  z  PARP-y,  e  w a nie  doposa enie  wietlic  jestąż ż ł ś ż ś  

obowi zkiem  dodatkowym  gminy,  obowi zkiem  nie  tym  czy  si  chce  czy  nie,ą ą ę  

niezale nie od tego kto je prowadzi i ca y czas to by o robione. Za pani  Koniecznyż ł ł ą  

ca y czas wp ywa y wnioski, ju  ko cz , by o to robione. W tej chwili odpisuje si , eł ł ł ż ń ę ł ę ż  

mog  wyst pi  w konkursie co jest nie chc  powiedzie  bzdur  ale co jest nielogiczneą ą ć ę ć ą  

poniewa  nie  finansujemy  w  ramach  grantów  adnego  wyposa enia,  tylkoż ż ż  

funkcjonowanie. Doposa enie mamy prawo sfinansowa  obok. No niestety 2 tys. zż ć ł 

zabrak o eby dzieci nogi nie z ama y bo jest tam zbyt lisko eby po o y  wyk adzin .ł ż ł ł ś ż ł ż ć ł ę  

Dzi kuj .ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Pro ba jest do Prezydentów aby pani radnej Zofii Gosz takiej informacji udzieli .ś ć

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Przewodnicz cy, mo e ju  troch  humorystycznie, bo jest kolega Dzik               ią ż ż ę  

zawsze na mnie krzyczy kiedy sk adam interpelacj  o dzikach ale z o y am kolejnł ę ł ż ł ą 

interpelacj  i jako dowód rzeczowy mam w komórce stado dzików, które maszerowa oę ł  
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prosto na mnie ostatnio i bardzo apeluj  eby jednak te od awiarki by y ustawiane naę ż ł ł  

osiedlu Nied wiednik i w promieniu ulicy S owackiego poniewa  tak du a jest rodzinaź ł ż ż  

dzików w Gda sku, nie w okr gu pana Dzika tylko w moim okr gu, st d bardzo proszń ę ę ą ę 

o  powa ne  potraktowanie  tego  problemu.  Pan  Prezydent  Adamowicz odpisuje  miż  

regularnie, e si  od awia ale tempo od awiania jest za ma e bo rozrodczo  jest du oż ę ł ł ł ść ż  

wi ksza i ju  na powa nie by y kolizje samochodowe. Bardzo prosz  o powa niejszeę ż ż ł ę ż  

potraktowanie i podanie mi informacji kiedy te od awiarki zostan  ustawione a nie to, eł ą ż  

si  od awia i ca y czas yczeniowo informuje si  mnie o tym, e takie dzia ania sę ł ł ż ę ż ł ą 

podejmowane,  natomiast  mieszka cy  skar  si ,  e  coraz  wi ksze  s  straty  iń żą ę ż ę ą  

zniszczenia  z  powodu  w a nie  tej  populacji  dzików  na  obszarze  Nied wiednika.ł ś ż  

Dzi kuj .ę ę

PUNKT 5

UCHWA A W SPRAWIE WST PIENIA KANDYDATA Z TEJ SAMEJŁ Ą  

LISTY  NA  MIEJSCE  RADNEGO  W  ZWI ZKU  Z  WYGA NI CIEMĄ Ś Ę  

MANDATU  (druk nr 1712)

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Nie ma pana Przewodnicz cego ubrysa, ja te  jestem cz onkiem Komisji Samorz du ią Ż ż ł ą  

adu Publicznego, pozwólcie Pa stwo, e zreferuj . Jak Pa stwo wiedz  pan radnyŁ ń ż ę ń ą  

Ryszard  Nikiel  z o y  rezygnacj  w  zwi zku  z  pe nieniem funkcji  Wicemarsza kał ż ł ę ą ł ł  

Województwa Pomorskiego i na jego miejsce z tej samej listy wszed  inny radny panł  

Piotr Gierszewski. Musimy dzisiaj w uchwale stwierdzi ,                   e wyga ni cieć ż ś ę  

mandatu pana radnego zosta o stwierdzone. My mamy podj  uchwa  w sprawieł ąć łę  

wst pienia kandydata z tej  samej listy na miejsce radnego           w zwi zku zą ą  

wyga ni ciem mandatu pana radnego Ryszarda Nikiela.ś ę

Ja my l , e osoby pana Gierszewskiego ja nie musz  Pa stwu przedstawia .       Jestś ę ż ę ń ć  

to nam znany radny z poprzedniej kadencji. Cieszymy si , e wróci  z powrotem doę ż ł  

Rady Miasta Gda ska.ń
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Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  24

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1583/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE WST PIENIA KANDYDATA Z  TEJ SAMEJ LISTY NAĄ  
MIEJSCE RADNEGO W ZWI ZKU Z WYGA NI CIEM MANDATUĄ Ś Ę  

 Uchwa a stanowi za cznik nr 3 do niniejszego protoko u. ł łą ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Poprosz  teraz pana Piotra Gierszewskiego do Prezydium. Wszystkich Pa stwa proszę ń ę 

o powstanie, pan radny z o y lubowanie.ł ż ś

Przeczytam Rot  lubowania:ę ś

„Wierny Konstytucji i  prawu Rzeczypospolitej Polskiej,  lubuj  uroczy cie obowi zkiś ę ś ą  

radnego sprawowa  godnie, rzetelnie i uczciwie, maj c na wzgl dzie dobro mojej gminyć ą ę  

i jej mieszka ców.”ń

 

radny PIOTR GIERSZEWSKI

z o y  lubowanie.ł ż ł ś

PUNKT 6
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UCHWA A  W  SPRAWIE  UCHWALENIA  BUD ETU  MIASTAŁ Ż  

GDA SKA NA ROK 2006 (DRUK NR 1681 +AUTOPOPRAWKA)Ń

Stanowisko Prezydenta Miasta Gda ska do wniosków radnych i  Komisji  Radyń  
Miasta Gda ska do projektu na 2006 rokń

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Radoą

Dzisiaj, jak co roku na sesji grudniowej przedstawiam projekt bud etu Miasta Gda skaż ń  

na rok 2006. Jest to ostatni bud et, który Rada Miasta Gda ska uchwali      w swojejż ń  

kadencji i jeszcze jeden bud et przygotuje na rok 2007.ż

Szanowni Pa stwo, bud et zosta  jak zawsze przygotowany w oparciu o prognozyń ż ł  

przygotowane przez Ministerstwo Finansów, w oparciu o wykonanie bud etu za rokż  

2005 oraz przyj t  przez Rad  Miasta Gda ska uchwa  o przyj ciu Wieloletniegoę ą ę ń łę ę  

Planu Inwestycyjnego na lata 2007-2011. 

W  bud ecie  2006  roku  niezmiernie  istotnym czynnikiem ogólnorozwojowym b dż ę ą 

skokowe, wysokie nak ady na inwestycje. Przypomn , e ten rok odnotowujemy jakoł ę ż  

rok  wielkiego  sukcesu  miasta  Gda ska  w  zakresie  skuteczno ci  w  pozyskiwaniuń ś  

pieni dzy ze rodków Unii  Europejskiej i  tutaj potwierdzam to co mówi  pan radnyę ś ł  

ubrys, ja zreszt  publicznie kilkakrotnie dzi kowa em by emu ministrowi Kurylczykowi,Ż ą ę ł ł  

Piechocie i by ej pani wiceminister Ostrowskiej za wsparcie                  w pozyskaniuł  

rodków unijnych z programów sektorowych. Mam nadziej , e tak dobra wspó pracaś ę ż ł  

równie  b dzie z nowymi ministrami nowego rz du. Przypomn , e na 10 projektówż ę ą ę ż  

uzyskano dofinansowanie z funduszy strukturalnych Unii Europejskiej na czn  kwotłą ą ę 

prawie  200 mln z . Ja w tym nie licz  rzecz jasna pieni dzy, które najprawdopodobniejł ę ę  

uzyskamy poprzez  nasz  spó k  Gda ska  Infrastruktura  Wodno-Kanalizacyjna  naą ł ę ń  

modernizacj  i rozbudow  sieci wodno-kanalizacyjnej.ę ę

Najwi ksze projekty to:ę

- Gda ski Projekt Komunikacji Miejskiej ń

   (ca kowita warto  projektu)ł ść  prawie 115 mln zł

- Budowa ulicy Armii Krajowej Trasa W-Z prawie 70 mln zł

           - Przebudowa ul.Marynarki Polskiej
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      -dost p do portu gda skiegoę ń prawie 50 mln zł

Szanowni Pa stwoń

Tak znacz ce dofinansowanie ma ogromne znaczenie dla  rozwoju gospodarczegoą  

naszego miasta oraz jego atrakcyjno ci i koniunktury inwestycyjnej. Jest to ogromnyś  

nasz sukces i presti  dla naszego Gda ska.ż ń

Zaplanowane przedsi wzi cia s  spójne z celami Strategii  Rozwoju Gda ska orazę ę ą ń  

Wieloletnim Planem Inwestycyjnym.

Za o enia  polityki gospodarczej na rok 2006 b d  realizowane poprzez wspieranieł ż ę ą  

rozwoju nowoczesnej gospodarki. Istotnym elementem polityki proinwestycyjnej b dzieę  

d enie  do  ci g ej  poprawy  obs ugi  inwestorów  oraz  stosowanie  systemu  ulg  wąż ą ł ł  

podatku od nieruchomo ci dla podatników tworz cych nowe miejsca pracy. Kolejnymś ą  

krokiem jest ju  nasza wspó praca z Pomorsk  Specjaln  Stref  Ekonomiczn  przyż ł ą ą ą ą  

modernizacji obiektu przeznaczonego na inkubator naukowo-technologiczny przy ulicy 

Trzy Lipy i to e przekazali my w formie aportu                  do Pomorskiej Specjalnejż ś  

Strefy Ekonomicznej grunt przy lotnisku, na którym             w przysz ym rokuł  

rozpocznie si  budowa fabryki japo skiego inwestora. Drugi element to wspó praca zę ń ł  

Gda sk  Fundacj  Przedsi biorczo ci, któr  powo ali my     w tym roku, która mań ą ą ę ś ą ł ś  

wspiera  ma e  i  rednie  przedsi biorstwa  i  przygotowuje  budow  inkubatorać ł ś ę ę  

przedsi biorczo ci. W przysz ym roku przedstawimy wi cej  szczegó ów. ę ś ł ę ł

W  ramach  realizacji  powy szych  zada  Miasto  zaplanowa o  wydatki  na  obj cież ń ł ę  

udzia ów zarówno w Pomorskiej Strefie jak i  dalsze wsparcie dla naszej Gda skiejł ń  

Fundacji Przedsi biorczo ci.ę ś

Panie Przewodnicz cyą

Panie i Panowie 

Na 2006 rok planujemy dochody w wysoko ci 1.212.6 mln z , a wydatki na poziomieś ł  

1.450,3 mln z . Dochody zabezpieczaj  w ca o ci wydatki operacyjne czyli bie ce,ł ą ł ś żą  

eksploatacyjne miasta. Powsta y deficyt bud etowy w wysoko ci 237,7 mln z  dotyczył ż ś ł  

cz ci  kapita owej  czyli  inwestycyjnej  miasta  Gda ska  i  zostanie  zrównowa onyęś ł ń ż  

kredytem bankowym.
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Aby inwestowa  pozyskujemy rodki  nie  tylko z  funduszy strukturalnych ale  tak eć ś ż  

potrzebujemy z banków komercyjnych.

G ównymi ród ami dochodów miasta s :ł ź ł ą

- udzia y w podatkach pa stwowych – 33% dochodów ogó emł ń ł

- subwencje – 21,5%

- podatki i op aty lokalne – 16,5%  ł

Wp ywy z podatków determinowane s  sytuacj  finansow  przedsi biorców.ł ą ą ą ę

Zak adamy, e nast pi przy pieszenie tempa wzrostu gospodarczego, co w g ównejł ż ą ś ł  

mierze b dzie pochodn  oczekiwanego wzrostu gospodarczego w naszym kraju        aę ą  

efektem  tego wzrostu powinien by  wzrost podatku od osób prawnych CIT-u, wzrostć  

wynagrodze  a wi c sp ywu z podatku od osób fizycznych PIT-u, a jak nowe inwestycjeń ę ł  

to rzecz jasna wzrost wp ywów z podatku od nieruchomo ci. Zw aszcza      w tymł ś ł  

ostatnim  odnotowujemy  du  dynamik  wzrostu  zarówno  dochodów  jak  i  dużą ę żą 

dynamik  wzrostu ilo ci samych podatników podatku od nieruchomo ci. Ta dynamikaę ś ś  

jest  rz du  kilkunastu  procent  rocznie  co  niestety  wymaga kolejnego  wzmacnianiaę  

Wydzia u Finansowego o kadr .ł ę

Projekt bud etu miasta oparto o rz dowe wska niki makroekonomiczne, a wi c:ż ą ź ę

- inflacja – 1,5%

- realny wzrost PKB – 4%

- wzrost cen detalicznych towarów i us ugł

  konsumpcyjnych -  2,5%

Szanowni Pa stwo.ń

W  2006  roku  wydatki  ogó em b d  wy sze o  16%.  Wzrost  wynika  z  wysokiegoł ę ą ż  

poziomu nak adów na inwestycje.ł

Gros rodków poch onie drogownictwo.ś ł

Najwi ksze zadania, poza dofinansowanymi z UE to:ę

- kontynuacja modernizacji „B dnika”łę

- przebudowa wiaduktu w ul. Braci Lewoniewskich

- przebudowa torów tramwajowych i modernizacja 

   ul. Marynarki Polskiej 2-gi etap.

- przebudowa ul. Spacerowej
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- przebudowa ulic Kartuskiej z Nowatorów, ulic wi tokrzyskiej Ś ę

  z Ma omiejsk  oraz Grunwaldzkiej z Ja kow  Dolin  i Partyzantów.ł ą ś ą ą

Obiekty kultury  fizycznej  przewidziane do realizacji  to:  budowa Gda sko-Sopockiejń  

Wielofunkcyjnej Hali Widowiskowo-Sportowej – tutaj uwaga – nie wniesiono protestu do 

kolejnego  etapu  przetargu  a  wi c  jest  nadzieja,  e  jeszcze w  tym roku  zostanieę ż  

podpisana umowa z firm  „Hydrobudowa”, która wykona prace budowlano-monta owe,ą ż  

prace  ziemne.  Powód  opó nienia  znamy  wszyscy,  firma  jedna  wygrywa,  drugaź  

zaskar a, idzie do Warszawy do Komisji Arbitra owej, po Komisji Arbitra owej noweż ż ż  

orzeczenie, po którym te  mo na si  odwo ywa  w cznie do S du Administracyjnego.ż ż ę ł ć łą ą  

Na szcz cie konkurent nie wniós  zaskar enia wi c jest szansa, e umowa b dzieęś ł ż ę ż ę  

podpisana i prace ziemne si  rozpoczn  w przysz ym roku i te       w przysz ym rokuę ą ł ż ł  

rozpocznie si  przetarg na budow  Gda sko-Sopockiej Hali Widowiskowo-Sportowej.ę ę ń  

Spiesz  te  donie ,  e  trwaj  prace  dotycz ce  zmiany  granic  mi dzy  miastamię ż ść ż ą ą ę  

Wydzia u Geodezji obydwu miast i Architektury stosowne dokumenty przygotowuj  doł ą  

Rady Ministrów. Inne dzia ania na rzecz kultury fizycznej to modernizacja stadionuł  

„Lechii”  i Hali „Oliwia”  i je eli si  wyja ni do ko ca sprawa GKS „Wybrze e”  to naż ę ś ń ż  

pewno w przysz ym roku b dziemy musieli  znale  ekstra rodki na modernizacj ,ł ę źć ś ę  

ratowanie hali sportowej przy GKS-ie „Wybrze a” i tutaj mamy pewne pomys y na jakż ł ą 

dziedzin  sportu wykorzysta  a wi c jest to pod kontrol . ę ć ę ą

Poza tym planujemy budow  szko y na Uje cisku, sali  gimnastycznej przy Zespoleę ł ś  

Kszta cenia Nr 23.ł

Wydatki bie ce wynosz   1.161,8 mln z , w tym remonty 58,7 mln z .żą ą ł ł

Najwi kszy udzia  strukturalny w wydatkach bie cych jak co roku stanowi edukacja –ę ł żą  

39%.

Dofinansowanie miasta do edukacji b dzie wynosi  w przysz ym roku ponad          202ę ć ł  

mln z . W ten sposób pobijemy kolejny rekord dofinansowania edukacji.ł

Natomiast znacz cy udzia  w bud ecie rodków równie  nast pi na opiek  spo eczną ł ż ś ż ą ę ł ą 

–  14% -  jest  to  efektem realizacji  zada  zleconych przez rz d  czyli  wiadczeniań ą ś  

rodzinne i zaliczki alimentacyjne.

Szanowni Pa stwo,ń
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Prognozy kwoty d ugu i wysoko  wska ników zad u enia pozostaj  znacznie poni ejł ść ź ł ż ą ż  

poziomu ustawowego. Planowany wska nik zad u enia do dochodów na rok 2006 maź ł ż  

wynie  40,33 %. Fakt ten zosta  pozytywnie oceniony przez Agencj  ratingowść ł ę ą

Fitach  w  dniu  16  grudnia  br.,  utrzyma  wysok  ocen  ratingow  dla  Gda ska –ł ą ę ą ń  

mianowicie BBB stabilny w walucie zagranicznej i krajowej.

Ocena  mi dzynarodowej  firmy  Fitach  potwierdza  dobrze  rozwini t  gospodarkę ę ą ę 

lokaln , zintegrowane planowanie bud etowe i wysok  p ynno  finansow  miasta,      ią ż ą ł ść ą  

b dzie dobr ,  wa n  informacj  dla potencjalnych inwestorów i  banków o sytuacjię ą ż ą ą  

gospodarczej w naszym mie cie.ś

Panie Przewodnicz cy,ą

Wysoka Rado.

Przedstawiony  Pa stwu  bud et  na  rok  2006  daje  realn  szans  dalszegoń ż ą ę  

równomiernego rozwoju miasta Gda ska i rozpocz cie d ugo oczekiwanego, du ego,ń ę ł ż  

ambitnego  programu  inwestycyjnego  finansowanego  ze  rodków  funduszyś  

europejskich. Pozostanie nam w przysz ym roku przeprasza  mieszka ców,  go ci,ł ć ń ś  

u ytkowników dróg,  e  k opoty b d  przez najbli sze par  lat  a  je eli  skutecznież ż ł ę ą ż ę ż  

pozyskamy  rodki  Unii  Europejskiej  na  lata  2007-2013  to  ilo  inwestycji  m.in.ś ść  

drogowych b dzie w dalszym ci gu rosn  dlatego, e my ju  dzisiaj przygotowujemyę ą ąć ż ż  

plany pod wymienione lata i mamy nadziej , e Sejmik Wojewódzki w swojej uchwaleę ż  

przysz orocznej, w której przyjmie regionalny program rozwoju na lata w a nie 2007-ł ł ś

2013 ujmie bardzo wiele pozycji z zakresu drogownictwa nie tylko ale przede wszystkim 

drogownictwa a wi c wejdziemy w co najmniej 10-letni cykl budów w Gda sku, a wi cę ń ę  

b dzie  to  miasto  permanentnie  rozkopane  i  musimy  do  tego  przygotowa  opinię ć ę 

publiczn ,  e  ten  stan   jest  utrudnieniem  ale  po  prostu  te  kilkudziesi cioletnieą ż ę  

zaniedbania musimy po prostu zniwelowa , st d musimy si  wszyscy przem czy  aleć ą ę ę ć  

pó niej po prostu b dziemy je dzi  nie tylko po prostych nawierzchniach ale po dobrzeź ę ź ć  

rozwini tej sieci drogowej.ę

Wysoka Rado.

Ko cz c  pragn  podzi kowa  wszystkim  komisjom  Rady  Miasta  Gda ska  zań ą ę ę ć ń  

zg oszone propozycje, uwagi, których przyt aczaj c  wi kszo  przyj em w drodzeł ł ą ą ę ść ął  

autopoprawki i prosz  Wysok  Rad  aby cie poparli ten bud et, który jest realnym,ę ą ę ś ż  

prawdziwym  prezentem  pod  choink  dla  mieszka ców  naszego  miasta  i  b dzieę ń ę  

trwa ym ladem po naszej kadencji na wiele lat, i b dziemy mieli wszyscy satysfakcj  zł ś ę ę  
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rozpoczynania tych budów a by  mo e b dziemy mieli satysfakcj  z ich oddawaniać ż ę ę  

czego Pa stwu rzecz jasna ycz , sukcesu w przysz orocznych wyborach                   iń ż ę ł  

ponownego wybrania do Rady Miasta Gda ska. Dzi kuj  bardzo. ń ę ę

Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej

W ODZIMIERZ PIETRZAK – SKARBNIK MIASTA GDA SKAŁ Ń

Odczyta  Uchwa  Nr  181/III/2005  sk adu  orzekaj cego  RIO w Gda sku  z  dnia  20ł łę ł ą ń  
grudnia 2005 r. (Uchwa a stanowi za cznik nr 4 do niniejszego protoko u).ł łą ł

Doda  jeszczeł : „Jedna synteza tego co tu jest, po raz pierwszy w zasadzie otrzymali myś  

tak dobr  opini  RIO, która wskaza a nam dwa drobne uchybienia zwi zane tylko            zą ę ł ą  

klasyfikacj  i jedn  literówk , która zosta a pope niona w materiale. Tak e jestem dumny,ą ą ę ł ł ż  

e tak RIO oceni o pozytywnie nasz bud et. Dzi kuj  bardzo”.ż ł ż ę ę

- przedstawienie opinii Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda skaż ń  

radny WIES AW KAMI SKI – Przewodnicz cy Komisji Bud etowejŁ Ń ą ż

Odczyta  opini  51-17/432/134/2005 Komisji Bud etowej Rady Miasta Gda ska z dniał ę ż ń  

13 grudnia  2005 roku oraz  opini  52-18/433/135/2005 z dnia 19 grudnia  2005 rokuę  

(opinie stanowi  za cznik nr 5 do niniejszego protoko u).ą łą ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa,  ja  mo e przeczytam jak opiniowa y pozosta e Komisje,  najwy eję ń ż ł ł ż  

je eli Komisja b dzie chcia a co  uzupe ni  to bardzo prosz , b d  udziela  g osu.ż ę ł ś ł ć ę ę ę ł ł

Komisja  Kultury  opiniowa a  pozytywnie  z  wnioskiem,  czy  to  jest  wniosek,  którył  

b dziemy musieli g osowa ?ę ł ć

radny TADEUSZ GLEINERT – Przewodnicz cy Komisji Kulturyą

Nie, to nie jest wniosek do g osowania poniewa  on nie uzyska  formalnego wsparciał ż ł  

Komisji Bud etowej, natomiast merytoryczna sprawa zostanie przez pana Skarbnikaż  

uwzgl dniona w poprawkach do bud etu ju  w I kwartale przysz ego roku, natomiastę ż ż ł  

od strony czysto formalnej to nie.
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej opiniowa a pozytywnie z poprawkami.ł

radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – Przewodnicz cy KPGiM.ą

Tak panie Przewodnicz cy. Opinia jest pozytywna Komisji Polityki Gospodarczej         ią  

Morskiej  odno nie  uchwa y  jak  równie  autopoprawki  i  poprawki  Komisji  zosta yś ł ż ł  

skonsumowane przez autopoprawk .ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Turystyki i Sportu podobna sytuacja.

radny MAREK BUMBLIS – Przewodnicz cy KTiSą

Opinia pozytywna. Jeszcze nigdy tak dobrze zadania turystyki i  sportu w bud ecież  

procentowo nie by y reprezentowane. Dzi kuj .ł ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia.ł

radna MONIKA TOMASZEWSKA – Przewodnicz ca KSSiOZą

Opinia Komisji  równie  by a pozytywna, tylko wypada marzy  aby ten procentowyż ł ć  

udzia  w finansowaniu spraw spo ecznych by  porównywalny do spraw sportu. Mamł ł ł  

jedn  tylko  uwag ,  ta  uwaga  nie  uzyska a  poparcia  Komisji  Bud etowej  chociaą ę ł ż ż 

merytorycznie jest zasadna. Chodzi o wyasygnowanie puli rodków finansowych        zś  

przeznaczeniem  na  najbardziej  pilne  remonty  dla  placówek  s u by  zdrowia.ł ż  

Merytorycznie ten wniosek jest zasadny natomiast brakuje wsparcia finansowego        i 

mam nadziej , e w 2006 roku przy uwolnieniu rodków finansowych powrócimy doę ż ś  

tego wniosku, natomiast ogólnie Komisja zaopiniowa a pozytywnie projekt bud etu.ł ż

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Samorz du i adu Publicznego.ą Ł

radny ALEKSANDER UBRYS – Przewodnicz cy KSi PŻ ą Ł
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Komisja opiniowa a pozytywnie. Prezydent przyj  nasze poprawki – realizacja trzechł ął  

wybiegów dla psów w parku, ZKM-ie, monitoring wizyjny i s dz , e deklaracja zakupuą ę ż  

samochodu specjalistycznego dla Stra y Po arnej, dofinansowanie 50 % tak e b dzież ż ż ę  

zrealizowana  i  chc  podkre li  zwi kszenie  udzia u  na  1  mieszka ca  kwoty  wę ś ć ę ł ń  

jednostkach  pomocniczych  na  wydatki  jednostek  pomocniczych.  Tak  e  opiniaż  

pozytywna.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja  Rozwoju  Przestrzennego  opiniowa a  pozytywnie.  Tu  nie  widz  adnychł ę ż  

wniosków.   I  Komisja  Edukacji  opiniowa a  pozytywnie  z  wnioskami.  Nie  mał  

Przewodnicz cego tej Komisji, czy kto  z Komisji Edukacji móg by? Ju  bardzo proszą ś ł ż ę 

uzupe ni pan Skarbnik Miasta.ł

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Komisja Edukacji  zg osi a jeden wniosek, nie pokazuj c ród a finansowania. Tutajł ł ą ź ł  

chodzi o  o  zwi kszenie  puli  na  remonty  do  7  mln  i  my my   zadeklarowali,  Panł ę ś  

Prezydent upowa ni  nas do takiej deklaracji, e przy korekcie bud etu 2006 r. my też ł ż ż  

pieni dze z nadwy ki, z wolnych rodków w wysoko ci uzgodnionej wtedy z Komisją ż ś ś ą 

Bud etow  i Komisj  Edukacji wygospodarujemy. Dzi kuj . To jest do protoko u co jaż ą ą ę ę ł  

podaj . Nie znamy stanu wolnych rodków na koniec roku, dopiero na 31 grudzieę ś ń 

b dziemy wiedzieli.ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinie wszystkich Komisji zosta y Pa stwu przedstawione. Prosz  teraz przedstawicielił ń ę  

Klubów o zabranie g osu.ł

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Chcia bym jeszcze przed o wiadczeniami Klubów s owo powiedzie . Rano by a burzliwał ś ł ć ł  

dyskusja  na  temat  jednego  wniosku  zg oszonego,  wniosek  dotyczy  zabezpieczeniał  

rodków w wysoko ci 1 mln na obiekty zabytkowe, które s  nadzorowane przez Gda skiś ś ą ń  

Zarz d Nieruchomo ci Komunalnych. To jest wniosek jak najbardziej s uszny. My my tutają ś ł ś  

rano zrobili burz  mózgów z architektur , wniosek by  radnego, z konserwatorem zabytkówę ą ł  

miejskich i deklaruj , e taki plan ratowania tych zabytków przygotujemy          w I pó roczuę ż ł  
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i przedstawimy Wysokiej Radzie mo liwo  finansowania tego wniosku dlatego, e  w tejż ść ż  

chwili  zastanawiamy  si  w  ogóle  nad  reorganizacj  GZNK  w  zakresie  równie  ię ą ż  

wykonawstwa remontowego, i uwa amy ten wniosek za s uszny, zasadny, i ta kwota 1 mlnż ł  

z  na pewno zostanie przez nas wygospodarowana przy korekcie bud etu, któr  b dziemył ż ą ę  

musieli wykona  przy reorganizacji GZNK w 2006 roku.ć

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Panie Skarbniku jak ju  mówimy o tym, ja rozumiem, e ten projekt uchwa y, który b dzież ż ł ę  

na temat zabezpieczenia rodków z 2 z  na 2,50 z  dot. jednostek jest to te  zabezpieczoneś ł ł ż  

tak? 

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Jest.

- wyst pienia przedstawicieli Klubów Radnychą  

radny RYSZARD KLIMCZYK – Przewodnicz cy Klubu Radnych PiSą

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy, Szanowni Radni.ą

Po tej prezentacji pana Prezydenta, efektownej prezentacji, tych s owach                    oł  

rekordowych wydatkach, nasuwa si  tylko jedno panie Prezydencie. My my ju  toę ś ż  

wszystko s yszeli i to nie raz. Od 3 lat ka dy kolejny bud et mo na powiedzie  jestł ż ż ż ć  

rekordowy  je li  chodzi  o  wydatki  inwestycyjne,  ka dy  ma  by  kolejnym milowymś ż ć  

krokiem na drodze rozwoju Gda ska. Tyle plan finansowy. Rzeczywisto                   ań ść  

zw aszcza rzeczywisto  ostatniego roku totalnie te plany weryfikuje. Okazuje si , eł ść ę ż  

plany  finansowe  tak  efektowne,  budz ce  tak  wielkie  nadzieje  i  oczekiwaniaą  

mieszka ców, opinii publicznej, prasy, radnych, urz dników itd. s  w trakcie roku       wń ę ą  

znacz cym stopniu nie wykonywane. Niezale nie od przyczyn tych nieprawid owo ci,ą ż ł ś  

fakty s  nagie. Co roku przyjmujemy nie tyle rzetelny plan finansowy co, z pewną ą 

przesad  oczywi cie mówi , zbiór pobo nych ycze , który      w ci gu roku musi byą ś ę ż ż ń ą ć 

urealniany kolejnymi zmianami, kolejnymi poprawkami           do bud etu w ci gu rokuż ą  

bud etowego po to tylko panie Prezydencie, eby na koniec roku w sprawozdaniuż ż  

podsumowuj cym  wykonanie  bud etu  móg  si  pan  pochwali  98%  lub  99%ą ż ł ę ć  

wykonaniem czyli wska nikiem bardzo imponuj cym ale myl cym          i de factoź ą ą  

fa szywym. ł
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Szanowni  Pa stwo,  nie  mo emy  zapomina  sk d  wynikaj  rekordowe  rodki  nań ż ć ą ą ś  

inwestycje w projekcie przysz orocznego bud etu. No w du ej mierze wynikaj  one     zł ż ż ą  

przesuni cia rodków planowanych do wydatkowania w mijaj cym roku bud etowym ię ś ą ż  

w  latach  poprzednich.  To  ju  wygl da  nie  tyle  jako  efekt  przemy lanej  politykiż ą ś  

inwestycyjnej miasta lecz pewnego rodzaju inercj . Powstaje pytanie czy na bazie teję  

inercji mo liwe jest dobre planowanie finansowe, mo liwe jest prowadzenie rzetelnej,ż ż  

za o onej,  przemy lanej  polityki  inwestycyjnej miasta i  osi ganie celów tej  polityki,ł ż ś ą  

skoro  nawet  WPI  dokument,  który  w za o eniu mia  nam u atwi ,  u atwi  miastuł ż ł ł ć ł ć  

prowadzenie tej polityki, co roku de facto jest wywracany do góry nogami. Pytanie czy 

to  efekt  przemy lanych za o e  czy efekt  skrzecz cej  niestety  panie  Prezydencieś ł ż ń ą  

rzeczywisto ci? ś

Panie  Prezydencie projekt  przysz orocznego bud etu  to  nie  tylko  skokowy wzrostł ż  

wydatków na inwestycje ale to  trzeba jasno podkre li  tak e wzrost wydatków naś ć ż  

obs ug  zad u enia  w  stosunku  do  dochodów  oraz  skokowy  wzrost  ogólnegoł ę ł ż  

zad u enia  miasta.  I  tutaj  gar  ciekawych  danych.  Otó  jak  kszta towa y  sił ż ść ż ł ł ę 

oczekiwania  co  do  zad u enia  miasta  i  obs ugi  tego  zad u enia  w  roku  2006,ł ż ł ł ż  

przewidywane w poprzednich bud etach. ż

Prosz  Pa stwa kiedy przyjmowali my bud et na rok 2003 zak adali my, e w rokuę ń ś ż ł ś ż  

2006  wprawdzie  obs uga  zad u enia  wyniesie  prawie  10  %  (9,88)  ale  ogólneł ł ż  

zad u enie 25,31 %. Kiedy przyjmowali my bud et na rok 2004 nasze plany, naszeł ż ś ż  

za o enia na rok 2006 mówi y o obs udze zad u enia w wysoko ci 7,42 % a poziomieł ż ł ł ł ż ś  

zad u enia ogó em 24,24 – ca kiem nie le. Kiedy przyjmowali my bud et na 2005 rokł ż ł ł ź ś ż  

obs uga zad u enia na rok 2006 wzros a nam ju  o 8,53 % za  przewidywania co doł ł ż ł ż ś  

ogólnego zad u enia miasta 34.68 – ju  mamy wzrost. Teraz pan panie Prezydencie wł ż ż  

dokumencie, który pan nam przedstawia zak adamy obs ug  zad u enia na poziomieł ł ę ł ż  

8,81 oraz ogólny poziom zad u enia 40,70 czyli prosz  Pa stwa                  w stosunkuł ż ę ń  

do za o e  sprzed kilku lat mamy ju  15 % potkni cie, przesuni cie.ł ż ń ż ę ę

Panie Prezydencie czy to nie budzi Pa skiego niepokoju, e tego rodzaju planowanień ż  

inwestycyjne  nie  spowoduje  fatalnych  skutków  równie  je li  chodzi  o  wska nikiż ś ź  

zad u enia w latach nast pnych.ł ż ę

Panie Prezydencie w tej  sytuacji mo na powiedzie  g osowanie nad bud etem jestż ć ł ż  

udzieleniem g osu zaufania b d  odmow  udzielenia takiego zaufania wobec szans nał ą ź ą  

realizacj  polityki inwestycyjnej Prezydenta. Ten g os zaufania musi si  opiera  naę ł ę ć  
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solidnych podstawach. Na dzie  dzisiejszy, po do wiadczeniach lat  ubieg ych naszń ś ł  

Klub ma zasadnicze w tpliwo ci co do tych podstaw i  w tej  sytuacji  takiego g osuą ś ł  

zaufania udzieli  nie mo emy. Dzi kuj  bardzo.ć ż ę ę

radna DANUTA PUTRYCZ – przedstawicielka Klubu Radnych SLD

Panie Prezydencie, Wysoka Rado. 

Pan Przewodnicz cy naszego Klubu wspomnia  ju  na temat bud etu, wypowiedziaą ł ż ż ł 

par  kwestii gdzie mamy w tpliwo ci i jakie mamy zastrze enia. Niemniej chcia abymę ą ś ż ł  

troszeczk  uzupe ni  jego wypowied  bo tak jak komisj  Bud etow , która w swojeję ł ć ź ę ż ą  

opinii  wyrazi a  wiele  negatywnych  ocen,  nas  równie  niepokoj  niektóre  sprawy.ł ż ą  

Niepokoi nas to, e na s u b  zdrowia a szczególnie na inwestycje jest mniej rodkówż ł ż ę ś  

finansowych  a  szczególnie  w  remonty  tych  obiektów,  tak  jak  powiedzia a  panił  

Przewodnicz ca Komisji  wnioskowali my o 350 tys z .  Wed ug nas by a to  kwotaą ś ł ł ł  

niewielka.  Ca kiem mo liwe,  e  sprawa si  rozstrzygnie  w  trakcie  roku  gdy  panł ż ż ę  

Prezydent zaoszcz dzi jakie  pieni dze lub gdy wypadn  inwestycje jak to si  dzia oę ś ą ą ę ł  

zreszt  w latach minionych, no ale có  nasz wniosek przegra  w konfrontacji               zą ż ł  

propozycj  budowy  fontanny  zg oszonej  przez  pana  Przewodnicz cego  Komisjią ł ą  

Bud etowej, w zwi zku z tym pan Prezydent uzna , e to jest wa niejsze ni  sprawa, oż ą ł ż ż ż  

której  mówi am wcze niej.  Równie  nas  niepokoi,  o  czym gromko  g osi  Komisjał ś ż ł  

Edukacji, niewielkie nak ady na remonty w obiektach o wiatowych. W kontek cie tegoł ś ś  

co si  dzia o w sprawach likwidacji  placówek o wiatowych jak równie  przedszkolię ł ś ż  

my l , e nie by o to najlepsze posuni cie we wszystkich przypadkach,     w cz ci naś ę ż ł ę ęś  

pewno tak. Mam przed sob  nawet odwo anie rodziców z jednego              z przedszkolią ł  

46. Ja mam nadziej , e jako radni rzeczywi cie poprzemy                   to odwo anie ię ż ś ł  

wyst pimy je eli pan Prezydent nie uwzgl dni bior c pod uwag  fakt, e jest sporoą ż ę ą ę ż  

rodków na o wiat  wi c my l , e zmie ci si  i to przedszkole, utrzymanie jego doś ś ę ę ś ę ż ś ę  

którego  momentu. Ale wracaj c do bud etu pan Prezydent powiedzia  takie zdanie:ś ą ż ł  

„bud et  ten  b dzie  prezentem pod  choink  dla  mieszka ców Gda ska”.  Tak,  naż ę ę ń ń  

pewno b dzie prezentem i nie wszystko w tym bud ecie zas uguje na krytyk . Niemnieję ż ł ę  

chc  powiedzie , e jest cz  mieszka ców, o których trudno powiedzie , e b dę ć ż ęść ń ć ż ę ą 

zadowoleni a to s  ci mieszka cy, którzy czekaj  na mieszkania socjalne i komunalneą ń ą  

od  lat  tym  bardziej,  e  brak,  mówi c  j zykiem  komputerowym,  kompatybilno ciż ą ę ś  

programu rocznego projektu bud etu z programami, które e my uchwalali wcze niej.ż ż ś ś  
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Takim  programem  by  równie  wieloletni  program  gospodarowania  zasobemł ż  

mieszkaniowym gdzie  zreszt  program  zosta  opracowany  przez  sztab  wybitnychą ł  

pracowników, urz dników, d ugo by  dyskutowany na Radzie     i po podj ciu okazujeę ł ł ę  

si ,  e od dwóch lat, a program zosta  przyj ty w marcu 2004 roku, w a ciwie nieę ż ł ę ł ś  

oddajemy adnych mieszka  tak komunalnych jak i mieszka  socjalnych, jak również ń ń ż 

nie planujemy na rok 2006 ich budowy. Pozwol  sobie przytoczy  zapis z wieloletniegoę ć  

programu gdzie szumnie zaplanowali my rozpocz cie dwóch budynków Gda sk Stogiś ę ń  

w 2005 roku ale jako  dziwnie nie znalaz am w bud ecie, natomiast wiem, e ten terenś ł ż ż  

zosta  oddany do budowy dla TBS-u, no ale có  w TBS-ach mog  zaistnie  tylko cił ż ą ć  

mieszka cy, którzy posiadaj  troch  rodków finansowych i którzy spe niaj  okre loneń ą ę ś ł ą ś  

kryteria. Po drugie – cz  budynków przeznaczona jest dla tych, którzy w ramachęść  

wp aty w asnej otrzymuj  mieszkania, w zwi zku z tym ta nasza kolejka nawet dla tychł ł ą ą  

redniozamo nych równie  si  wyd u a chocia  w TBS-ach nie jest najgorzej bo jestś ż ż ę ł ż ż  

ca kiem dobrze gdyby przysz o ocenia . Panie Prezydencie robili my poprawk  tegoł ł ć ś ę  

programu  równie  we  wrze niu  tego  roku  i  równie  zapisali my,  e  w  ramachż ś ż ś ż  

budownictwa socjalnego oddamy a  630 lokali. Jak wiemy kolejka oczekuj cych naż ą  

mieszkania socjalne wyd u a si , coraz wi cej osób przybywa w tej kolejce, niestetył ż ę ę  

poza ulic  Chodkiewicza gdzie planuje si  pierwotnie mieszkania komunalne, terazą ę  

mieszkania  socjalne  a  w a ciwie  to  jest  tylko  przesuni cie  inwestycji,  która  by ał ś ę ł  

rozpocz ta           w roku 2004 i to wszystko z tego wielkiego programu. ę

Mamy nadziej  panie Prezydencie, e rodki przeznaczone w bud ecie roku 2006 naę ż ś ż  

inwestycje drogowe pozwol  rzeczywi cie  mieszka com cieszy  si , e za dwa lataą ś ń ć ę ż  

b d  mogli je dzi  w komfortowych warunkach. Wiem li tylko, e nasza dzielnica nieę ą ź ć ż  

ma takiego wielkiego powodu do rado ci bo tak ulica ostowicka niestety nie b dzie,ś Ł ę  

poza W-Z,  ale to nie rozwi zuje jakby problemu. U nas jest troch  tych inwestycjią ę  

jednak  za  ma o  ale  mam  nadziej ,  e  w  mi dzyczasie  pan  Prezydent  równieł ę ż ę ż 

wynegocjuje pewne zapisy w umowie z TESCO, który  te  mo e przyczyni si  doż ż ę  

poprawy naszej sytuacji drogowej w naszych dzielnicach Gda ska Po udnie. Mamyń ł  

nadziej  równie , e wi kszo  tych inwestycji tak zaplanowanych nie spadnie i nieę ż ż ę ść  

zostanie  przesuni tych  na  lata  nast pne  a  zostanie  zrealizowana  a  co  najmnieję ę  

rozpocz ta w roku 2006. Bior c pod uwag  wszystkie za i  przeciw Klub Radnychę ą ę  

postanowi  zastosowa  dowolno  w  g osowaniu  jednak  z  opcj  na  g osowanieł ć ść ł ą ł  

pozytywne. Dzi kuj  bardzo. ę ę
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radny MACIEJ LISICKI – Przewodnicz cy Klubu Radnych POą

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie, Wysoka Rado.ą

Analizuj c bud et miasta mo na spojrze  w taki sposób eby powiedzie  ten bud etą ż ż ć ż ć ż  

jest do niczego i e nie da si  go zrealizowa , mo na spojrze  tak, e jest to bud etż ę ć ż ć ż ż  

bardzo dobry. To jest kwestia tylko intencji i rzetelnej oceny. Bud et miasta tworzymy wż  

oparciu o realia finansowe. To nie jest bud et pobo nych ycze , to jest bud et realnież ż ż ń ż  

st paj cy po ziemi w oparciu o rzeczywiste, mo liwe dochody. I tak mo emy dzielią ą ż ż ć 

pieni dze w jaki sposób je otrzymujemy, ile ich mamy. Oczywi cie zawsze znajdziemyą ś  

te dziedziny ycia, na które pieni dzy jest za ma o, chcia oby si  wyda  wi cej. Jaż ę ł ł ę ć ę  

przyjmuj   z du  uwag  krytyczne uwagi Klubu SLD, te  doceniam te intencje boę żą ą ż  

rzeczywi cie przemawia przez was troska o miasto. Rzeczywi cie nie jest to mo eś ś ż  

bud et idealny ale jest to bud et, który na pewno mieszka com sprawi wiele rado ci.ż ż ń ś  

Ten bud et to nie b dzie kie basa wyborcza jak niektórzy radni z PiS mówili, zresztż ę ł ą 

nawet zawarto  tej kie basy nie zgadza si  z metk , s  inni specjali ci.      Ten bud etść ł ę ą ą ś ż  

to jest taki prezent pod choink  jak powiedzia  pan Prezydent, z takim prezentem odę ł  

wi tego Miko aja kilkadziesi t milionów z otych od Unii Europejskiej.ś ę ł ą ł

G osuj c przeciwko temu bud etowi, g osujemy tak naprawd  przeciwko wydatkomł ą ż ł ę  

inwestycyjnym w tym mie cie. Obra amy si  na  to, e tramwaj b dzie w Gda sku      aś ż ę ż ę ń  

nie metro w Warszawie, to jest powód? Naprawd  nie wiem. Tym bardziej jest to     oę  

tyle to jest dziwne, e Klub PiS-u nawet nie z o y  poprawki do tego bud etu czyliż ł ż ł ż  

negacja.  Prosz  Pa stwa  ten  bud et  jak  wspomnia em  jest  na  miar  naszychę ń ż ł ę  

mo liwo ci. Ja gor co wierz , e mieszka cy Gda ska to nie jest ciemny lud, któryż ś ą ę ż ń ń  

wszystko kupi. My l , e mieszka cy Gda ska doskonale b d  wiedzieli jak oceniaś ę ż ń ń ę ą ć 

dzia ania radnych, dzia ania Prezydenta, tych, którzy g osuj  za, przeciw. Dzi kuj .ł ł ł ą ę ę

dyskusja

radny RYSZARD OLSZEWSKI

Wywo a  mnie do g osu pan Skarbnik ale dzi kuj , e w ko cu zacz li my rozmawiał ł ł ę ę ż ń ę ś ć 

o tej rezerwie na utrzymanie w stanie nie pogorszonym substancji zabytkowej. S ysz ,    eł ę ż  

jest problem zabezpieczenia tego w rezerwie bud etowej. Propozycja pana Prezydenta iż  

pana Skarbnika jest te  propozycj  bardzo ciekaw  i jeszcze prostuj  jedn  rzecz. Fakt, eż ą ą ę ą ż  

to jest mój wniosek ale nie wniosek do Rady Miasta tylko na komisji. Jest to stanowisko 
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jednog o ne i wniosek Komisji Kultury, która ten problem od d u szego czasu, w ró nychł ś ł ż ż  

konfiguracjach  podejmowa a.  Bardzo  mnie  niepokoi  wypowied  pana  Skarbnika  weł ź  

fragmencie, który mówi, e w I  pó roczu 2006 r.  rozwi emy problem, zabezpieczymyż ł ąż  

rodki tego dodatkowego miliona na utrzymanie czy remonty zabezpieczenia substancjiś  

konserwatorskiej.

Panie  Prezydencie,  panie  Skarbniku  to  jest  troszeczk  pó no  bo  po  zabezpieczeniuę ź  

rodków  rozpoczyna si  procedura,  robi  si  inwentaryzacj ,  przygotowuje  si  projektś ę ę ę ę  

wykonawczy,  przetarg,  jest  próba  wy onienia  wykonawcy i  mamy koniec  roku.  Je elił ż  

móg bym prosi  w I kwartale, w pierwszych trzech miesi cach zdecydowa  to jeszcze      wł ć ą ć  

roku 2006 jeste my w stanie przeprowadzi  pewne operacje. Krótko mówi c wykonaś ć ą ć 

zabezpieczenia czy remonty tych zasobów zabytkowych. Je eli b dziemy oddala            wż ę ć  

czasie, z roku na rok nie b dzie, najprawdopodobniej b dzie coraz mniej tej substancjię ę  

zabytkowej. Jest to jedna rzecz cenna, e podnoszone w gazecie wcze niej problemy      zż ś  

zabytkami,  wskazuj ce te  jeden z zabytków do rozbiórki, da  ten artyku  „Impuls” gdzieą ż ł ł  

powsta o stanowisko osoby, która si  zajmuje stricte problemami zabytkowymi                 wł ę  

Zarz dzie Nieruchomo ci Komunalnych, która ma obowi zek wspó pracowa                zą ś ą ł ć  

konserwatorem miejskim. I te pieni dze pod kontrol  ze wskaza , sugestii konserwatoraą ą ń  

miejskiego, ze wszech miar kierunek jest s uszny eby mogli nadzorowa     i pokazywa  teł ż ć ć  

dla nich newralgiczne punkty. Pro ba jedna eby ta dodatkowa kwota nie pomniejsza a iś ż ł  

tak bardzo ma ej kwoty subwencji na remonty z zasobów mieszkaniowych miasta Gda ska.ł ń  

Dzi kuj .ę ę

radny CZES AW NOWAKŁ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ja tu jestem najstarszym radnym pod wzgl dem wieku w zwi zku z tym mam prawo jakbyę ą  

na pocz tku zabiera  g os. Nie jestem radnym, który  nale y do jakiegokolwiek klubu,ą ć ł ż  

natomiast  chcia bym Pa stwu u wiadomi  a  jednocze nie poprosi  aby my spokojnieł ń ś ć ś ć ś  

spojrzeli na bud et. Jest to bud et przy znacznym wsparciu rodków z Unii Europejskiej.ż ż ś  

Je eli nale ymy do Unii Europejskiej dopiero 1,5 roku, je eli miastu              i portowi uda oż ż ż ł  

si  przygotowa  tak dobre projekty, e Unia Europejska przyzna a ogromne pieni dze naę ć ż ł ą  

popraw  stanu dróg, popraw  funkcjonowania portu, to w ci gu tych 2 lat  do Gda skaę ę ą ń  

sp yn  ogromne pieni dze i zmieni si  wygl d wa nych arterii miasta Gda ska, ale zmienił ą ą ę ą ż ń  

si  te  funkcjonowanie, stan nabrze y w porcie gda skim       i ja chcia bym eby my poę ż ż ń ł ż ś  
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gospodarsku spojrzeli na ten bud et i na to co si  zacz o dzia  bo to si  b dzie nadalż ę ęł ć ę ę  

dzia o. Urz dnicy i chwa a im za to, zrobili dobre programy. Dobre cztery programy zosta ył ę ł ł  

zrobione równie  w porcie gda skim. Dajmy sobie szans  i chcia bym eby my w ka dymż ń ę ł ż ś ż  

roku takie rodki pozyskali jak na te najbli sze 2 lata. Dlatego ja b d  g osowa , jestemś ż ę ę ł ł  

radnym niezale nym ale widz  gospodarsk  trosk  o miasto i je eli to wykorzystamy aż ę ą ę ż  

chcia bym eby my te rodki wykorzystali,  wiem jak trudno jest przeprowadza  dzisiajł ż ś ś ć  

ró nego rodzaju przetargi i jak to jest skomplikowane ale dajmy sobie szans  i o to apelujż ę ę 

tutaj do Pa stwa Radnych eby my ten bud et poparli. On jest rudny ale przy znacz cymń ż ś ż ą  

wsparciu z Unii Europejskiej miasto mo e zmieni  oblicze. Dzi kuj  bardzo.ż ć ę ę

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Dyskutuj c  na  temat  bud etu  musimy sobie zdawa  spraw ,  e  jest  szereg dziedziną ż ć ę ż  

szalenie istotnych dla mieszka ców i tak jak ju  kilkakrotnie porusza am jedn  z dziedzin toń ż ł ą  

jest rozwój drogownictwa ale tutaj jest szereg przyczyn obiektywnych, liczba samochodów 

wzrasta w tempie znacznie szybszym ni  liczba dzieci w Gda sku podejrzewam. Tutajż ń  

obiektywnie mog  rozumie , e tempo rozwoju dróg nie nad a za liczb  samochodów aleę ć ż ąż ą  

to w niczym nas nie uwalnia od lepszej strategii  i  lepszego dzia ania w tej  dziedzinie.ł  

Dlatego  zaniepokojona  jestem,  e  nie  ma  konsekwencji  wybudowania  kolejnych  tychż  

najwa niejszych dróg w mie cie, oczywi cie my l  tutaj        o Armii Krajowej, która jestż ś ś ś ę  

istotn  drog , problem korkowania Kartuskiej no i tej S owackiego, o której wielokrotnie juą ą ł ż 

mówi am. Musimy mie  konkretny projekt budowy g ównych arterii czy przebudowy tak jakł ć ł  

ostatnio na debacie pokazywali Francuzi            w mie cie Marsylia. Bardzo ciekawaś  

dyskusja, bardzo ciekawa koncepcja pokazuj ca,     e jest to jeden z newralgicznychą ż  

problemów, który powinien mie  odniesienie                 w najbli szym bud ecie. Jać ż ż  

zg asza am trzy wnioski do bud etu na temat drogownictwa. Okazuje si , e u nas nieł ł ż ę ż  

mog  by  realizowane ze wzgl du na brak projektorów a wi c projekty s  tutaj kluczem ią ć ę ę ą  

tempo  przygotowania  projektów  drogowych  powinno  by  znacznie  szybsze.  Drugć ą 

dziedzin ,  któr  uwa am  nale a oby  si  bardzo  zaj  to  s  za o enia  politykią ą ż ż ł ę ąć ą ł ż  

gospodarczej, rozwój ma ych i rednich przedsi biorstw.ł ś ę

Prosz  Pa stwa dlaczego o tym mówi ? Nie ma odniesie  w bud ecie do bardzo wa neję ń ę ń ż ż  

sprawy poniewa  ma to wp yw na lokalny rynek pracy. Gda sk jest miastem gdzie          wż ł ń  

tempie zastraszaj cym wzrasta bezrobocie. Przewodnicz cy Klubu PO zarzuci  mi,     eą ą ł ż  
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mówi ,  e  wzros o  pi ciokrotnie  bezrobocie  w  mie cie  Gda sku  za  rz dów  panaę ż ł ę ś ń ą  

Prezydenta Adamowicza. S  to fakty bo otrzyma am odpowiedzi na pi mie w zwi zku      zą ł ś ą  

tym jest to dziedzina, której powinni my po wi ci  du o miejsca i to równie  powinno byś ś ę ć ż ż ć 

odniesienie w bud ecie, a wi c aktywizacja lokalnego rynku pracy poprzez aktywizacj  tychż ę ę  

przedsi biorstw,  kwestia  kredytowania,  u atwiania  im,  obni ania  podatków  a  wi c  sę ł ż ę ą 

instrumenty  w  grze  gospodarczej,  które  spowodowa yby,  e  prywatni  przedsi biorcył ż ę  

zwi kszaliby liczb  miejsc pracy. Przypominam, e to jest zadanie gminy. Nie wszyscyę ę ż  

mo e sobie to u wiadamiaj , ale troska o lokalny rynek to jest tak e            w naszej gestiiż ś ą ż  

a wi c to jaki jest wska nik bezrobocia na terenie miasta jest tak e uwarunkowane naszymię ź ż  

dzia aniami.  To  prosz  Pa stwa rzutuje na kszta t  opieki  spo ecznej,  na wzrost  b dł ę ń ł ł ą ź 

zmniejszanie si  liczby zada  z zakresu opieki spo ecznej. Przecie  to jest system naczyę ń ł ż ń 

po czonych. Osoby, które maj  prac  nie b d  korzysta y z opieki spo ecznej prawda,łą ą ę ę ą ł ł  

natomiast u nas liczba zada  w opiece spo ecznej wzrasta poniewa  znaczny procent ludziń ł ż  

traci prac  b d  nie mo e jej znale  i to jest bardzo wa ny element, i tutaj chcia abymę ą ź ż źć ż ł  

eby pan Przewodnicz cy Lisicki odniós  si  do tak wa nego aspektu. ż ą ł ę ż

Kolejna dziedzina, o której tutaj mówili my te  wielokrotnie i jako przedstawiciel Komisjiś ż  

Edukacji  wielokrotnie mówi am, problem edukacji.  Jest to  dziedzina, która  w bud ecieł ż  

oczywi cie pokazuje nam wysokie wydatki ale wiemy, e jest to subwencja, jest to zadanieś ż  

subwencjonowane w zwi zku z tym tak naprawd  jak przeanalizujemy nasz wk ad w asnyą ę ł ł  

to on jest niewielki. Kwestia je eli chodzi o remonty to prosz  Pa stwa mamy zobowi zaniaż ę ń ą  

na  400  mln  a  wi c  my l ,  e  mo e  system jest  niedro ny  remontowania  placówekę ś ę ż ż ż  

edukacyjnych i je eli w tym tempie b dziemy remontowa         10 mln na rok to w tymż ę ć  

tempie  remontowania  b dzie  nast powa a  dekapitalizacja  maj tku,  a  wi c  my l ,  eę ę ł ą ę ś ę ż  

rozwi zania  systemowe  s  bardzo  istotne  tak e  przy  kszta towaniu  bud etu  ią ą ż ł ż  

wydatkowania tego  bud etu. Dzi kuj .ż ż ę ę

radna MONIKA TOMASZEWSKA

Szanowni  Pa stwo,  poniewa  pani  radna  Grabarek  wielokrotnie  tutaj  przywo ywa a,ń ż ł ł  

w a ciwie  ca a  tre  wyst pienia  by a  po wi cona  kwestii  bezrobocia,  które  jestł ś ł ść ą ł ś ę  

prawdopodobnie  du e  w  Gda sku  i  za  które  jest  odpowiedzialny  Prezydent  Miastaż ń  

Gda ska.  Mam  do  pani  pytanie:  od  kiedy  samorz d  jest  odpowiedzialny  za  sprawyń ą  

zatrudnienia i lokalny rynek pracy? Ustawowo od kiedy?

radna EL BIETA GRABAREK-BARTOSZEWICZŻ
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Dzi kuj  bardzo za wywo anie tego tematu. My l , e pani nie zrozumia a moich intencji.ę ę ł ś ę ż ł  

Jeste my odpowiedzialni w sensie moralnym za los i  kondycj  naszych mieszka ców.ś ę ń  

Tych, którzy nas wybierali i  to w jaki sposób kszta tujemy bud et jest istotne bo je elił ż ż  

zwi kszamy  zadania  w  dziedzinie  opieki  spo ecznej  jest  to  uwarunkowane  w a nieę ł ł ś  

bezrobociem, które si  zwi ksza, i je eli czyta pani interpelacje z uwag , to mog a panię ę ż ą ł  

przeczyta , e na pi mie otrzyma am odpowied , e wzrost bezrobocia jest na terenieć ż ś ł ź ż  

miasta Gda ska pi ciokrotny. I to s  fakty i prosz  uwa nie ledzi  zapytania                     iń ę ą ę ż ś ć  

interpelacje.

radna MONIKA TOMASZEWSKA

Prosz  pani , z regu y jak pada konkretne pytanie, pani po prostu na to pytanie nie jest wę ą ł  

stanie odpowiedzie . Ja jednak zalecam pani g bok  lektur  od kiedy samorz d powiatuć łę ą ę ą  

jest  odpowiedzialny  za  kwestie  bezrobocia  i  z  jakim  wspó czynnikiem,  z  jak  stopł ą ą 

bezrobocia Prezydent Miasta Gda ska przej  te zadanie. Oka e si ,                    eń ął ż ę ż  

sukcesywnie stopa bezrobocia, od momentu kiedy sta o si  to zadaniem w asnym powiatu,ł ę ł  

stopa bezrobocia zmniejszy a si  z 18 do 11, i bardzo pani  prosz  o to eby pani rzetelnieł ę ą ę ż  

ale  równie  w oparciu  o  posiadan  wiedz  albo  j  uzupe ni a,  poniewa  mówi  paniż ą ę ą ł ł ż  

nieprawdziwe rzeczy. Gdyby przyj  za o enie, e Prezydent Miasta Gda ska doprowadziąć ł ż ż ń ł 

swoimi dzia aniami do pi ciokrotnego wzrostu bezrobocia to by my mieli stop  bezrobociał ę ś ę  

na  wysoko ci  90  %.  To  oczywi cie  jest  nieprawd ,  to  jest  absolutnie  jakieś ś ą ś 

nieporozumienie.  Dalej  pani  El bieto,  Miejski  O rodek Pomocy Spo ecznej  ani  pomocż ś ł  

spo eczna nie jest odpowiedzialna za kreowanie miejsc pracy. Te miejsca pracy kreujł ą 

inwestycje a ten bud et  jest najbardziej proinwestycyjnym bud etem w historii tego miasta.ż ż  

I to tylko tyle je li chodzi o wyja nienie. ś ś

radny W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie, Wysoka Rado.ą

Za chwil  mo e ja równie  us ysz  polemik  radnych w stosunku do radnych. Otó  myę ż ż ł ę ę ż  

powinni my dyskutowa  nad bud etem, nie radny w stosunku do radnego tylko w ogóle coś ć ż  

ten bud et sob  przedstawia i co w tym bud ecie ma by  zrealizowane. Ja my l  tak, eż ą ż ć ś ę ż  

bud et miasta tworzony jest, jak mówi pan Przewodnicz cy Klubu PO o realia. To jestż ą  

prawda,  tylko  wszystkie  rodki  nie  zawsze  utworzone  poprzez  realia  s  w a ciwieś ą ł ś  

wydatkowane a mo e w a ciwie zaplanowane i tak zaczn  od niektórych spraw.ż ł ś ę
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Bezpiecze stwo – cz sto jestem na spotkaniach w spó dzielniach mieszkaniowych, mówi oń ę ł  

bezpiecze stwie w tych du ych sypialniach, blokersi i inni, brak reakcji policji na te tematy ań ż  

otó  to wszystko chc  powiedzie  równie  jest to, e w bud ecie miasta jest ma o rodkówż ę ć ż ż ż ł ś  

na  tzw.  monitoring  w  tych  du ych  dzielnicach  takich  jak  sypialnie  miasta.  Pisz cż ą  

wielokrotnie zapytania w tej sprawie otrzymuj  odpowied , e wtedy b dzie monitoring jakę ź ż ę  

b d  komisariaty  czy  inne rzeczy.  Otó  my  nigdzie  nie  stworzymy tego,      e  weę ą ż ż  

wszystkich dzielnicach b d  komisariaty bo to jest niemo liwe i powiedzmy spó dzielnieę ą ż ł  

sobie  sami  musz  zabezpieczy  w asne  bezpiecze stwo,  i  wydaj  du e  rodki  naą ć ł ń ą ż ś  

monitoring  i robi  ten monitoring. Nawet chc  powiedzie  tak, e nie wiem ile w ubieg ymą ę ć ż ł  

roku pan Prezydent przeznaczy  mieszka  dla policjantów bo u nas w my l nowej ustawył ń ś  

np.  na  Przymorzu zawarli my umowy fizyczne z policjantami,  gdzie wynajmujemy imś  

mieszkania na takich samych warunkach jak cz onek. Zobaczymy jaka b dzie reakcja zeł ę  

strony policji w sprawie bezpiecze stwa na tych du ych dzielnicach jakimi s  sypialnień ż ą  

miasta  Gda ska.  Moim  zdaniem  rodki  s  przesuwane  z  roku  na  rok  poniewań ś ą ż 

niew a ciwe planowanie jest, wiele rodków jest po prostu niezrealizowanych w zwi zku zł ś ś ą  

tym, e co miesi c odbywa si  Rada Miasta i  co miesi c zmieniamy bud et. W wieluż ą ę ą ż  

przypadkach jest  tak,  e  musimy ten bud et  zmieni ,  bo to  s  subwencje, natomiastż ż ć ą  

zmieniamy równie  te rzeczy, które nie s  realizowane i to jest po prostu le planowane. ż ą ź

Drugim problemem dla du ych sypialni to jest po prostu brak mieszka  socjalnych. Otóż ń ż 

chc  powiedzie  tak, e w tych du ych sypialniach s  wyroki eksmisyjne ale prawo dzisiaję ć ż ż ą  

zakazuje eksmisji na bruk w zwi zku z tym w dalszym ci gu w tych du ych sypialniachą ą ż  

zad u enie ro nie, ci mieszka cy mimo wyroku eksmisyjnego nie mo na po prostu usunł ż ś ń ż ąć 

z mieszkania a trzeba powiedzie , e w zadaniach w asnych gminy jest budowa mieszkać ż ł ń 

socjalnych i to jest obowi zek. My za ma o w ub.roku planowali my odda  ile  mieszka ,ą ł ś ć ś ń  

nie oddali my i  w tym roku dalej  planujemy i  te  nie oddamy. Mo na powiedzie  coś ż ż ć  

niektórzy mówi , e to jest bud et wyborczy.ą ż ż

Poniewa  czas ucieka, wi c nie mog  wszystkich tematów poruszy  ale co  na koniecż ę ę ć ś  

panie  Przewodnicz cy  z  humorem,  mo e  b dzie  weselej.  Jak  wielu  budowla cówą ż ę ń  

twierdzi o schronisko dla zwierz t mo na by o wybudowa  tu cyt. „w granicach 3,5 mln doł ą ż ł ć  

4  mln z ”  wydano 6 czy 6,5.  Teraz ja proponuj  humorystycznie zwi kszy  rodki nał ę ę ć ś  

schroniska bo trzeba tak: kupi  buty gumowe dla psów i dla zwierz t bo jest woda, bo teć ą  

materace, które pan Przewodnicz cy Klubu SLD powiedzia  b d  niewystarczaj ce ebyą ł ę ą ą ż  

wy o y  ca y teren. Druga sprawa je eli to b dzie odwil  a je eli to b dzie mróz to trzebał ż ć ł ż ę ż ż ę  
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kupi  buty z y wami eby po prostu mog y si  nie lizga  a po prostu porusza  si  na tymć ł ż ż ł ę ś ć ć ę  

i to jest w a nie to czego niektórzy i pan Prezydent i niektórzy urz dnicy nie umi  albo nieł ś ę ą  

chc  us ysze  od radnych. Dzi kuj  bardzo.ą ł ć ę ę

radny TOMASZ SOWI SKI – Wiceprzewodnicz cy RMGŃ ą

Panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Kilka uwag tylko do bud etu. Tutaj padaj  takie s owa proinwestycyjny mi dzy innymi.ż ą ł ę  

Pytanie czy s owo proinwestycyjny jest to  same czy sama inwestycja jest to  sama        zł ż ż  

budow . Mo na powiedzie , e w tym bud ecie jest wiele inwestycji, wiele budów mo naą ż ć ż ż ż  

powiedzie  ale czy one s  rzeczywi cie zwi zane z rozwojem miasta, czy jedynie z tym, eć ą ś ą ż  

pewn  infrastruktur  naprawiamy,  poprawiamy,  ulepszamy a  nawet  tworzymy w wieluą ę  

przypadkach. Czy on stworzy miejsca pracy? Tak, na pewno stworzy miejsca pracy i to jest 

oczywiste je li miasto inwestuje w du ym stopniu z poparciem rodków Unii Europejskiej,ś ż ś  

to bardzo dobrze, oczywi cie, e nale y tak inwestowa . Czy mo emy mie  pretensje wś ż ż ć ż ć  

zwi zku z tym do tego bud etu? No mo emy mie  pretensje, aczkolwiek wi ksze pretensjeą ż ż ć ę  

i  to  zg aszali my  mamy  do  WPI,  który  jest  podstaw  pretensji  do  bud etu.  Proszł ś ą ż ę 

Pa stwa, nale y si  zastanowi  nad jedn  rzecz , czy opcja jaka zosta a przyj ta a wi cń ż ę ć ą ą ł ę ę  

maksymalne wykorzystanie rodków z Unii Europejskiej jest t  opcj , która w Wieloletnimś ą ą  

Planie Inwestycyjnym powinna by  przyj ta. Oczywi cie tak, tylko czy to jest podstawować ę ś  

opcja, czy jej wykonanie jest w a ciwe? No nie, dlatego, e my my nie zg osili, nie zawszeł ś ż ś ł  

tak bym to  okre li ,  inwestycji  najbardziej  niezb dnych,  najbardziej  pilnych,  najbardziejś ł ę  

potrzebnych.  Przyk ad  zupe nie  nie  widzianego  w a ciwie  Gda ska  Po udnie  zł ł ł ś ń ł  

pierwiosnkiem jakim jest od lat oczekiwana szko a ale i tak ci ludzie nie wiem czy do niejł  

dojd , dojad . Zreszt  ona jest na przysz  kadencj , mam nadziej , e otworzymy w tej,ą ą ą łą ę ę ż  

przepraszam rozpoczniemy budow , czyli e to ju  b dzie w tym sensie przes dzone. Aleę ż ż ę ą  

prosz  Pa stwa mówimy w tym momencie w a nie o tym, e mamy wiele inwestycji, to jestę ń ł ś ż  

prawda. Oczywi cie nie od nas zale y kto wygra przetargi, mo e firmy z Gda ska,           zś ż ż ń  

Trójmiasta, z Pomorza, mo e nawet spoza granicy. Faktem jest, e nawet w tym ostatnimż ż  

przypadku no raczej w wi kszo ci b d  pracownicy nasi, miejscowi. W tym sensie jest toę ś ę ą  

dzia anie rzeczywi cie sprzyjaj ce zatrudnieniu. Dzia anie, które i tak by by o gdyby mył ś ą ł ł ś  

chcieli  te rodki wykorzysta , natomiast prosz  Pa stwa tych uwag mo e by nie by oś ć ę ń ż ł  

gdyby my mówili o pierwszym bud ecie, w którym stosujemy WPI.         Wtedy de factoś ż  

takich uwag w sensie krytycznym nie by o, tylko w sensie postulatów       na przysz o .ł ł ść  
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Dzi  jeste my po trzech latach a wi c przez dwa lata mogli my przygotowywa  projektyś ś ę ś ć  

inwestycji,  które  naprawd  s  najpilniejsze  w  mie cie,  które  naprawd  s  najbardzieję ą ś ę ą  

potrzebne i te projekty mogli my zg asza , i na te projekty mogli my uzyskiwa  rodki. I tuś ł ć ś ć ś  

jest w a nie ten problem, e co wi cej w wielu przypadkach tych projektów nadal nieł ś ż ę  

zg aszamy i w obecnym WPI nadal nie ma pieni dzy na to aby tworzy  projekty na teł ę ć  

inwestycje z ró nych powodów, no i w tym momencie jest co  takiego, e istotna czż ś ż ęść 

tego  bud etu,  ta  która  jest  najbardziej  chwalona,  która  wiadczy  o  tym,  e  on  jestż ś ż  

teoretycznie  proinwestycyjny  bo  du o  pieni dzy  przeznacza  si  na  inwestycje,  wż ę ę  

rzeczywisto ci jest obarczona takim ma ym grzechem pierworodnym, którym jest w a nieś ł ł ś  

to, e co prawda inwestycje s  tylko nie zawsze i nie do ko ca trafione. Ja przypominam oż ą ń  

takich miejscach, które na mapie WPI prawie nie istniej .  To jest rejon w a nie granicą ł ś  

miasta tak mi dzy mo na powiedzie  Wysp  Sobieszewsk  a obwodnic  od strony morzaę ż ć ą ą ą  

a  do Kolbud i dalej. Tutaj Osowa dalej zostawia du o do yczenia, Gda sk Po udnie toż ż ż ń ł  

jest tragedia jedna. Prosz  Pa stwa od 8 lat przyby o tam 30 tys. mieszka ców i ani jedneję ń ł ń  

miejskiej drogi. Nie chcia bym powiedzie , e nie ma adnej miejskiej drogi bo to s  drogił ć ż ż ą  

osiedlowe, które  miasto przej o  ale  nie ma adnej  drogi  nowej,  któr  ci  mieszka cyęł ż ą ń  

mogliby dojecha  stamt d do centrum miasta i dalej. To jest tragedia co tam si  dzieje.ć ą ę  

Tragedia  zreszt  niestety  potwierdzona  i  tak e  tragicznymi  wypadkami.  Nie  ma  tamą ż  

poboczy, nie ma tam chodników, nie ma tam niczego. Tamt dy teraz w sposób no tragicznyę  

i  prawie  e  niemo liwy  ludzie  musz  chodzi  do  szko y  i  do  pracy  i  na  przystankiż ż ą ć ł  

autobusowe. Tak e po ulicy bo ona jest jedyna, po której idzie i  w takich warunkach jakż ść  

teraz co i tak jest tam korek na kilkadziesi t minut je li si  jedzie odcinek, który mo naą ś ę ż  

przejecha  w 2-3 minuty. Ja wiem, e to jest znami  naszych czasów, e s  te korki, tylkoć ż ę ż ą  

problem jest taki, e skoro widzimy wyra ny trend budowy, a przecie  to miasto sprzedajeż ź ż  

w  du ym  stopniu  te  tereny,  uchwala  plany  zagospodarowania  i  wie,  e  tam  b dż ż ę ą 

powstawa y.       To jest wymys  miasta w ogóle eby osiedla powstawa y przy obwodnicy ał ł ż ł  

nie             np.w miejsca gdzie s  wolne przestrzenie ju  w istniej cych osiedlachą ż ą  

mieszkaniowych, gdzie jest infrastruktura, gdzie s  na pó  puste szko y, gdzie s  zamykaneą ł ł ą  

przedszkola,  gdzie  s  sklepy,  drogi  i  pozosta e  elementy  infrastruktury.  Tymczasemą ł  

budujemy osiedla tam gdzie tej infrastruktury nie ma, które s  oddalone, które zwi kszają ę ą 

koszty komunikacji miejskiej, które zwi kszaj  koszty inne i  wymuszaj  na mie cie np.ę ą ą ś  

budow  tak niechcianych przynajmniej przez Urz d szkó , przedszkoli i innej infrastruktury.ę ą ł  

I tu prosz  Pa stwa jest w a nie ten problem, e ani WPI, ani bud et temu problemowi nieę ń ł ś ż ż  
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zaradza,  nie  znajduje  jakby  rozwi zania.  O  wszystkich  istotnych  elementach,  któreą  

s u y yby poprawie infrastruktury w tych miejscach, ile walczyli osowianie o ulic  Wodnika,ł ż ł ę  

ile  tam jeszcze innych jest  problemów,  ile  problemów jest  w dzielnicach Gda ska,  wń  

okolicach portu,  Wyspy Sobieszewskiej  i  na  samej Wyspie,  no to  rzeczywi cie akuratś  

Wyspa tutaj przynajmniej w infrastruktur  melioracyjn  jest du y post p ale poza tym daleję ą ż ę  

nie mo na si  dobrze na ni  dosta , niejednokrotnie godzinami trzeba przy z ej pogodzież ę ą ć ł  

sta  bo most  pontonowy nie  funkcjonuje,  czyli  mo na powiedzie ,  e  z  jednej  stronyć ż ć ż  

budujemy, inwestujemy. Z nazwy inwestujemy w to co powinni my inwestowa  ale czy naś ć  

pewno te inwestycje to s  te, które s  w pierwszej dziesi tce potrzeb, czy one s  jedynie zą ą ą ą  

tego powodu albo w du ym stopniu bo nie jedynie, nie chcia bym by  le zrozumiany, wż ł ć ź  

du ym stopniu z tego powodu, e na nie po prostu s  przygotowane projekty z ró nychż ż ą ż  

powodów,  czasem  zupe nie  nie  merytorycznych.  Oczywi cie  je li  inaczej  nie  mo nał ś ś ż  

wykorzysta  rodków unijnych no to lepiej zg osi  te chyba ni  adne, cho  tu te  nieć ś ł ć ż ż ć ż  

by bym przekonany bo one spychaj        z kolei inne naprawd  niezb dne inwestycje nał ą ę ę  

plan dalszy. Mam nadziej ,                    e uzupe nienie w sytuacji kiedy by my, e takę ż ł ś ż  

powiem, nie dostali, nie otrzymali takich rodków jakie przewidujemy, b dzie w a nie w tychś ę ł ś  

miejscach najbardziej newralgicznych bo to w du ym stopniu spowoduje w a nie, e tenż ł ś ż  

budowlany bud et  b dzie tak e inwestycyjnym ale przede wszystkim, e  zacznie byż ę ż ż ć 

rozwojowym. Dzi kuj .ę ę

radny KAZIMIERZ KORALEWSKI

Wysoka Rado. 

Kilka uwag zmobilizowa o mnie do tego,  pan Przewodnicz cy Lisicki,  który  powiedział ą ł 

o wspania ym bud ecie czy dobrym bud ecie i tak mi si  nasun o pytanie kiedy bud etł ż ż ę ęł ż  

jest dobry a kiedy jest z y? Co to w ogóle znaczy, e bud et jest dobry albo z y? Bud etł ż ż ł ż  

jest  to  pewna ksi ka  finansowa,  która  zapisuje  pewne liczby,  kwoty,  matematycznieąż  

wszystko si  zgadza, ale bud et jest pewnym zapisem, który realizuje kierunek mo naę ż ż  

powiedzie  rozwoju miasta. Je eli grupa rz dz ca b dzie mówi a zawsze, e ten bud etć ż ą ą ę ł ż ż  

jest pi kny i wspania y, doskona y itd. to mi to przypomina retoryk  z dzieci stwa kiedyę ł ł ę ń  

s ysza em, e jest wspaniale a w przysz ym roku b dzie jeszcze lepiej.  Tak e my lł ł ż ł ę ż ś ę 

mogliby my sobie to darowa . Dzi  ju  nie PRL, gospodark  mamy co prawda bud etowś ć ś ż ę ż ą 

ale nie musimy chyba sobie tak kadzi . Otó  nie zgadzamy si  z takim kierunkiem rozwojuć ż ę  

Gda ska bo 2 czy 3 lata temu tak samo bud et czy zapis ten finansowy by  spójny zeń ż ł  
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strategi  rozwoju miasta, by  spójny z WPI. Ale co z tego, e by  spójny, jak dzisiaj toą ł ż ł  

wygl da po latach widzimy, a zatem kiedy s ysz , e pan Prezydent obiecuje, e apeluje oą ł ę ż ż  

cierpliwo  w przysz ym roku to nie wiem czy mam sobie wyobrazi  pana Prezydenta, e wść ł ć ż  

skwarze, w upale latem b dzie chodzi  wzd u  tych szeregów stoj cych samochodów ię ł ł ż ą  

ciska  r k  spoconych kierowców wewn trz, przez otwarte okna. Oby tak by o, ch tnieś ł ę ę ą ł ę  

u cisn  panu Prezydentowi r k  w takiej sytuacji        z wyrozumieniem. Nasuwa mi siś ę ę ę ę 

taka uwaga kiedy patrz  na prognoz  zad u enia miasta. Apelowa em poprzednio, eę ę ł ż ł ż  

mogliby my wi cej  zada  zmie ci  inwestycyjnych,  e  wachlarz  propozycji  móg  byś ę ń ś ć ż ł ć 

wi kszy i tutaj pan Prezydent odpowiada , e rezerwy finansowe nie pozwalaj  na wi cej.ę ł ż ą ę  

Dzisiaj si  okazuje, e mo emy si  zad u y  na du o wi cej, e w jednym roku mo emyę ż ż ę ł ż ć ż ę ż ż  

zrobi  to czego nie zrobili my przez 3 lata a jednak mo na co  zrobi  w tak krótkim czasie.ć ś ż ś ć  

Chcia bym tylko zauwa y , e  jest pewne ryzyko, e  mo na si  gdzie  spó ni ,  panł ż ć ż ż ż ę ś ź ć  

Prezydent powiedzia , e polec  g owy i tutaj te  nie chcia bym eby tak by o, e cyganł ż ą ł ż ł ż ł ż  

zawini  a koz  powiesili, bo dotychczas to tak to przys owie chyba jest realizowane, tak eł ę ł ż  

potem si  oka e, e s  wszyscy inni winni tylko nie pan Prezydent. Ja od siebie dzisiaj, wę ż ż ą  

my l takiego zapisu, który kiedy  przeczyta em, e ojciec, który kocha dzieci rózgi u ywa,ś ś ł ż ż  

to ja dzisiaj panu Prezydentowi w prezencie daj  rózg . My l , e to b dzie dobry skutekę ę ś ę ż ę  

na przysz y rok. Dzi kuj  bardzo.ł ę ę

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, Panie Prezydencie.ą

Tutaj ju  tyle powiedziano, w a ciwie ca e wyk ady po prostu us ysza am jak to powinnoż ł ś ł ł ł ł  

by   w Gda sku ale to nie skutkuje. Ja chc  porozmawia  troch  o, kilka uwag                 oć ń ę ć ę  

konkretnych liczbach. Po pierwsze – chc  si  odnie  czy powiat ma obowi zek zadba  oę ę ść ą ć  

to eby bezrobocie co najmniej nie ros o a si  zmniejsza o, czy nie? Tak, ma obowi zekż ł ę ł ą  

zadba  bo jest to w jego zadaniach. Tutaj musz  si  odnie  do wyst pienia pani Monikić ę ę ść ą  

Tomaszewskiej, e robi to doskonale Ko cierzyna, ja ju  o tym mówi am         w zesz ymż ś ż ł ł  

roku,  w  jesieni.  By am  u  pana  Prezydenta  Adamowicza  jak  to  nale y  zrobi ,ł ż ć  

proponowa am. Niestety nikt si  tym nie zainteresowa  a poza tym we „Wspólnocie” juł ę ł ż 

zosta o opublikowane, e roboty publiczne mo e organizowa  ju  samorz d bo nie mógł ż ż ć ż ą ł 

okresowo organizowa  ich, wi c du o jest przyk adów gdzie mo na zmniejszy  bezrobocieć ę ż ł ż ć  

a  je eli  nie bezrobocie to okresow  bied ,  chocia by odpracowania czynszu eby nież ą ę ż ż  

wyrzuca  z mieszkania. Podam panu Prezydentowi przyk ad, pan pewnie o tym nie wie, jać ł  
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ju  wiele razy zwraca am na to uwag . Mieszka cy ci gle mi pokazuj  jak teraz w grudniuż ł ę ń ą ą  

panie  Prezydencie  przy  drogach,  na  skarpach i  w  Parku  Jana Paw a II,  pewnie  weł  

wszystkich parkach w Gda sku je dzi  traktor i wygrzebywa  zgni e ju  li cie     z ziemi,ń ź ł ł ł ż ś  

czyli niszczy  nawierzchni , która by a, te li cie s  ju  naturalnym nawozem na przysz ył ę ł ś ą ż ł  

rok. Spad  nieg i po prostu na pewno nie by  to dobry wydatek. Powinni to robi  ludzieł ś ł ć  

je eli ju , nawet w Petersburgu widzieli my, e wygrabiaj  to grabiami eby nie zniszczyż ż ś ż ą ż ć 

poszycia tego ro linnego, natomiast tutaj w grudniu pewnie by y pieni dze do wydania wi cś ł ą ę  

dok adnie dar  a  wydzierano i j  wywo ono. Takie wydatki na pewno nie zapobiegajł ń ż ą ż ą 

bezrobociu  a  go  powoduj ,  a  mogli  to  zrobi  bezrobotni  je eli  ju .  Natomiast  jestą ć ż ż  

mo liwo  wp ywania na stopie  bezrobocia. Bezwzgl dnie inne gminy to robi           aż ść ł ń ę ą  

przede  wszystkim  na  zmniejszenie  biedy  czyli  odpracowywanie  ró nych  zaleg o ci,ż ł ś  

ró nych d ugów. Teraz chc  zwróci  uwag  na jedno, mianowicie chc  si  zapyta          wż ł ę ć ę ę ę ć  

dziale  wydatki  remontowe  na  stronie  256  dotyczy  to  gospodarki  mieszkaniowej,  jest 

zapisane, e na remont oraz konserwacja lokali u ytkowych b dziemy wydawa  1 mln 100ż ż ę ć  

z . Dowiedzia am si  ustnie, pobie nie, e jest to odnawianie lokali dla nowych najemców.ł ł ę ż ż  

Czy by dla tych, którzy po prostu nie wygrali  lokali  po tych najemcach, którzy musieliż  

opu ci  ze wzgl du na stawk , bo nie wyobra am sobie, e  miasto ma swoich lokaliś ć ę ę ż ż  

u ytkowych,  którymi  administruje  GZNK,  na  co  to  jest  wydawane,  jakie  remonty  myż  

robimy? Jednak uchwa a mówi i ustawa, e lokal zostawia si  w stanie nie pogorszonym.ł ż ę  

Czy najemcy dotychczasowi zostawiaj  w tak pogorszonym stanie, e my musimy           zą ż  

pieni dzy podatników p aci ? Mo e 1 mln 100 z  na rok to nie jest du o ale to jest oko oę ł ć ż ł ż ł  

100 lokali ma by  wyremontowanych. Dla mnie jest to po prostu sprawa dosy  niewyra na.ć ć ź  

Nast pnie zaraz na stronie nast pnej jest na remont obiektu 3 Maja, mianowicie tylkoę ę  

piwnic jest przeznaczona kwota 1 mln 356 z . Mam pytanie ile ju  wydatkowano na remontł ż  

tego budynku, a dlaczego piwnice, czy tam b d  jakie  biura, czy b d  te  archiwa boę ą ś ę ą ż  

chyba nie jest to remont dla remontu. Natomiast du o do yczenia i najwi cej maj  wydatkiż ż ę ą  

na s u b  zdrowia. No niestety Komisja nie zawalczy a, tak w a ciwie mówi c o pieni dze,ł ż ę ł ł ś ą ą  

nie zanalizowa a bud etu dok adnie tylko przez 10 minut przed poprzedni  sesj . Mo e toł ż ł ą ą ż  

jest  tu  i  wina Komisji  Spraw Spo ecznych ale  je eli  s  pieni dze panie Prezydencie,ł ż ą ą  

powo uj  si  tutaj  na pana wypowied  rok temu gdzie ja wnioskowa am modernizacjł ę ę ź ł ę 

Parku Jana Paw a II jako pomnika historii dla Jana Paw a, to po prostu pan powiedzia , eł ł ł ż  

nie ma pieni dzy          bo tam trzeba fontann  postawi  ale na fontann  we Wrzeszczuę ę ć ę  

znajduj  si  pieni dze, to nie jest w a ciwy kierunek. Wszyscy uczcili Jana Paw a II w jakią ę ą ł ś ł ś 
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sposób, jego ulice czy postawili jaki  tam pomnik. Pomniki mamy ale tam by a msza iś ł  

jeszcze raz si  o to upominam, ja z o y am do WPI, po prostu nie mam odpowiedzi.ę ł ż ł

Remonty szkó  – na remonty szkó  z mojego rejonu wyborczego zdj to przesz o 6 mln zł ł ę ł ł 

bo ja zg osi am uwagi to chyba dlatego, e ja zg asza am uwagi, natomiast chc  na jednoł ł ż ł ł ę  

zwróci  uwag .  Panie  Prezydencie  tutaj  naprawd  prosz  eby  pan  zwróci  uwag ,ć ę ę ę ż ł ę  

mianowicie  w  2004  roku  zg asza am  potrzeb  remontu  zespo u  boisk  przy  szkoleł ł ę ł  

integracyjnej Zespole Szkó  Nr 8 na Meissnera. Pan Prezydent by  uprzejmy i za to bardzoł ł  

dzi kowa am, e powiedzia , e  w 2005 roku na pewno b d  na to  pieni dze. Panieę ł ż ł ż ę ą ą  

Prezydencie  i  panie  Skarbniku  w  2005  roku  by y  pieni dze  tylko  nie  zosta y  oneł ą ł  

skonsumowane, wykorzystane. To jest nast pny element, e  nie ma kontroli. W majuę ż  

pojawi y  si  pieni dze,  dosta am odpowied  na  interpelacj ,  e  DRMG nie  zd y o.ł ę ą ł ź ę ż ąż ł  

Przepraszam, 2 lata si  przygotowywa o i nie zd y o, i teraz w tym bud ecie wstawia tę ł ąż ł ż ę 

sam  kwot  100 tys.z  gdzie DRMG ju  informowa o mnie na pi mie, e to nie wystarczy.ą ę ł ż ł ś ż  

Jak d ugo b dziemy si  bawi  w ciuciubabk , pan Prezydent prawdopodobnie o tym nieł ę ę ć ę  

wie. Jeszcze jedno, nie wiem czy to nie jest naruszenie dyscypliny finansowej czy coś 

wi cej, mianowicie w pó rocznym wykonaniu bud etu wskazano, e te 100 tys.z  po prostuę ł ż ż ł  

jest przeznaczone na wodno-kanalizacyjne prace przy tej szkole i 25 % wykorzystano z nich 

do czerwca. Panie Prezydencie sprawdzi am nic w szkole si  nie robi o i nie robi z wod.-ł ę ł

kan. bo to zrobi o w poprzednich latach. Jak ta sprawa wygl da, nikt nie chce do tegoł ą  

wróci , nikt nie chce zanalizowa  a by  mo e tam jest nast pna bomba co prawda 100ć ć ć ż ę  

tysi czna ale jest. Dzi kuj  bardzo.ę ę ę

radny RYSZARD OLSZEWSKI

W  tej  cz ci  skoncentruj  si  nad istotnym fragmentem miasta  Gda ska i  dotyka  toęś ę ę ń  

in ynierii drogowej na styku port morski Gda sk, gmina Gda sk i budowa stadionu EUROż ń ń  

2012.  Na  pocz tku  spytam si :  ko czy  si  rok  2005,  mia a  si  rozpocz  realizacjaą ę ń ę ł ę ąć  

inwestycyjna  remont  Marynarki  Polskiej.  Mo e  kto  by  dzisiaj  w  ko cu  odpowiedziaż ś ń ł 

dlaczego to nie rozpocz to? Je eli to jest przesuni te na rok 2006 czy realizacja inwestycjię ż ę  

zostanie skrócona, czy o ten rok si  cokolwiek przesuwa? Jakakolwiek informacja, dlaczegoę  

nie ruszono do przodu z Marynarki Polskiej.                Ja nawi zuj  te  do wypowiedzią ę ż  

radnego Czes awa Nowaka,  który  porusza  rozwi zania  komunikacyjne  na  styku  portł ł ą  

gda ski,  gmina Gda sk. Je eli  mamy na wzgl dzie lepsze skomunikowanie w samymń ń ż ę  

mie cie na styku port i miasto, maj c na uwadze now  Sucharskiego, tunel pod Martwś ą ą ą 
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Wis  i Now  Uczniowsk , konkretnie mówi  gdzie gmina Gda sk uchyla si , nie chcełą ą ą ę ń ę  

precyzyjnie pewnych tematów podnosi , a z mojej wiedzy jak  posiadam morski port wć ą  

Gda sku jest przygotowany do tych zada , do  tych rozwi za  komunikacyjnych. Nowań ń ą ń  

Uczniowska  jest  pewnym  cznikiem  mi dzy  Marynarki  Polskiej  a  ulicy  Hallera  dołą ę  

rozwi za  komunikacyjnych Czerwona Droga. B dzie to pewne zadanie fragmentaryczneą ń ę  

ale ono u atwi ycie dla nas, dla miasta gminy w momencie kiedy przyjdzie nam realizował ż ć 

i  przeprowadzi  mistrzowstwa 2012.          Ta Nowa Uczniowska pomo e w formieć ż  

komunikacyjnej i dla gminy a zarazem rozwi zuje chocia  fragmentarycznie problem portu ią ż  

komunikacji w mie cie. Dzi kuj  bardzo.ś ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Szanowni Pa stwo. Ja poprosz  teraz pana Prezydenta i te  prosz  o uwag  bo mamyń ę ż ę ę  

szans  eby si  zmie ci  w czasie. Je eli  wszyscy wyka emy maksimum dobrej  wolię ż ę ś ć ż ż  

mamy szans  eby my przeg osowali t  uchwa .ę ż ś ł ą łę

ustosunkowanie si  Prezydenta Miasta do wyst pieę ą ń

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Kieruj c si  apelem pana Przewodnicz cego Oleszka b d  mówi  bardzo krótko.           Naą ę ą ę ę ł  

pocz tku stycznia b dzie podpisana umowa z wykonawc  na modernizacj  ulicy Marynarkią ę ą ę  

Polskiej, tak e ju  ten skomplikowany przetarg si  uprawomocni                       i naż ż ę ł  

pocz tku stycznia zaprosz  pana radnego na uroczyste podpisanie umowy              zą ę  

wykonawc  i prace rozpoczn  si .ą ą ę

Prosz  Pa stwa bezrobocie w Gda sku maleje systematycznie od 2002 roku i  spadekę ń ń  

w  tym roku kalendarzowym równie  rednioroczny jest  oko o 2000 osób.  W  sprawież ś ł  

fragmentu  wypowiedzi  pani  Gosz,  pan  o  ods ucha  ta m  i  przygotuje  dla  paniŁ ś ł ś ę  

wyczerpuj c  odpowied  w sprawie tych 100 tys. o których pani wspomina a. Oczywi cieą ą ź ł ś  

Pa stwo rozumiecie nie sposób jest do tych bardzo drobiazgowych ale istotnych rzeczy siń ę 

ustosunkowa , ale s dz , e tutaj na forum poszczególnych komisji w trakcie wykonywaniać ą ę ż  

bud etu komisje powinny pe ni  w a nie t  funkcj  kontroluj c  wykonanie bud etu wż ł ć ł ś ą ę ą ą ż  

poszczególnych bran ach i tutaj jeste my na to bardzo otwarci.ż ś
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Ulica S owackiego, ostatni etap – nie mo na rozpocz  jego przebudowy w sytuacji kiedył ż ąć  

musimy przedtem zrobi  Braci Lewoniewskich, most, musimy mie  ca  dokumentacj  i noć ć łą ę  

niestety  jak  zawsze  pani  radna  strzela  kul  w  p ot  i  nie  rozumie  istoty  procesuą ł  

inwestycyjnego, ale to ju  do tego si  przyzwyczai em.ż ę ł

Szanowni Pa stwo co jest najwa niejsze, nikt z dyskutantów nawet najbardziej krytycznychń ż  

nie  zakwestionowa  zasadniczego  kierunku,  kierunków  zaproponowanych       wł  

tegorocznym bud ecie. Nikt nie zaproponowa  alternatywnych kierunków rozwoju miasta,ż ł  

wi c jest to swego rodzaju akceptacja mimo barwy negatywnej tych kierunków     a wi c ię ę  

bud etu. Nikt nie sformu owa  alternatywy bo po prostu nie ma innej alternatywy wobecż ł ł  

zaproponowanych kierunków rozwoju Gda ska i taka jest po prostu prawda.           Iń  

wszystkich Pa stwa namawiam do poparcia tego bud etu eby cie w przysz ym roku      iń ż ż ś ł  

w nast pnych latach mieli satysfakcj  osobist , e poparli cie bud et a wi c poparli cieę ę ą ż ś ż ę ś  

konkretne inwestycje, które rozpoczniemy realizowa  w przysz ym roku a rozpocz te       wć ł ę  

latach  poprzednich  b dziemy  w  przysz ym  roku  ko czy ,  eby cie  mieli  Pa stwoę ł ń ć ż ś ń  

satysfakcj ,  tak g osowa am, g osowa em za bud etem, mam satysfakcj , e ten B dnik,ę ł ł ł ł ż ę ż łę  

ta Armii Krajowej, Marynarki Polskiej czy Hewelianum to jest mój projekt, ja za tym stoj .ę  

Brak poparcia jest powiedzeniem przeciw po prostu, b d my szczerzy do bólu, to jestą ź  

powiedzeniem jestem przeciw tym inwestycjom, inaczej tego rozumie  ani mieszka cy, anić ń  

my nie potrafimy. Dzi kuj  bardzo.ę ę

radny RYSZARD KLIMCZYK

Panie  Prezydencie,  prosz  nie  wprowadza  w  b d  opinii  publicznej.  G osowanieę ć łą ł  

przeciwko bud etowi to nie jest g osowanie przeciwko inwestycjom, to jest g osowanież ł ł  

wyra aj ce niewiar , e pan te inwestycje zrealizuje. Dzi kuj  bardzo.ż ą ę ż ę ę

g osowanieł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y z autopoprawk ?ń ę ł ą

za -  19

przeciw -  10

wstrzyma o si  ł ę -    2
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1584/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE  UCHWALENIA BUD ETU MIASTA GDA SKA NA ROKŻ Ń  
2006

Uchwa a stanowi za cznik nr 6 do niniejszego protoko u. ł łą ł

W ODZIMIERZ PIETRZAK – SKARBNIK MIASTA GDA SKAŁ Ń

Serdecznie dzi kuj  za uchwalony bud et.ę ę ż

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa wp yn  wniosek o zmian  porz dku obrad i bardzo prosz                oę ń ł ął ę ą ę  

Konwent w tej chwili, Szefów Klubów o przyj cie tu do stolika Prezydium.ś

Po Konwencie

Wp yn y  wnioski  o  zmian  w  porz dku  obrad.  Jeden  wniosek  dotyczy  abył ęł ę ą  

przyspieszy  punkt i za chwil  procedowa  druk, który jest tutaj w punkcie 5 – drukć ę ć  

1719 w sprawie udzielenia poparcia dla wspólnego projektu Gminy Miasta Gda ska     iń  

Fundacji Solidarno ci pn.”Europejskie Centrum Solidarno ci”.ś ś

Druga zmiana dotyczy wprowadzenia pod dzisiejsze obrady 2 druków dot.pana radnego 

Piotra  Gierszewskiego aby  ju  zacz  prac  w  Komisji  Edukacji  i  Komisji  Sprawż ął ę  

Spo ecznych i  Ochrony Zdrowia.  S  ju  projekty  uchwa ,  przedyskutowano ju  teł ą ż ł ż  

sprawy z Przewodnicz cymi Komisji.ą
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Szanowni Pa stwo b dzie zmiana w porz dku obrad dotycz ca wprowadzenia projektuń ę ą ą  

uchwa y w sprawie zmiany w sk adzie osobowym Komisji Edukacji RMG.ł ł

Kto  z  Pa  i  Panów Radnych jest  za  wprowadzeniem tego  projektu  uchwa y podń ł  

dzisiejsze obrady?

za -  24

przeciw -    2

wstrzyma o si  ł ę -    0

Ten projekt uchwa y b dzie jako punkt 25 w uchwa ach.ł ę ł

Drugi druk dotyczy zmiany w sk adzie osobowym Komisji Spraw Spo ecznych               ił ł  

Ochrony Zdrowia RMG.

Kto  z  Pa  i  Panów Radnych jest  za  wprowadzeniem tego  projektu  uchwa y podń ł  

dzisiejsze obrady?

za -  25

przeciw -    1

wstrzyma o si  ł ę -    0

Ten projekt uchwa y b dzie jako punkt 26 w uchwa ach, b dzie na ko cu g osowany.ł ę ł ę ń ł

Szanowni Pa stwo równie  przeg osujemy zmian  porz dku obrad aby druk 1719 byń ż ł ę ą ł 

g osowany jako pierwszy w punkcie 7.ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za tak  zmian ?ń ą ą

za -  22

przeciw -    1

wstrzyma o si  ł ę -    1

Przypomn  Pa stwu,  e  dosz y  takie  zmiany,  e  druk  1719  b dzie  za  chwilę ń ż ł ż ę ę 

procedowany i  b dzie  jako 1)  w punkcie 7,   a  dosz y do punktu 7  jeszcze drukię ł  
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w sprawie zmiany w sk adzie Komisji  Edukacji  i  zmiany w sk adzie Komisji  Sprawł ł  

Spo ecznych i Ochrony Zdrowia.ł

Witamy  Prezydenta  Lecha  Wa s ,  Arcybiskupa  Tadeusza  Goc owskiego,łę ę ł  

Przewodnicz cego NSZZ „Solidarno ” Janusza niadka i Przewodnicz cego Regionuą ść Ś ą  

Gda skiego pana Krzysztofa Do l .ń ś ę

PUNKT 7

UCHWA Y W SPRAWIE:Ł

1) UDZIELENIA  POPARCIA  DLA  WSPÓLNEGO  PROJEKTU  GMINY 
MIASTA GDA SKA I  FUNDACJI SOLIDARNO CI PN.  „EUROPEJSKIEŃ Ś  
CENTRUM SOLIDARNO CI”    (DRUK NR 1719)Ś

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń

Panie Przewodnicz cy Rady Miasta Gda ska, Wysoka Rado, panie Prezydencie Lechuą ń  

Wa sie,  Ekscelencjo  Ksi e  Arcybiskupie  Tadeuszu  Goc owski,  paniełę ęż ł  

Przewodnicz cy NSZZ „Solidarno ” Januszu niadek, panie i panowie.ą ść Ś

Prosz  Pa stwa jak mówi  m drzy ludzie dobrze jest  ko czy  rzeczy rozpocz teę ń ą ą ń ć ę  

w danym roku, nie przenosi  ich na nowy rok. Ciesz  si  i dzi kuj  Wysokiej Radzie,ć ę ę ę ę  

e  dzisiaj  mo emy rozpatrzy  projekt  uchwa y  Rady  Miasta  Gda ska  w  sprawież ż ć ł ń  

udzielenia poparcia dla wspólnego projektu Gminy Miasta Gda ska i Fundacji Centrumń  

Solidarno ci p.n. „Europejskie Centrum Solidarno ci”. ś ś

Przypomn , e dok adnie 6 lat temu w grudniu 1999 roku w Ratuszu G ównego Miastaę ż ł ł  

w Sali  Czerwonej Wety fundatorzy a wi c: Lech Wa sa, ks.Arcybiskup Goc owski,ę łę ł  

Przewodnicz cy  Krajowej  Komisji  NSZZ  „Solidarno ”,  Przewodnicz cy  Zarz duą ść ą ą  

Regionalnego  NSZZ  „Solidarno ”,  Przewodnicz cy  Komisji  Zak adowej  NSZZść ą ł  

„Solidarno ” Stoczni Gda skiej, Prezydent Miasta Gda ska, Marsza ek Województwaść ń ń ł  

Pomorskiego i  Prezes Zarz du Stoczni Gda skiej powo ali, zawi zali Fundacj  p.n.ą ń ł ą ę  
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„Centrum Solidarno ci”.  Ta Fundacja wzi a sobie za cel gromadzenie, utrwalanie,ś ęł  

upowszechnianie dziedzictwa gda skiego polskiego Sierpnia 80                i powstaniań  

„Solidarno ci”.  Ten cel przez kolejne lata by y i s  realizowane, natomiast ca y czasś ł ą ł  

mieli my przed oczyma nadziej  i ch  wzniesienia budowli, w której znajdzie si  du a,ś ę ęć ę ż  

sta a  wystawa obrazuj ca  drogi  Polaków wiod cych do  wolno ci,  niepodleg o ci  ił ą ą ś ł ś  

wk ad Polski w upadek komunizmu i zjednoczenie naszego kontynentu. Chcieli my abył ś  

w ramach obchodów XXV rocznicy „Solidarno ci”  czyli      w roku bie cym 2005ś żą  

pozyska  poparcie opinii publicznej polskiej ale równie  opinii publicznej europejskiej ić ż  

Stanów Zjednoczonych, Kanady dla tego projektu. Dumni jeste my, e uda o si  na 31ś ż ł ę  

sierpnia  zaprosi  do  Gda ska  Prezydentów,  Premierów  b d  ich  przedstawicielić ń ą ź  

sponad 27 krajów Europy i  Ameryki.  Te  wa ne osobisto ci  na  czele  dodajmy zż ś  

Przewodnicz cym Komisji Europejskiej i Wiceprezydentem Parlamentu Europejskiegoą  

podpisa y  akt  erekcyjny  „Europejskiego Centrum Solidarno ci”  w  Gda sku.  Kopił ś ń ę 

widzimy na rzutniku, natomiast orygina  gdyby kto  chcia  zobaczy  mam przed sob ,ł ś ł ć ą  

to rzecz niebywa a. My l , e adne miasto           w Polsce nie mo e si  poszczycił ś ę ż ż ż ę ć 

zgromadzeniem  w  jednym  miejscu  a  tylu  Prezydentów  i  Premierów,  nie  tylkoż  

zgromadzeniem fizycznym ale zach ceniem ich do poparcia tej wznios ej, wa nej idei.ę ł ż  

Oczywi cie jest to wsparcie moralne                 i polityczne ale chyba nie musz  nikogoś ę  

na tej  sali  przekonywa , e  je eli  ma si  poparcie moralne i  polityczne to  atwiejć ż ż ę ł  

pó niej o poparcie ju  wymierne finansowe.ź ż

Wysoka Rado, Fundacja Centrum Solidarno ci, która sprawuje i  sprawowa  b dzieś ć ę  

piecz  nad przygotowaniami i budow  „Europejskiego Centrum Solidarno ci”,  b dzieę ą ś ę  

rzecz jasna sprawowa  tutaj pe en ideowy patronat i kontrole i merytoryczne, ale         oć ł  

tym za chwil . Chcia bym pokaza  gdzie b dziemy to wznosili. To jest teren, który wę ł ć ę  

przysz o ci b dzie dzielnic  miasta Gda ska, natomiast tu mamy Plac Solidarno ci zł ś ę ą ń ś  

Pomnikiem Poleg ych Stoczniowców a dos ownie obok mamy prawie hektar ziemi podł ł  

„Europejskie  Centrum  Solidarno ci”,  zielonym  kolorem  mamy  pokazan  przyszś ą łą 

Drog  do Wolno ci, taka jest nazwa robocza alei pieszej, która poprowadzi do kana uę ś ł  

portowego.  Tutaj  Sala  BHP,  w której  jak  wiemy w 2000 roku z  pieni dzy miastaę  

Gda ska i  Rz du Polskiego przygotowano i  otwarto sta  wystaw  p.n.  „Drogi  doń ą łą ę  

Wolno ci”.  Jakie s  zadania przed nami? To wy onienie zespo u,  który  przygotujeś ą ł ł  

pe en scenariusz dla ekspozycji muzeum czyli przygotuje ca  narracj , ca  opowieł łą ę łą ść 

o  polskiej  „Drogi  do  Wolno ci”  ale  tak e  opowie  o  inspiracji,  wp ywie  polskiejś ż ł  
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„Solidarno ci”  na podobne ruchy praw cz owieka i  opozycji  demokratycznej     wś ł  

krajach ówczesnego bloku radzieckiego. Jak ju  b dzie scenariusz musi by  aran acjaż ę ć ż  

czyli  plastyczny  wyraz  audiowizualny  tej  opowie ci,  nast pnie  opracowanieś ę  

szczegó owego  programu  funkcjonalno-u ytkowego  i  mam  nadziej  wrzesie -ł ż ę ń

pa dziernik  jak  ju  to  wszystko  zrobimy  co  przedtem,  b dzie  mo na  og osiź ż ę ż ł ć 

mi dzynarodowy konkurs architektoniczny na sam obiekt, budowl  pod t  wystaw , podę ę ą ę  

Centrum.  Rozstrzygni cie  –  wiosna  2007  roku  i  pó niej  ju  przygotowanieę ź ż  

dokumentacji technicznej i uzyskanie niezb dnych decyzji administracyjnych w cznie zę łą  

pozwoleniem  na  budow  czyli  marzec  2008.  To  jest   rzecz  jasna  przybli onyę ż  

harmonogram, który mam nadziej , e uda nam si  zrealizowa  tak aby 31 sierpniaę ż ę ć  

2010 roku przynajmniej pierwszy etap albo najlepiej ca o  odda            do u ytku, był ść ć ż ć 

mo e tez przy udziale tak znamienitych go ci jak w tym roku.ż ś

W a nie, to jest bardzo wa ne, schemat organizacyjny. Lech Wa sa jako pierwszył ś ż łę  

historyczny  przywódca  „Solidarno ci”,  laureat  pokojowej  nagrody  Nobla,  pierwszyś  

Prezydent III Rzeczpospolitej i Fundacja „Solidarno ci”, której oczywi cie udzia owcemś ś ł  

jest  miasto  Gda sk sprawuje  pe ne  zwierzchnictwo programowe,  ideowe nad  tymń ł  

projektem.  Wykonawc  jest  miasto  Gda sk,  które  na  ka dym etapie  Fundacja  zą ń ż  

Lechem Wa s  na czele uczestnicz  w komisjach, zespo ach, które b d  wy ania ,łę ą ą ł ę ą ł ć  

ocenia ,  kontrolowa .  Chodzi  o  to  eby to  co  si  wewn trz  zmie ci  odpowiada oć ć ż ę ą ś ł  

przekazowi. Szczegó y zwi zane z podzia em obowi zków mi dzy miastem Gda sk ał ą ł ą ę ń  

Fundacj  s  wpisane w porozumieniu, które za chwil  b dzie podpisane. Ten podziaą ą ę ę ł 

obowi zków  najkrócej  rzecz  bior c  wygl da  nast puj co:  miasto  przeprowadzaą ą ą ę ą  

wszystkie te dzia ania organizacyjno-techniczne, równie  wyst puje z wnioskami doł ż ę  

województwa  pomorskiego,  do  Rz du  Polskiego,  Sejmu,  do  Unii  Europejskiej  oą  

dofinansowanie dlatego, e koszt dzisiaj szacujemy na ponad 200 mln z  i nikogo nież ł  

trzeba na tej  sali  przekonywa , e  miasto Gda sk samodzielnie nie jest  w stanieć ż ń  

ud wign  tego  ci aru  finansowego  a  wi c  ca e  ryzyko  jakby  finansowe,ź ąć ęż ę ł  

organizacyjne  spoczywa  na  mie cie  Gda sk.  Natomiast  Fundacja  sprawujeś ń  

zwierzchnictwo programowo-ideowe, czyli  jakby programowe, bada czy te wszystkie 

dzia ania s  zgodne z odczuciem fundatorów, nast pnie politycznie, moralnie Fundacja,ł ą ę  

jego udzia owcy a wi c pan Prezydent Lech Wa sa na czele ale i wszyscy pozostalił ę łę  

fundatorzy pomagaj , wspieraj  w pro bach naszych do Rz du Polskiego, do Sejmuą ą ś ą  

itd. o pozyskanie rodków finansowych. My na tym etapie nie rozstrzygamy kto poś  
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wybudowaniu b dzie zarz dc  tego Centrum Solidarno ci bo s  tutaj mo liwe kilkaę ą ą ś ą ż  

wariantów  scenariuszy.  Mo e  by  Fundacja  Centrum Solidarno ci  zarz dzaj cym,ż ć ś ą ą  

eksploatuj cym. Mo e by  specjalna powo ana do tego instytucja kultury. Tu s  ró neą ż ć ł ą ż  

rozwi zania.  Na  ten  temat  b dziemy si  zastanawiali  w  trakcie,  przyjmiemy taką ę ę ą 

formu  aby  po  wybudowaniu  zapewni  stabilne  ród a  finansowania  ju  samejłę ć ź ł ż  

eksploatacji tego obiektu na nast pne lata. Moje osobiste, dzisiaj, na roboczo zdanieę  

jest  takie,  e  powinni my  znale  takie  rozwi zanie,  które  pozwoli  by  z  bud etuż ś źć ą ż  

pa stwa corocznie po wybudowaniu sz y rodki finansowe na utrzymanie tego obiektu,ń ł ś  

dlaczego? Dlatego, e budowa ‘Europejskiego Centrum Solidarno ci” nie jest spraważ ś  

tylko  Gda ska,  nie  jest  spraw  tylko  Pomorza  i  nie  jest  spraw  tylko  strojnychń ą ą  

fundatorów  Fundacji  Centrum  Solidarno ci.  Jest  spraw  wszystkich  Polaków  bezś ą  

wzgl du na przynale no  partyjn , ideow . My l , e dzisiaj po tylu latach wszyscyę ż ść ą ą ś ę ż  

bez wyj tku dziedzictwo        i znaczenie gda skiej polskiej „Solidarno ci” Sierpnia 80ą ń ś  

doceniaj , czyli mówi c krótko miasto Gda sk jest materialnym, fizycznym ramieniemą ą ń  

Prezydenta  Lecha  Wa sy  i  dostojnych  fundatorów,  i  panie  Prezydencie  meldujłę ę 

przygotowanie do dzia ania.  Czy pan Prezydent zechce w tym miejscu zabra  g os?ł ć ł  

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Bardzo prosz , pan Prezydent Lech Wa sa.ę łę

LECH WA SA – PrezydentŁĘ

Ekscelencjo ks.Arcybiskupie, panie Prezydencie, panie Przewodnicz cy, Panie           ią  

Panowie, Szanowni Pa stwo.ń

Niezale nie od dzisiejszej,  naszej kondycji  indywidualnej,  niezale nie od ceny jakż ż ą 

zap acili my za te 25 lat , czy w tym 25-leciu a nawet 35-leciu to jednak chyba ka dył ś ż  

zgodzi si  ze mn  i  ze wszystkimi,  e  w tej  sztafecie pokole  nasza zmiana jestę ą ż ń  

ciekawa.  Uda o  nam si  rozprawi  z  systemem,  uda o  nam  si  zamkn  epokł ę ć ł ę ąć ę 

podboju wojen podzia ów, uda o nam si  te  otworzy  co  wielkiego, co  nowego tuł ł ę ż ć ś ś  

w a nie w Gda sku. Ró nie to nazywaj , jedni mówi  epoka intelektu, informacji,        ał ś ń ż ą ą  

jedni – globalizacji. Ja jestem przekonany czym b dziemy si  oddala  od tych dat, tymę ę ć  

bardziej b dzie wida  wielko  naszego wysi ku i wielko  zwyci stwa. Dzi  jeste myę ć ść ł ść ę ś ś  

uwik ani w te spory, w ró ne rzeczy, ró nie to si  interpretuje ale jutro wiat b dzie doł ż ż ę ś ę  

tego wraca . I to argumenty s  proste przecie  ka dy te  z was zauwa y , e ludzie sił ą ż ż ż ż ł ż ę 
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rozwijaj  skokowo i  p ynnie. Robili my skok w rewolucj  pa dziernikow , w wojny ią ł ś ę ź ą  

skok zrobili my z Solidarno ci . Przez najbli sze 100 lat nie przewiduj  adnego skokuś ś ą ż ę ż  

takiego spo ecznego, adnej rewolucji bo nie ma         w jakim kierunku i w zwi zku zł ż ą  

tym na nas spada obowi zek by jednak zabezpieczy  tamte czasy i tamte sprawy, byą ć  

utrwali , jak najmniej zgubi  bo pokolenia nam nie wybacz  tego je li chodzi o histori  ać ć ą ś ę  

jednocze nie nale y te  patrzy  do przodu. Trzeba zauwa y  prosz  Pa stwa, e niktś ż ż ć ż ć ę ń ż  

nie wierzy , e nam si  to powiedzie.        S  takie miejsca na wiecie gdzie ludzieł ż ę ą ś  

do wiadczani przewiduj  szanse                    i zagro enia,  i dlatego znów takś ą ż  

rozumuj c powinni my te szanse gdzie  wykorzystywa  dla Polski, dla Europy i dlaą ś ś ć  

wiata. Dlatego gdyby nam si  uda o          a chyba nam si  uda, po czy  t  histori ,ś ę ł ę łą ć ą ę  

podzi kowanie,  utrwalenie  jednocze nie  wyprowadzenie  w  kierunku  szukaniaę ś  

rozwi za  dla  Polski,  Europy i  wiata,  jeste my spó nieni.  Gdyby nam si  uda oą ń ś ś ź ę ł  

wcze niej to dzisiaj chyba dyskusja o Konstytucji Europejskiej i inne dyskusje by yby,ś ł  

czy  bardziej  nam  si  podoba y,  jestem  przekonany.  Dlatego  tak  na  skrótyę ł  

przemawiaj c, mówi c do Pa stwa prosz  was     w imi  wielkich zwyci stw, w imią ą ń ę ę ę ę 

tego, e to by o tu, do ó my stara  by to jak najszybciej powstawa o dlatego, e jakż ł ł ż ń ł ż  

mówi  jeste my  spó nieni.  St d  nie  mamy  Konstytucji,  st d  nie  wiemy  co  wę ś ź ą ą  

globalizacj  w o y , jedni mówi  niedobre, globalizacj  odrzuci . Nie wiadomo co tamę ł ż ć ą ę ć  

w o y , w zale no ci od tego co tam w o ymy to b dzie dobre albo z e i  dlategoł ż ć ż ś ł ż ę ł  

zróbmy wszystko. Ja zrobi  wszystko co w mojej mocy i prosz  was zróbmy wszystkoę ę  

by to jak najszybciej powsta o bo to jeszcze b dzie 3 lata. Troch  za d ugo pan rokł ę ę ł  

buduje, mo e wysocy tak wolno buduj . Trzeba to szybciej dlatego, e idzie wielki bój,ż ą ż  

jak maj  wygl da  te wielkie procesy, które tu rozpocz li my, a wi c jak globalizacja,ą ą ć ę ś ę  

jak system ekonomiczny        w globalizacji, jak system polityczny w globalizacji, gdzie 

miejsce  zwi zków  zawodowych.  To  wszystko  trzeba  by  by o  z  tych  miejscą ł  

do wiadczalnych jak  najszybciej  robi  bo  nasze predyspozycje  daj  nam wi ksześ ć ą ę  

szanse, nasze do wiadczenia daj  nam wi ksze szanse, to nie mesjanizm, to fakty, eś ą ę ż  

my mo emy naprawd  pokusi  si  i  pomóc Polsce, Europie i  wiatu w znalezieniuż ę ć ę ś  

dobrych rozwi za , tylko musimy mie  gdzie, musimy mie  znak, którego Europa ią ń ć ć  

wiat,         i m drzy ludzie mog  przyjecha  na zaproszenie. Jak co  takiego b dzie toś ą ą ć ś ę  

b dzie      i  to  przyjemniejsze,  i  wi ksza szansa na  dobre  rozwi zania.  Jestemę ę ą  

przekonany,       e spotykaj c si  b dziemy o tym mówi , b dziemy stara  si  jakż ą ę ę ć ę ć ę  

najszybciej wznosi  t  pi kn  budowl . Dzi kuj  Pa stwu w tych ko cowych dniachć ą ę ą ę ę ę ń ń  
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starego roku.

JANUSZ NIADEK – Przewodnicz cy NSZZ „Solidarno ”Ś ą ść

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie, Ekscelencjo.ą

Pozwólcie,  e  ze  swojej  strony  skorzystam  z  tej  okazji,  eby  z o y  serdeczneż ż ł ż ć  

podzi kowania miastu Gda sk w roku jubileuszu XXV-lecia „Solidarno ci” za to pi kneę ń ś ę  

zaanga owanie i pomoc w organizacji tych obchodów. ż

Natomiast  je li  chodzi  o  ten  kontekst  przedsi wzi cie  „Europejskie  Centrumś ę ę  

Solidarno ci”  to wypada mi tylko podpisa  si  pod tym wszystkim co powiedzia  panś ć ę ł  

Prezydent i  wyrazi  nadziej , przekonanie, e powiedzie si  to przedsi wzi cie. Myć ę ż ę ę ę  

mamy w pe ni wiadomo , tak jak mówi  pan Prezydent w swoim wyst pieniu, adenł ś ść ł ą ż  

z podmiotów osobno, ani „Solidarno ”,  ani miasto, ani wszelkie inne podmioty nieść  

poradz  temu przedsi wzi ciu,  tylko wspólnie,  razem, solidarnie jeste my w stanieą ę ę ś  

doprowadzi  je i  zwie czy  sukcesem czego sobie i  Pa stwu ycz  a w tej chwilić ń ć ń ż ę  

prosz  przyjmijcie najlepsze yczenia wi teczne. Szcz  Bo e.ę ż ś ą ęść ż

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Dzi kujemy bardzo. ę

Szanowni Pa stwo, chyba pierwszy projekt uchwa y, który by  referowany przez takń ł ł  

znakomitych go ci. Dzi kujemy bardzo.ś ę

Ja powiem tylko tak, e 3 komisje, które opiniowa y ten projekt mianowicie Komisjaż ł  

Kultury,  Komisja  Rozwoju  Przestrzennego  i  Komisja  Bud etowa  –  opiniowa yż ł  

pozytywnie i to jednog o nie wszystkie. Teraz mamy zgodnie z procedur  g os          wł ś ą ł  

dyskusji. Prosz  bardzo pan radny Czes aw Nowak.ę ł

radny CZES AW NOWAKŁ

Panie Przewodnicz cy, Szanowni go cie.ą ś

Ja  jestem  najstarszym  radnym  ale  mam  szczególne  prawo  jako  by y  dzia aczł ł  

zwi zkowy podobnie jak i pan Przewodnicz cy Oleszek zabiera  g os w tej sprawie aleą ą ć ł  

nie b d  tu przebija  pana Prezydenta swoim wyst pieniem bo zrobi  si  tego nie da.ę ę ł ą ć ę  

Ja chcia bym z racji wieku i z racji tego, e by em dzia aczem „Solidarno ci”, wi niemł ż ł ł ś ęź  

politycznym, pos em zaapelowa  do wszystkich radnych aby my t  uchwa  przyj lił ć ś ę łę ę  

jednog o nie, eby my pokazali, e sta  nas na du y, pi kny gest, eby my pami tali,ł ś ż ś ż ć ż ę ż ś ę  
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e „Solidarno ” promuje Polsk  w wiecie a my wspieramy jako radni t  ide . Tylkoż ść ę ś ę ę  

tyle chcia em powiedzie . Dzi kuj  bardzo.ł ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ja nie jako Przewodnicz cy ale stoczniowiec si  do apelu Czes awa te  przy cz . ą ę ł ż łą ę

radny TOMASZ SOWI SKI – Wiceprzewodnicz cy RMGŃ ą

Panie Przewodnicz cy, panie Prezydencie, Drodzy go cie, Wysoka Rado.ą ś

Chcia bym poprze  wniosek pana radnego Nowaka i doda  aby my to przyj li  bezł ć ć ś ę  

dyskusji bo ona tu jest niepotrzebna i przez aklamacj . Dzi kuj .ę ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Wi cej g osów w dyskusji nie ma. Kto z Pa  i  Panów Radnych jest za przyj ciemę ł ń ę  

uchwa y?ł

za -  32

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1585/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE UDZIELENIA POPARCIA DLA WSPÓLNEGO PROJEKTU 
GMINY  MIASTA  GDA SKA  I  FUNDACJI  SOLIDARNO CI  PN.Ń Ś  
„EUROPEJSKIE CENTRUM SOLIDARNO CI”Ś  

 Uchwa a stanowi za cznik nr 7 do niniejszego protoko u. ł łą ł

PAWE  ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gda skaŁ ń
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Bardzo dzi kuj  Wysoka Rado. Prosz  teraz pana Prezydenta o podpisanie ze mnę ę ę ą 

porozumienia. My l , e pan radny b dzie honorowym radnym.ś ę ż ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa teraz b dziemy mieli op atek. Ja tu zwracam si  do go ci, do panaę ń ę ł ę ś  

Prezydenta  Lecha  Wa sy,  do  Arcybiskupa  Tadeusza  Goc owskiego,  do  panówłę ł  

Przewodnicz cych niadka i Do li.  Na sali jest ju  ksi dz infu at Bogdanowicz, jestą Ś ś ż ą ł  

Wicemarsza ek Ryszard Nikiel. Zapraszam wszystkich go ci, radnych, wszystkich nał ś  

sali, którzy s  na spotkanie op atkowe obok do sali. Do godziny 14,oo mamy przerw .ą ł ę

Po przerwie

2)     ZMIANY UCHWA Y W SPRAWIE UCHWALENIA BUD ETU MIASTAŁ Ż  
GDA SKA NA ROK 2005 (DRUK NR 1714+autopoprawka)Ń

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1714 z autopoprawk .ł ł ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa – opinia pozytywna.ż

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna.

Komisja Kultury – opinia pozytywna.

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia – opinia pozytywna.ł

Komisja Rozwoju Przestrzennego – opinia pozytywna.

Komisja Turystyki i Sportu – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y z autopoprawk ?ń ę ł ą

za -  21
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przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1586/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE ZMIANY  UCHWA Y  W  SPRAWIE  UCHWALENIAŁ  
BUD ETU MIASTA GDA SKA NA ROK 2005Ż Ń   

 Uchwa a stanowi za cznik nr 8 do niniejszego protoko u. ł łą ł

3) WYDATKÓW  BUD ETU  MIASTA  GDA SKA,  KTÓRE  W  2005  R.Ż Ń  
NIE  WYGASAJ  Z  UP YWEM  ROKU  BUD ETOWEGOĄ Ł Ż  
(DRUK NR 1715+autopoprawka)

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1715 z autopoprawk .ł ł ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa – opinia pozytywna.ż

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna.

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia – opinia pozytywna.ł

Komisja Rozwoju Przestrzennego – opinia pozytywna.
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Komisja Turystyki i Sportu – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y z autopoprawk  ?ń ę ł ą

za -  23

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1587/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE WYDATKÓW BUD ETU  MIASTA GDA SKA,  KTÓREŻ Ń  

W 2005 R.  NIE WYGASAJ  Z UP YWEM ROKU BUD ETOWEGOĄ Ł Ż     

 Uchwa a stanowi za cznik nr 9 do niniejszego protoko u. ł łą ł

4) ZMIANY UCHWA Y Z 24 LISTOPADA 2005 ROKU NR XLV/1549/05Ł  
W SPRAWIE OKRE LENIA WYSOKO CI STAWEK PODATKU             ODŚ Ś  

RODKÓW TRANSPORTOWYCH    (DRUK NR 1720)Ś

W ODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gda skaŁ ń

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1720 z autopoprawk .ł ł ą
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radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa – opinia pozytywna.ż

Komisja Polityki Gospodarczej i Morskiej – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y z autopoprawk ?ń ę ł ą

za -  21

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1588/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE ZMIANY UCHWA Y Z 24 LISTOPADA 2005 ROKU       NRŁ  
XLV/1549/05  W  SPRAWIE  OKRE LENIA  WYSOKO CI  STAWEKŚ Ś  
PODATKU  OD RODKÓW TRANSPORTOWYCHŚ     

 Uchwa a stanowi za cznik nr 10 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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5) OKRE LENIA FORMY, WYSOKO CI I TRYBU PRZYZNANIA POMOCYŚ Ś  
DLA  PANI  FRANCISZKI  KRA NICKIEJ  I  JEJ  CÓRKI  MARII  MAK,Ś  
TWORZ C RODZIN  REPATRIANCK  Z KAZACHSTANU ZAPROSZONAĄ Ę Ą  
NA POBYT STA Y DO GDA SKA   (DRUK NR 1711)Ł Ń

DANUTA JANCZAREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Ja tylko dodam, e  to  jest  ju  16 rodzina, która  w ramach gda skiego programuż ż ń  

repatriacyjnego przyb dzie z Kazachstanu. Przyb d  oni na pocz tku przysz ego roku.ę ę ą ą ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia – opinia pozytywna.ł

Komisja Bud etowa – opinia pozytywna.ż

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  26

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1589/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE OKRE LENIA  FORMY,  WYSOKO CI  I  TRYBUŚ Ś  
PRZYZNANIA POMOCY DLA PANI FRANCISZKI KRA NICKIEJ I JEJŚ  
CÓRKI  MARII  MAK,  TWORZ C  RODZIN  REPATRIANCKĄ Ę Ą 
Z KAZACHSTANU ZAPROSZONA NA POBYT STA Y DO GDA SKAŁ Ń    
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 Uchwa a stanowi za cznik nr 11 do niniejszego protoko u. ł łą ł

6) USTANOWIENIA  SZCZEGÓ OWYCH  ZASAD  I  TRYBUŁ  
PRZYZNAWANIA  NAGRÓD  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ  
ZA WYBITNE OSI GNI CIA SPORTOWE    (DRUK NR 1703)Ą Ę

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i SportuŁ ę ł

Zreferowa a projekt uchwa y tak jak w druku 1703. ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Turystyki i Sportu – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  22

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1590/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE  USTANOWIENIA SZCZEGÓ OWYCH ZASAD I TRYBUŁ  

PRZYZNAWANIA  NAGRÓD  PREZYDENTA  MIASTA  GDA SKAŃ  

ZA WYBITNE OSI GNI CIA SPORTOWEĄ Ę   
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 Uchwa a stanowi za cznik nr 12 do niniejszego protoko u. ł łą ł

7)  WYNAGRADZANIA  NAUCZYCIELI  SZKÓ  I  PLACÓWEK,  DLAŁ  
KTÓRYCH  ORGANEM  PROWADZ CYM  JEST  MIASTO  GDA SKĄ Ń  
(DRUK NR 1713) 

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i SportuŁ ę ł

Zreferowa a projekt uchwa y tak jak w druku nr 1713 .ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa – opinia pozytywna.ż

Komisja Edukacji – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  25

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1591/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku
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W SPRAWIE  WYNAGRADZANIA NAUCZYCIELI SZKÓ                        IŁ  
PLACÓWEK,  DLA  KTÓRYCH  ORGANEM  PROWADZ CYM  JESTĄ  
MIASTO GDA SK Ń   

 Uchwa a stanowi za cznik nr 13 do niniejszego protoko u. ł łą ł

8)  USTALENIA NAJNI SZEGO WYNAGRODZENIA ZASADNICZEGOŻ  
W  I-SZEJ  KATEGORII  ZASZEREGOWANIA  ORAZ  WARTO CIŚ  
JEDNEGO  PUNKTU  W  Z OTYCH  W  TABELI  PUNKTOWYCHŁ  
ROZPI TO CI  KATGEGORII  ZASZEREGOWANIA DLA  PLACÓWEKĘ Ś  
O WIATOWYCH PROWADZONYCH PRZEZ GMIN  MIASTO GDA SKŚ Ę Ń  
(DRUK NR 1721)   

REGINA BIA OUSÓW – Zast pca Dyrektora Wydzia u Edukacji i SportuŁ ę ł

Zreferowa a projekt uchwa y tak jak w druku nr 1721 .ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Projektu uchwa y nie opiniowa a adna Komisja, druk wp yn  15.12.2005 r.ł ł ż ł ął

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  25

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1592/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku
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W  SPRAWIE  USTALENIA  NAJNI SZEGO  WYNAGRODZENIAŻ  
ZASADNICZEGO W  I-SZEJ  KATEGORII  ZASZEREGOWANIA ORAZ 
WARTO CI  JEDNEGO  PUNKTU  W  Z OTYCH  W  TABELIŚ Ł  
PUNKTOWYCH  ROZPI TO CI  KATGEGORII  ZASZEREGOWANIAĘ Ś  
DLA PLACÓWEK O WIATOWYCH PROWADZONYCH PRZEZ GMINŚ Ę 
MIASTO GDA SKŃ    

 Uchwa a stanowi za cznik nr 14 do niniejszego protoko u. ł łą ł

9)     PRZYJ CIA „GMINNEGO PROGRAMU DO YWIANIA DZIECI             IĘ Ż  
M ODZIE Y W SZKO ACH PODSTAWOWYCH, GIMNAZJALNYCH          IŁ Ż Ł  
PONADGIMNAZJALNYCH  NA  LATA  2006  –  2007”  
(DRUK NR 1716)

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1716.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia jest opini  pozytywn .ł ą ą

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Ja  mam  pytanie,  pan  Dyrektor  chyba  by  na  poprzedniej  sesji  a  je eli  nie  toł ż  

Wiceprezydent  Nocny  by ,  kiedy  ja  wnosi am  równie  spraw  dostarczaniał ł ż ę  

bezp atnego  mleka,  tej  szklanki  mleka  dla  dzieci  ludzi  ubogich  i  pan  Prezydentł  

Adamowicz  powiedzia  osobi cie,  e  dopilnuje  tego.  Dok adnie  powiedzia :ł ś ż ł ł  

„przyrzekam,  e  tego  dopilnuj ,  wyegzekwuj ”   patrz c  w  stron  Wiceprezydentaż ę ę ą ę  

Nocnego, eby zrobiono wykaz dok adny jakim dzieciom i  ilu nale y si  bezp atnaż ł ż ę ł  

szklanka mleka. Czy jest to uwzgl dnione, w jakim stopniu jest to rozpatrzone bo toę  

wyra nie wi e si  z do ywianiem dzieci. Ja my l , e jak Prezydent Adamowicz coź ąż ę ż ś ę ż ś 

mówi to co najmniej kto  powinien nad tym popracowa  i dzi  mie  stanowisko jak toś ć ś ć  

wypracowa , jak to widzi poniewa  my l , e po to to powiedzia , z takim naciskiem, eł ż ś ę ż ł ż  

dopilnuje tego, eby to by o dzisiaj stanowisko w tej sprawie przy okazji do ywiania. Jaż ł ż  

wst pnie dawno ju  rozmawia am z Dyrektorem Wilczewskim. Dyrektor rozwa a  naę ż ł ż ł  
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pocz tku  jakby  tutaj  da  t  dop at  na  szklank  mleka,  która  jest  z  programuą ć ę ł ę ę  

rz dowego unijnego, natomiast do tego nie dosz o. Pó niej zaprzestano w tym zakresieą ł ź  

dzia ania, wi c mam pytanie czy t  spraw  rozeznano bo w tej uchwale tego nie ma ił ę ę ę  

co z tym problemem b dzie. Czy Prezydentowi Adamowiczowi pan Wiceprezydent ię  

pan Wilczewski powie ale niestety nie mo na tego zrobi . Dzi kuj  bardzo.ż ć ę ę

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Przedmiotowy projekt jest realizowany w oparciu o delegacj  ustawow , która okre laę ą ś  

zakres  dzia ania  gminy  w  zakresie  do ywiania.  Program  „szklanka  mleka”  jestł ż  

programem specjalnym, rz dowym. W przypadku gdy wnioskuj cy, którym jest rodzicą ą  

zg osi by si  o dofinansowanie oczywi cie w ramach zasi ku celowego taka mo liwoł ł ę ś ł ż ść 

istnieje. Inicjatywa le y po stronie rodzica.ż

radna ZOFIA GOSZ

Panie Dyrektorze widocznie pan nie by  na sesji, bo to zwróci  si  do Prezydenta.ł ł ę  

Oczywi cie ja dzisiaj nie uzyskam bo pan mi zawsze odpowie, e to jest ustawa a toś ż  

jest co innego, o tym doskonale wiem. Tylko e pan Prezydent przyrzek  mi osobi cież ł ś  

na sesji i publicznie, e b dzie rozeznane ile dzieci mog oby dosta  szklank  mlekaż ę ł ć ę  

a nie z woli rodzica tylko z woli gminy, tak jak to wiele gmin w Polsce robi. Dzi kuj .ę ę

WALDEMAR NOCNY – Zast pca Prezydenta Miasta Gda skaę ń

Pani radna, skierowali my do 200 naszych placówek pro b ,  eby mie  orientacjś ś ę ż ć ę 

trzeba zapyta  zainteresowanych czyli placówki edukacyjne eby solidnie i spokojnie,ć ż  

rzeczowo  mo na  pani  odpowiedzie  i  wszystkim  radnym  tym  problememż ć  

zainteresowanych,  i  ja  my l ,  e  w  najbli szym czasie  Pa stwu  tak  informacjś ę ż ż ń ą ę 

prze lemy poniewa  chcemy wiedzie  ile jest rzeczywi cie dzieci, które chc  korzystaś ż ć ś ą ć 

z tego albo potrzebuj , eby po czy  te wszystkie w tki w jedno                  ią ż łą ć ą  

zaproponowa  okre lon  ilo  rodków  finansowych  i  operatora,  który  b dzieć ś ą ść ś ę  

realizowa  to zadanie. My l , e do ko ca miesi ca powinni my mie  t  informacj .ł ś ę ż ń ą ś ć ą ę  

By  mo e je li szko y maj  problemy to trzeba b dzie to przed u y  o kilka dni aleć ż ś ł ą ę ł ż ć  

sprawie ju  nadano bieg.  Zgodnie z  tym co  przyrzek  pan Prezydent  Adamowiczż ł  
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rzeczywi cie  b dzie  rozeznana  i  Pa stwu  przedstawiona  a  przede  wszystkimś ę ń  

zrealizowana w rzeczywisto ci.ś

radna ZOFIA GOSZ

Jeszcze jedno zdanie. eby zwróci  na to uwag , e w ród dzieci, które niby nie chcŻ ć ę ż ś ą 

pi  mleka s  w a nie biedne rodziny, które nie chc  pi  i po prostu nie maj  tych 4 zć ą ł ś ą ć ą ł 

nawet miesi cznie na dop at  a maj  czwórk  dzieci. Ja to zbada am w kilku szko ach ię ł ę ą ę ł ł  

na to tylko prosz  eby pan Prezydent zwróci  uwag  swoim pracownikom, e nie boę ż ł ę ż  

oni nie chc  tylko dlaczego nie chc  i kto jest biedny, bo tak Prezydent uwa a. Dzi kują ą ż ę ę 

bardzo.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  19

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1593/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  PRZYJ CIA  „GMINNEGO  PROGRAMU  DO YWIANIAĘ Ż  
DZIECI  I  M ODZIE Y  W  SZKO ACH  PODSTAWOWYCH,Ł Ż Ł  
GIMNAZJALNYCH I PONADGIMNAZJALNYCH NA LATA 2006 – 2007” 

 Uchwa a stanowi za cznik nr 15 do niniejszego protoko u. ł łą ł
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10)       USTALENIA ORGANIZACJI ORAZ SZCZEGÓ OWYCH ZASADŁ  
PONOSZENIA ODP ATNO CI ZA POBYT W O RODKU INTERWENCJIŁ Ś Ś  
KRYZYSOWEJ  WRAZ  Z  HOSTELEM  W  GDA SKU  Ń
(DRUK NR 1717)

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1717.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa opiniowa a pozytywnie.ż ł

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia opiniowa a pozytywnie.ł ł

radna ZOFIA GOSZ

Panie Przewodnicz cy, panie Dyrektorze.ą

Mam pytanie bo jak d ugo by a radn  i w tej kadencji równie  nie podejmowano, nieł ł ą ż  

pami tam, je eli mówi  le to prosz  mnie sprostowa , tego typu uchwa y                  oę ż ę ź ę ć ł  

odp atno ci  w  o rodku interwencji  kryzysowej.  O rodek interwencji  kryzysowej,  poł ś ś ś  

prostu umowa zawierana  jest z PCK ca kowicie. Czy takich ustale  o odp atno ci nieł ń ł ś  

by o, czy to jest mo e nowo  ustawowa? To jest jedno pytanie i drugie pytanie          zł ż ść  

drugiej strony ostatni punkt mówi o korzystaniu , punkt 8 w § 3 .mówi: „Regulamin 

organizacyjny opracowuje kierownik O rodka w uzgodnieniu z Dyrektorem MOPS     wś  

Gda sku”. Kierownik O rodka jest pracownikiem PCK, nie jest pracownikiem miasta.ń ś  

Wszyscy  pracownicy  tam  zatrudnieni  s  pracownikami  PCK.  Czy  nie  nale a obyą ż ł  

odwrotnie, e regulamin równie  ma wp yw np. Rada Miasta mo e nie tak wysoko ależ ż ł ż  

po prostu nie tylko przy uwzgl dnieniu uwag. My powinni my stawia  warunki jakię ś ć  
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regulamin powinien obowi zywa  w takim o rodku bo my odpowiadamy za jakoą ć ś ść 

us ug natomiast nie uwa am, e PCK powinno dla nas stanowi  zasady korzystania dlał ż ż ć  

naszych ludzi je eli my im za to p acimy. ż ł

Trzecie pytanie ju  ostatnie, mianowicie w § 5, mo e to gdzie  w ustawie pisze, ależ ż ś  

dlaczego nie piszemy tego eby ludzie wiedzieli dok adnie jak czytaj  w internecież ł ą  

uchwa , punkt 4 w § 5 stanowi: „odp atno ci za udzielone wiadczenia nie ustala siłę ł ś ś ę 

je li dochód nie przekracza kryterium dochodowego”. Prosz  mi powiedzie  bo ludzieś ę ć  

mnie pytaj , wczoraj mia am te  dy ur i pytaj  jakie to jest kryterium dochodowe?     Jaą ł ż ż ą  

mam zna  ustaw , dlaczego w uchwale nie podajecie tej kwoty bo przecie  jak ona sić ę ż ę 

zmieni, chyba e to jest dlatego e to kryterium si   10 razy do roku zmienia        i poż ż ę  

prostu ludzie nie maj  wiedzie  w a ciwie i maj  polega  na tym co pracownik MOPS-uą ć ł ś ą ć  

mówi.  Dzi kuj .  I  prosz  mi  udzieli  informacji  jakie  na  dzi  jest  to  kryteriumę ę ę ć ś  

dochodowe bo jestem zobowi zana ludziom z  wczorajszego dy uru  odpowiedzie .ą ż ć  

Dzi kuj .ę ę

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Wi c  tak,  odpowied  na  pierwsze  pytanie  –  us ugi  wiadczone  przez  o rodekę ź ł ś ś  

interwencji kryzysowej zgodnie z ustaw  o pomocy spo ecznej przys uguj  nieodp atnieą ł ł ą ł  

z  wyj tkiem us ugi  hostelowej.  Jak wspomnia em w swojej  informacji  na pocz tku,ą ł ł ą  

hostel zosta  uruchomiony miesi c temu, st d zachodzi konieczno  okre lenia zasad.ł ą ą ść ś  

Je li chodzi o regulamin organizacyjny, zgodnie z dyspozycj  ustawow  Rada Miastaś ą ą  

ustala organizacje oraz szczegó owe zasady ponoszenia odp atno ci i  z tego wzgl duł ł ś ę  

zosta  przygotowany w a nie projekt niniejszej uchwa y, który te elementy w swojejł ł ś ł  

tre ci zawiera. O rodek interwencji kryzysowej prowadzony przez PCK jest prowadzonyś ś  

na  zlecenie  miasta  Gda ska  w  zakresie  zada  pomocy  spo ecznej,  za  które  jań ń ł  

odpowiadam,  st d  te  jest  formu a  obliguj ca  kierownika  o rodka  do  dokonaniaą ż ł ą ś  

uzgodnie  w zakresie regulaminu szczegó owego. ń ł

I ostatnia kwestia – przygotowuj c projekty uchwa  kierujemy si  zasad  zgodnie        zą ł ę ą  

któr  nie przepisujemy postanowie , które s   usytuowane w ustawach, natomiast wą ń ą  

internecie  obok  uchwa y  podj tej  przez  Rad  Miasta,  która  reguluje  dany  obszarł ę ę  

zagadnie , równie  s  dodatkowe informacje dla klienta tak aby odbiór tej informacjiń ż ą  

by  pe ny, czytelny, zrozumia y. Dzi kuj .ł ł ł ę ę
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radna ZOFIA GOSZ

Jedno zdanie chc  dopowiedzie . Panie Dyrektorze, panie Prezydencie, prosz  nieę ć ę  

odsy a  biednych ludzi do internetu jeszcze którzy s  poddawani przemocy naprawdł ć ą ę 

bo moim zdaniem jest to lekcewa enie tych ludzi, nie chc  u ywa  tutaj innych s ów.ż ę ż ć ł  

Ja uwa am, e mieszka cy maj  prawo zna  kwoty, które ich obliguj         a nie ebyż ż ń ą ć ą ż  

si gali do internetu tym bardziej, e jak chyba wszystkim wiadomo w tej chwili nast pi aę ż ą ł  

centralizacja  pracowników  socjalnych  i  po  prostu  jest  jeden  g ówny  punkt  nał  

Gustkiewicza w Nowym Porcie i eby dojecha  to trzeba du o zap aci , to nawet taż ć ż ł ć  

pomoc kilkunastoz otowa si  nie op aca. Dzi kuj . Nie dam na to odpowiedzi ale poł ę ł ę ę żą  

prostu jest to bardzo z e rozwi zanie i nie my li si  o ludziach tylko zupe nie o innychł ą ś ę ł  

sprawach. A niech sobie zajrzy a mo e si  nie dowie to nie b dzie si  ubiega  a poż ę ę ę ł  

prostu jakby wiedzia  to mo e by sobie chcia  pomóc.ł ż ł

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Ja pozwol  sobie jednak odpowiedzie  pani Zofio z tego wzgl du, e o internecie toę ć ę ż  

pani wspomnia a dlatego powiedzia em, e oprócz umieszczania tam uchwa  równieł ł ż ł ż 

s  dodatkowe informacje, natomiast jest rzecz  oczywist , e to jest tylko i wy cznieą ą ą ż łą  

jedno z bardzo wielu róde  informacji i  sposobów komunikowania si  z  klientem.ź ł ę  

Dzi kuj .ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  19

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1594/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE  USTALENIA ORGANIZACJI ORAZ SZCZEGÓ OWYCHŁ  
ZASAD  PONOSZENIA  ODP ATNO CI  ZA  POBYT  W  O RODKUŁ Ś Ś  
INTERWENCJI KRYZYSOWEJ WRAZ Z HOSTELEM W GDA SKUŃ   

 Uchwa a stanowi za cznik nr 16 do niniejszego protoko u. ł łą ł

11)  ZMIANY UCHWA Y W SPRAWIE OKRE LENIA ZADA , NA KTÓREŁ Ś Ń  
PRZEZNACZONE  B D  RODKI  Z  PA STWOWEGO  FUNDUSZUĘ Ą Ś Ń  
REHABILITACJI  OSÓB  NIEPE NOSPRAWNYCH  W  2005  ROKUŁ  
(DRUK NR 1718+autopoprawka)

JACEK WILCZEWSKI – Dyrektor Miejskiego O rodka Pomocy Spo ecznejś ł

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1718 z autopoprawk .ł ł ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa opiniowa a pozytywnie.ż ł

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia opiniowa a pozytywnie.  ł ł

radny RYSZARD OLSZEWSKI

Przepraszam. Ja w nawi zaniu do poprzedniego punktu ale króciutko. Ja odwiedza emą ł  

stron  podmiotow  ę ą www.mops, nie zauwa y em, e tam s  problemy     z pozyskaniemż ł ż ą  

wiedzy, materia u, dokumentów niezb dnych gdzie mo na sobie wydrukowa , bo panił ę ż ć  

Zofia powo a a si  na jedn  z osób do niej na dy urze wczoraj, bo je eli taka osoba nieł ł ę ą ż ż  

mo e tego dokona  wprost ze wzgl dów finansowych             i innych, to  mo e toż ć ę ż  

zrobi  po rednio, bo je eli to jest wi kszy problem, to owszem nale a oby to inaczej,ć ś ż ę ż ł  

je eli  jedna osoba to  wystarczy tylko wydrukowa  tu  w Biurze Rady,  skopiowa  iż ć ć  

przekaza . Nie zrozumia em do ko ca tego problemy, stronna www chyba prawid owoć ł ń ł  

funkcjonuje.
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radna ZOFIA GOSZ

Panie radny, ja przepraszam po raz pierwszy do radnego si  odnosz , prosz  dobrzeę ę ę  

s ucha  o czym ja mówi . Ja powiedzia am, e biedny cz owiek a szczególnie rodzinał ć ę ł ż ł  

poddawana przemocy nie ma internetu i cz sto nie ma si y ani pieni dzy eby dojechaę ł ę ż ć 

do Rady Miasta i sobie zrobi  ksero. Ja mówi am o tym, chyba pan nigdy biednego nieć ł  

widzia . ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ale  prosz  Pa stwa,  Pa stwo s  jeszcze w poprzednim omawianym punkcie,  aleę ń ń ą  

prosz  rozmawiajcie.ę

radny RYSZARD OLSZEWSKI

Ja  przepraszam  najmocniej  pani  Zofio  identycznie  prosz ,  ja  bardzo  króciutkoę  

mówi em,  prosz  te  uwa a  co  ja  mówi em  bo  ja  nie  zrozumia em  aleł ę ż ż ć ł ł  

wypowiedzia em si  wprost jedna osoba, jedna rodzina ze wzgl dów finansowych nieł ę ę  

mo e wej  do internetu. Wystarczy pomóc jej i to wszystko, ale to nie jest problemż ść  

szeroki i tylko to powiedzia em.ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Prosz  Pa stwa, jeste my przy druku 1718 z autopoprawk .ę ń ś ą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y z autopoprawk ?ń ę ł ą

za -  20

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1595/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE ZMIANY UCHWA Y W SPRAWIE OKRE LENIA ZADA ,Ł Ś Ń  
NA  KTÓRE  PRZEZNACZONE  B D  RODKI  Z  PA STWOWEGOĘ Ą Ś Ń  
FUNDUSZU REHABILITACJI OSÓB NIEPE NOSPRAWNYCH W 2005Ł  
ROKU  

 Uchwa a stanowi za cznik nr 17 do niniejszego protoko u. ł łą ł

12) ZMIENIAJ CA UCHWA  RADY MIASTA GDA SKA                   WĄ ŁĘ Ń  
SPRAWIE  PRZYJ CIA  „GMINNEGO  PROGRAMUĘ  
PRZECIWDZIA ANIA NARKOMANII W 2006 ROKU” (DRUK NR 1723)Ł  

JANINA MA KO – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji ZdrowiaŃ

Zreferowa a projekt uchwa y tak jak w druku 1723.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Bud etowa opiniowa a pozytywnie.ż ł

Komisja Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowia opiniowa a pozytywnie.ł ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  19

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1596/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  ZMIENIAJ CA UCHWA  RADY  MIASTA GDA SKAĄ ŁĘ Ń  

W  SPRAWIE  PRZYJ CIA  „GMINNEGO  PROGRAMUĘ  

PRZECIWDZIA ANIA NARKOMANII W 2006 ROKU”Ł

 Uchwa a stanowi za cznik nr 18 do niniejszego protoko u. ł łą ł

13)      UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO OSOWA – REJON ULIC:  WODNIKA I  ARTEMIDY 
W MIE CIE GDA SKU (DRUK NR 1705)Ś Ń

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1705.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1597/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA PRZESTRZENNEGO OSOWA – REJON ULIC: 

WODNIKA I ARTEMIDY W MIE CIE GDA SKUŚ Ń  

 Uchwa a stanowi za cznik nr 19 do niniejszego protoko u. ł łą ł

14)     UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO  SIEDLCE  –  REJON  ULICY  LEGNICKIEJ 
W MIE CIE GDA SKU     (DRUK NR 1708)Ś Ń

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1708.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    4

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1598/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU 

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  SIEDLCE  –  REJON 

ULICY LEGNICKIEJ  W MIE CIE GDA SKU  Ś Ń

 Uchwa a stanowi za cznik nr 20 do niniejszego protoko u. ł łą ł

15)     O PRZYST PIENIU DO SPORZ DZENIA MIEJSCOWEGO PLANUĄ Ą  
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  JELITKOWO  REJON 
UL.  WYPOCZYNKOWEJ  II  W  MIE CIE  GDA SKU  Ś Ń
(DRUK NR 1706) 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1706.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

radny RYSZARD OLSZEWSKI

Panie Dyrektorze, jest to tajemnic  jakie osoby prawne i fizyczne, b d c w a cicielem ią ę ą ł ś  

wspó w a cicielem  wnosz  swoje  uwagi  i  wnioski  do  planu  zagospodarowaniał ł ś ą  

ogólnego i szczegó owego?ł
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MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

To by  grunt, który od wojska kupi a  firma PROKOM a teraz sprzeda a nast pnemuł ł ł ę  

developerowi ale ja nie pami tam kto to jest. Tak e to jest wniosek tego develepera,ę ż  

który naby  grunt od PROKOM-u i on chce tam realizowa  zabudow  mieszkaniow . Wł ć ę ą  

tej  cz ci  jest  to  zgodne z  planem natomiast  chce nieco intensywniej  i  nie  chceęś  

dowodz c, e to jest niechodliwe takich wielkich mieszka  powy ej 100 m. Spó kaą ż ń ż ł  

„POMERANKA” si  nazywa ta firma.ę

radny RYSZARD OLSZEWSKI

Je eli jeszcze dopytam a jaki jest plan inwestowania samej gminy, ile tam pozosta oż ł  

tego obszaru pod jakiekolwiek inwestycje?

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Na tym terenie nie ma adnych gruntów miejskich z wyj tkiem pó nocno-wschodniejż ą ł  

cz ci ulica Wypoczynkowa to jest grunt miejski a ca y grunt jest prywatny.ęś ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  14

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1599/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ Ą  

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  JELITKOWO  REJON 

UL. WYPOCZYNKOWEJ II   W MIE CIE GDA SKU   Ś Ń
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 Uchwa a stanowi za cznik nr 21 do niniejszego protoko u. ł łą ł

16)     O PRZYST PIENIU DO SPORZ DZENIA MIEJSCOWEGO PLANUĄ Ą  
ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  STAREGO  MIASTA  – 
REJON  ULICY  RAJSKIEJ  W  MIE CIE  GDA SKU  Ś Ń
(DRUK NR 1707) 

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

To jest kolejny projekt planu do rozpocz cia.  Nazywa si  Stare Miasto rejon ulicyę ę  

Rajskiej i granice tego planu przebiegaj  wzd u  ulicy Kupieckiej, agiewniki, Rajskiej ią ł ż Ł  

ulicy Podwale Grodzkie a od po udnia – wzd u  Kana u Raduni. czna powierzchniał ł ż ł Łą  

tego  terenu  –  jest  nieco  ponad  11,5  ha.  To  jest  jeden  przedostatni  fragment 

ródmie cia Gda ska, który nie ma planu. Istot  tego planu i g ównym wnioskodawcŚ ś ń ą ł ą 

by  tutaj w a ciciel dzia ki przez NOT-em na rogu Rajskiej                     i Heweliuszał ł ś ł  

gdzie  zosta y  dokonane  badania  archeologiczne.  Celem  planu  jest  wykorzystanieł  

terenów  niezainwestowanych  w  ródmie ciu,  m.in.  tej e  w a nie  dzia ki  na  celeŚ ś ż ł ś ł  

intensywnego zagospodarowania miejskiego. Teren po wst pnych analizach b dzieę ę  

przeznaczony pod zabudow  mieszkaniowo-us ugow  o wysokim standardzie. Celemę ł ą  

planu  b dzie  m.in.  okre lenie  w a ciwych  parametrów  zabudowy  w  zgodzie  zę ś ł ś  

mo liwo ciami inwestycyjnymi i uwarunkowaniami konserwatorskimi, poniewa  to jestż ś ż  
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obszar  Starego Miasta.  Tutaj  wida  plany otaczaj ce a  na zachód od tego planuć ą  

fragment z Dworcem G ównym i CITY FORUM. To jest jeszcze ostatni fragment, którył  

b dzie mia  plan ale na razie jeszcze do niego nie przyst pujemy.ę ł ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

radny ALEKSANDER UBRYS – Wiceprzewodnicz cy RMGŻ ą

Ja mam takie  pytanie w a nie wobec ostatniego stwierdzenia pana Dyrektora,  eł ś ż  

b dzie tam zabudowa mieszkaniowa. Otó  znamy ten rejon Gda ska. Nie do , e taę ż ń ść ż  

dziura 10 lat straszy a, mia o by  kino, no nie ma kina ale tam nie ma gdzie parkował ł ć ć 

samochodów, tam jest dramat z parkowaniem. Teraz je eli ja s ysz , e tam znowuż ł ę ż  

powstanie zabudowa mieszkaniowa, ja rozumiem kasa jest wa na ale czy tam b dzież ę  

jakie  obwarowanie z parkingiem podziemnym. Ja w ogóle uwa am, e skoro ten placś ż ż  

ju  tak d ugo stoi i nic si  nie dzieje, powinien by  w du ym stopniu wykorzystany naż ł ę ć ż  

parking. To jest wielka bol czka tego rejonu miasta.ą

radna BARBARA MEYER

Jam ma takie pytanie – panie Dyrektorze jak d ugo prywatni developerzy czekaj  na toł ą  

eby my zrobili przyst pienie do miejscowego planu, poniewa  wiem, e by y czasamiż ś ą ż ż ł  

wnioski radnych eby by o przyst pienie do planu i te wnioski zdaje si  nawet po 4-5ż ł ą ę  

latach nie doczeka y si  realizacji. Ile prywatny u nas czeka na przyst pienie do takiegoł ę ą  

planu i realizacj ?ę

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Panie Przewodnicz cy, Wysoka Rado.ą

Wi c najpierw w kwestii parkingów – z ca  pewno ci  ta realizacja tej inwestycji nieę łą ś ą  

pogorszy stanu parkingowego poniewa  b d  wymuszone na inwestorze zgodne zeż ę ą  

wska nikami dla mieszkaniówki wielorodzinnej tj. 1,2 miejsca parkingowego na          1ź  

mieszkanie i dla programu us ugowego ogólnie zgodnie z przyj tymi standardami.ł ę

Tam miejsca parkingowe dla tej nowej funkcji b d  zmieszczone na terenie inwestycji.ę ą  

By  mo e, tego nie jestem w stanie na tym etapie powiedzie , e mo liwe jest takieć ż ć ż ż  

zobowi zanie inwestora do wytworzenia tam wi kszej liczby miejsc parkingowych, któreą ę  
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b d  mia y  charakter  ogólnodost pny z  tym,  e  je li  chodzi           o  parkingię ą ł ę ż ś  

kubaturowe, no to obok jest parking istniej cy przy City Forum i on nie jest przesadnieą  

ob o ony, wi c tu jest kwestia ceny a oczywi cie ten parking wewn trz kubatury b dzieł ż ę ś ą ę  

p atny, ale jak mówi  z ca  pewno ci  nie nast pi z powodu tej inwestycji pogorszenieł ę łą ś ą ą  

stanu parkowania.

Teraz  je li  chodzi  o  oczekiwanie  na  wniosek  to  ja  chc  wyja ni ,  e  kolejnoś ę ś ć ż ść 

sk adania wniosków nie ma tu znaczenia, poniewa  wszystkie wnioski, które zosta ył ż ł  

pozytywnie rozpatrzone s  odr bnym trybem wprowadzane do planu pracy Biura zeą ę  

wzgl du na potrzeby o charakterze ogólnym. T  potrzeb  o charakterze ogólnym jest wę ą ą  

skrajnym przypadku tak e  np.aktywno  inwestycyjna  i  utworzenie  nowych miejscż ść  

pracy ale w tym przypadku kluczow  kwesti  jest to na co Pa stwo zwracaj  uwag , eą ą ń ą ę ż  

od wielu lat jest ten teren niezainwestowany a od dziesi ciu straszy dziura, wi c tutaj zeę ę  

wzgl du  na  potrzeb  uporz dkowania tego bardzo presti owego miejsca tu  przyę ę ą ż ż  

dworcu, ten wniosek musi by  szybko podj ty, zrealizowany. Pomys y z kinem      i zć ę ł  

obiektem wielkopowierzchniowym nie uda y si  bo obok konkurencja si  pospieszy a.ł ę ę ł  

Tutaj funkcja mieszkaniowa b dzie przynajmniej w parterze wymuszona ustaleniamię  

planu, w górnych kondygnacjach b dzie mieszkaniówka ale prosz  nie patrze  naę ę ć  

mieszkaniówk  ze zgroz . To jest te  dobra funkcja dla mieszka ców tego miasta.ę ą ż ń  

Miasto prowadzi polityk  oferowania zró nicowanej oferty mieszkaniowej i  jest wieluę ż  

ch tnych,  którzy  chc  w takim zabytkowym, presti owym  miejscu  mieszka  i  sę ą ż ć ą 

sk onni za to zap aci , wi c w górnych kondygnacjach my l , e od trzeciej wzwył ł ć ę ś ę ż ż 

b dzie mieszkaniówka. Tam zreszt  zbyt wysoko nie mo na budowa  z uwagi naę ą ż ć  

s siedztwo i widoki na w.Katarzyn , wi c tutaj b dzie wysoko  prawdopodobnie takaą Ś ę ę ę ść  

jak  ma  MEDISON  i  NOT,  ale  ten  program  mieszkaniowy  b dzie  tam  równieę ż 

zmieszczony.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  18

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    5

RADA MIASTA GDA SKAŃ
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w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1600/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

O  PRZYST PIENIU  DO  SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANUĄ Ą  

ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO  STAREGO  MIASTA  – 

REJON ULICY RAJSKIEJ W MIE CIE GDA SKU    Ś Ń

 Uchwa a stanowi za cznik nr 22 do niniejszego protoko u. ł łą ł

    
17)   UCHWALENIA MIEJSCOWEGO PLANU ZAGOSPODAROWANIA 
PRZESTRZENNEGO RÓDMIE CIE REJON ULIC D UGIE OGRODY IŚ Ś Ł  
SZAFARNIA W MIE CIE GDA SKU        (DRUK NR 1722)Ś Ń     

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1722.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  20

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    3

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1601/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

UCHWALENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA 

PRZESTRZENNEGO RÓDMIE CIE REJON ULIC D UGIE OGRODY IŚ Ś Ł  

SZAFARNIA W MIE CIE GDA SKU Ś Ń    

 Uchwa a stanowi za cznik nr 23 do niniejszego protoko u. ł łą ł

18)   ZMIANY UCHWA Y NR XXXIX/1338/05 RADY MIASTA GDA SKA ZŁ Ń  
DNIA 30 CZERWCA 2005 R.  O PRZYST PIENIU DO SPORZ DZENIAĄ Ą  
MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIA  PRZESTRZENNEGO 
CHE M III – ANIELINKI W MIE CIE GDA SKU    (DRUK NR 1704)Ł Ś Ń

MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gda skań

Zreferowa  projekt uchwa y tak jak w druku 1704.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Komisja Rozwoju Przestrzennego opiniowa a pozytywnie.ł

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  16

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1602/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE  ZMIANY UCHWA Y NR XXXIX/1338/05 RADY MIASTAŁ  

GDA SKA Z  DNIA 30 CZERWCA 2005 R.  O PRZYST PIENIU  DOŃ Ą  

SPORZ DZENIA  MIEJSCOWEGO  PLANU  ZAGOSPODAROWANIAĄ  

PRZESTRZENNEGO CHE M III – ANIELINKI W MIE CIE GDA SKU   Ł Ś Ń

 Uchwa a stanowi za cznik nr 24 do niniejszego protoko u. ł łą ł

19) WYRA ENIA OPINII O LOKALIZACJI SALONU GIER                       NAŻ  
AUTOMATACH      (DRUK NR 1698)

KRZYSZTOF SZCZEPANIAK – p.o.Dyrektor Wydzia u Polityki Gospodarczejł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1698 (druk 1698 stanowi za cznik nr 25       doł ł łą  

niniejszego protoko u).ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Samorz du i adu Publicznego – pozytywna.ą Ł

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna.

radna BARBARA MEYER

Chcia abym  si  dowiedzie  co  to  znaczy  negatywna  opinia  mieszka ców,  iluł ę ć ń  

mieszka ców, bo czasami wystarczy, e ma si  w s siedztwie jednego mieszka ca,ń ż ę ą ń  

któremu nic si  nie podoba, natomiast uwa am, e nale a oby wszystkie te podmioty,ę ż ż ż ł  

które z o y y wnioski potraktowa  w sposób identyczny. Nie widz  Przewodnicz cegoł ż ł ć ę ą  
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Komisji Samorz du i adu Publicznego, bo by abym za tym eby t  uchwa  jeszczeą Ł ł ż ą łę  

raz da  ewentualnie do dopracowania na  komisji,  rzeczywi cie zbada  t  spraw .ć ś ć ą ę  

Uwa am, e wszystkie podmioty powinny by  jednakowo traktowane st d na komisji,ż ż ć ą  

na której ja pracuj  akurat nie akceptowa am tego. Dzi kuj .ę ł ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Ja tylko Pa stwu dodam, e  te  zg oszenia najpierw do Rady przysz y,  nast pnień ż ł ł ę  

w Urz dzie Miasta i dopiero po interwencjach, e tak to d ugo trwa teraz zaczynamyę ż ł  

podejmowa  te uchwa y.ć ł

radny ALEKSANDER UBRYS – Przewodnicz cy Komisji Si PŻ ą Ł

Je eli  chodzi  o  druk  1698  my my  pozytywnie  zaopiniowali  druk  czyli  negatywnież ś  

odnie li my  si  do  tej  propozycji  mi dzy  innymi  dlatego,  e  by o  wyst pienieś ś ę ę ż ł ą  

mieszka ców tego rejonu Wrzeszcza, to jest Grunwaldzka 20 do 30. Tam jest           wń  

okolicy  lokal.  Zreszt  nie  by o  skarg  na  ten  lokal,  ma  dosy  dobr  opini  aleą ł ć ą ę  

mieszka cy, którzy przy nim mieszkaj  zawsze b d  mieli uwagi. Tu rzeczywi cie jestń ą ę ą ś  

sprawa kontrowersyjna. Wiem, e Komisja Polityki Gospodarczej mia a inn  opiniż ł ą ę 

pozytywn  dla otwarcia tego automatu. Ja nie wiem czy nie by oby dobrze jednak skoroą ł  

pozosta e lokalizacje aprobujemy, chocia  jedna to jest Rudy Kot wi c ju  z pewnł ż ę ż ą 

tradycj  to jest miejsce gdzie nie ma mieszkaniówki, tam s  us ugi             i handel wi cą ą ł ę  

mo na by rzeczywi cie je eli to wniosek jest kole anki Meyer eby cofn  ten druk doż ś ż ż ż ąć  

analizy komisji, to mo na by to przyj . Ja bym si  sk oni  do takiego rozwi zania ebyż ąć ę ł ł ą ż  

nie by o takiej sytuacji, e dwa dajemy a jeden nie, zaraz s  pytania a dlaczego, zarazł ż ą  

kto  podejrzewa nie wiadomo co. Na dzisiaj Komisja Samorz du i adu Publicznegoś ą Ł  

wyrazi a pozytywn  opini  dla druku czyli negatywnie dla tej lokalizacji. Dzi kuj .ł ą ą ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za odes aniem druku 1698 pod obrady komisji?ń ł

za -  10
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przeciw -    5

wstrzyma o si  ł ę -    8

Druk zosta  odes any do komisji.ł ł

20) WYRA ENIA OPINII O LOKALIZACJI SALONU GIER                        NAŻ  
AUTOMATACH (DRUK NR 1699)

KRZYSZTOF SZCZEPANIAK – p.o.Dyrektor Wydzia u Polityki Gospodarczejł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1699.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Samorz du i adu Publicznego – pozytywna.ą Ł

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  21
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przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1603/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  WYRA ENIA OPINII  O  LOKALIZACJI  SALONU  GIERŻ  
NA AUTOMATACH    

 Uchwa a stanowi za cznik nr 26 do niniejszego protoko u. ł łą ł

21) WYRA ENIA OPINII O LOKALIZACJI SALONU GIER                        NAŻ  
AUTOMATACH (DRUK NR 1700)

KRZYSZTOF SZCZEPANIAK – p.o.Dyrektor Wydzia u Polityki Gospodarczejł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1700.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Samorz du i adu Publicznego – pozytywna.ą Ł

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – 1-za, 1-przeciw, 3-wstrzymuj ce si .ą ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą
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Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  21

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    2

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1604/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  WYRA ENIA OPINII  O  LOKALIZACJI  SALONU  GIERŻ  
NA AUTOMATACH    

 Uchwa a stanowi za cznik nr 27 do niniejszego protoko u. ł łą ł

22)          WYRA ENIA OPINII O LOKALIZACJI KASYNA GRY Ż
     (DRUK NR 1701)

KRZYSZTOF SZCZEPANIAK – p.o.Dyrektor Wydzia u Polityki Gospodarczejł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1701.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Samorz du i adu Publicznego – pozytywna.ą Ł

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – negatywna.

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł
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za -  17

przeciw -    2

wstrzyma o si  ł ę -    5

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1605/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE    WYRA ENIA OPINII O LOKALIZACJI KASYNA GRYŻ  

 Uchwa a stanowi za cznik nr 28 do niniejszego protoko u. ł łą ł

23)   WYRA ENIA  WOLI  OBJ CIA  UDZIA ÓW  W  PODWY SZONYMŻ Ę Ł Ż  
KAPITALE ZAK ADOWYM JEDNOOSOBOWEJ SPÓ KI GMINY MIASTAŁ Ł  
GDA SKA  DZIA AJ CEJ  POD  FIRM  GDA SKIE  TOWARZYSTWOŃ Ł Ą Ą Ń  
BUDOWNICTWA SPO ECZNEGO SPÓ KA                  Z OGRANICZONŁ Ł Ą 
ODPOWIEDZIALNO CI  Z SIEDZIB  W GDA SKUŚ Ą Ą Ń  (DRUK NR 1702)

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Zreferowa a projekt uchwa y jak w druku 1702.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Bud etowej – pozytywna.ż

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna.

radna DANUTA PUTRYCZ

Pani Dyrektor jak pani wszystko wie to uprzejmie prosz  o tak  odpowied . Na Falckę ą ź  

Polonusa mia y by  budowane ale budynki komunalne dwa. Pan Prezydent Lewnał ć  
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za o y  to  w  swoim  szczytnym  wieloletnim  programie  w  zwi zku  z  tym  raptemł ż ł ą  

zmieniono zdanie. Moje pytanie co by o przyczyn  tak nag ej zmiany i dlaczego taka ał ą ł  

nie inna decyzja, czym by o to spowodowane?  Dzi kuj  bardzo.ł ę ę

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Je eli chodzi o Falck Polonusa to na pewno ta sz  i wygodniejsz  form  finansowaniaż ń ą ą ą  

budownictwa jest finansowanie poprzez Bank Gospodarstwa Krajowego. Tak  formuą łę 

finansowania mo e jedynie wykorzysta  TBS czyli m.in. Gda ski TBS, st d decyzjaż ć ń ą  

atwiejszego,  prostszego,  bardziej  dost pnego  finansowania  oraz  mo liwoł ę ż ść 

zagospodarowania pozytywnego terenu.

radna DANUTA PUTRYCZ

Pani Dyrektor zrozumia abym tak  odpowied , by aby dla mnie jasna bez pytania podł ą ź ł  

warunkiem gdyby przydzia  lokali  tak  z  TBS-u  jak  dla  mieszka ców oczekuj cychł ń ą  

w kolejce by  to samy z punktu widzenia dochodowo ci. Jak si  okazuje do TBS-uł ż ś ę  

trafiaj  ludzie o okre lonych dochodach finansowych, natomiast poni ej okre lonychą ś ż ś  

dochodów nie mog  si  znale  na li cie wi c nie b d  to dla tych ludzi, którzy czekają ę źć ś ę ę ą ą 

od lat bo ich stan finansowy jest taki jaki jest. Za du o eby otrzyma  nie wiem miejsceż ż ć  

czy socjalny, za ma o eby dosta  si  do TBS-u i ponosi  ci ary utrzymania op atł ż ć ę ć ęż ł  

czynszowych w mieszkaniach TBS-owskich bo  wiemy,  e  jednak czynsz tam jestż  

inaczej kszta towany, inaczej ustalany i zawsze jest on wy szy          bo zawierał ż  

równie  element sp aty kredytu, jak równie  pewnego zysku dochodu,       w zwi zku zż ł ż ą  

tym czy te mieszkania tak wybudowane przez TBS, o których pani mówi a, b d  mia ył ę ą ł  

charakter TBS-owski czy komunalny i to jest dla mnie wa ne. Dzi kuj  bardzo.ż ę ę

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Z uwagi na fakt, i  w tamtym rejonie poziom wody jest bardzo wysoki czyli nisko podż  

gruntem, budynki te wymagaj  dodatkowych nak adów czyli koszt wybudowania        1ą ł  

m2  jest  wy szy  ani eli  nale a oby  za o y  dla  budownictwa  komunalnego,  st dż ż ż ł ł ż ć ą  

wniosek aby wspomóc to budownictwo ta szym kredytem eby nie podra a  m2 tegoń ż ż ć  

mieszkania, natomiast je li idzie o mo liwo  zamieszkania odpowiednich osób w tymś ż ść  

budynku to  nowe budownictwo, które  budowane jest w systemie komunalnym, czy 

b dzie budowane, czy jest budowane, równie  czynsz nie wynosi ani 2, ani 3,     ani 4ę ż  
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z , tylko w granicach 6 z , natomiast m2 w budownictwie GTBS-owskim stanowi kosztł ł  

7,80 za m2 wi c ró nica nie jest znacz ca.ę ż ą

radna DANUTA PUTRYCZ

Chcia abym wyczerpa  ten temat. Ciesz  si , e powstaj  mieszkania TBS-owskie boł ć ę ę ż ą  

jest pewna grupa ludzi, których potrzeby zaspokajamy ale prosz  Pa stwa to nie tak,ę ń  

e wszystko i tylko TBS-y. S  jeszcze inni, którzy równie  oczekuj  na mieszkania iż ą ż ą  

pani Dyrektor ostatnie budynki maj  czynsz 8,06 natomiast ostatnie budynki w TBS-ieą  

„Mot awa”  maj  7,93  je eli  si  nie  pomyli am  bo  maj  równo  4  %  warto cił ą ż ę ł ą ś  

odtworzeniowej i  TBS sobie sam ustala z tego co wiem stawk  czynszu zgodnie zę  

przepisami,  z ustaw .  Powstaje sytuacja nawet to tak troszeczk  z o liwie w tej chwilią ę ł ś  

powiem, okazuje si , e GTBS chyba dro ej buduje kiedy czynsz jest wy szy a stanowię ż ż ż  

to  t  sam  równowarto  od  warto ci  odtworzeniowej  tego  budynku.  Jeszcze razą ą ść ś  

podkre lam nie ma nic przeciwko temu tylko buntuj  si  przeciwko jednej linii jakbyś ę ę  

preferowanej przez Prezydenta budowania mieszka          a nie ró norodno ci tego i oń ż ś  

to mi chodzi. Dzi kuj  bardzo.ę ę

radna BARBARA MEYER

Tylko krótko. Optymistycznie obawy mojej kole anki klubowej zako cz . Oczywi cież ń ę ś  

przyjmuj  tak  hipotez ,  e  du o  ludzi  z  mieszka  komunalnych  b dzie  się ą ę ż ż ń ę ę 

wprowadza o do TBS-ów w zwi zku z tym pozostan  nam mieszkania komunalne        ił ą ą  

ludzie z listy b d  mogli otrzymywa . Dzi kuj .ę ą ć ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  20

przeciw -    3

wstrzyma  si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł
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UCHWA  NR XLVI/1606/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE WYRA ENIA WOLI OBJ CIA UDZIA ÓW                      WŻ Ę Ł  
PODWY SZONYM  KAPITALE  ZAK ADOWYM  JEDNOOSOBOWEJŻ Ł  
SPÓ KI  GMINY  MIASTA  GDA SKA  DZIA AJ CEJ  POD  FIRMŁ Ń Ł Ą Ą 
GDA SKIE  TOWARZYSTWO  BUDOWNICTWA  SPO ECZNEGOŃ Ł  
SPÓ KA  Z  OGRANICZON  ODPOWIEDZIALNO CI  Z  SIEDZIBŁ Ą Ś Ą Ą 
W GDA SKU        Ń

 Uchwa a stanowi za cznik nr 29 do niniejszego protoko u. ł łą ł

24)    WYRA ENIA WOLI  OBJ CIA UDZIA ÓW W  PODWY SZONYMŻ Ę Ł Ż  
KAPITALE ZAK ADOWYM SPÓ KI  DZIA AJ CEJ POD FIRMŁ Ł Ł Ą Ą 
GDA SKA  INFRASTRUKTURA  WODOCI GOWO  –Ń Ą  
KANALIZACYJNA SPÓ KA Z O.O. Z SIEDZIB  W GDA SKU Ł Ą Ń

  (DRUK NR 1709 + AUTOPOPRAWKA )

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Zreferowa a projekt uchwa y jak w druku 1709 z autopoprawk .ł ł ą

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Bud etowej – pozytywna.ż

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  22

przeciw -    1

wstrzyma o si  ł ę -    3
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1607/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE WYRA ENIA WOLI OBJ CIA UDZIA ÓW                       WŻ Ę Ł  
PODWY SZONYM KAPITALE ZAK ADOWYM SPÓ KI DZIA AJ CEJŻ Ł Ł Ł Ą  
POD  FIRM  GDA SKA  INFRASTRUKTURA  WODOCI GOWO  –Ą Ń Ą  
KANALIZACYJNA SPÓ KA Z O.O. Z SIEDZIB  W GDA SKUŁ Ą Ń          

 Uchwa a stanowi za cznik nr 30 do niniejszego protoko u. ł łą ł

25)    WYRA ENIA WOLI  OBJ CIA UDZIA ÓW W  PODWY SZONYMŻ Ę Ł Ż  
KAPITALE  ZAK ADOWYM  SPÓ KI  DZIA AJ CEJ  POD  FIRMŁ Ł Ł Ą Ą 
POMORSKI  FUNDUSZ  PO YCZKOWY  SPÓ KA  Z  OGRANICZONŻ Ł Ą 
ODPOWIEDZIALNO CI  Z SIEDZIB  W GDA SKU    (DRUK NR 1710)Ś Ą Ą Ń

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Zreferowa a projekt uchwa y jak w druku 1710.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Opinia Komisji Bud etowej – pozytywna.ż

Opinia Komisji Polityki Gospodarczej i Morskiej – pozytywna.

radny GRZEGORZ SIELATYCKI

Pani Dyrektor mam takie pytanie, na Walnym Zgromadzeniu w tym roku przedstawiciel 

wspólnika Miasta Gminy Gda sk zg asza  zastrze enia co do dzia alno ci Spó ki podń ł ł ż ł ś ł  

wzgl dem przestrzegania prawa zamówie  publicznych. Chodzi o o zawieranie umowyę ń ł  

ze SKOK-iem a tak e o wybór biura rachunkowego. Przedstawiciel Miasta Gda skaż ń  
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wskazywa  tam na z amanie art. 3, 142 i 143 ustawy prawo zamówie  publicznych, czył ł ń  

ta sprawa zosta a wyja niona, czy to jest tak,        e my w tej chwili b dziemył ś ż ę  

podwy sza  udzia y  w  Spó ce,  która  wg  przedstawiciela   Miasta  Gda ska  nież ć ł ł ń  

przestrzega prawa zamówie  publicznych.ń

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Wed ug  wyja nie  zarz du  Spó ki  tematy  te  zosta y  wyja nione.  Zarz d  Spó kił ś ń ą ł ł ś ą ł  

zasi gn  opinii radcy prawnego, t  opini  posiada Spó ka w swoich dokumentach       ię ął ę ę ł  

opinia by a pozytywna. Przedstawiciel Miasta, który dyskutowa  na ten temat, miał ł ł 

pewne w tpliwo ci i  takie w tpliwo ci zawsze trzeba po prostu zg asza , natomiastą ś ą ś ł ć  

wybór biura rachunkowego odbywa  si  w drodze zapytania o cen  i takie zapytanieł ę ę  

zosta o wystosowane. Okaza o si , e firma, która prowadzi biuro rachunkowe, którał ł ę ż  

prowadzi ksi gowo  Spó ki z o y a najta sz  ofert .ę ść ł ł ż ł ń ą ę

radny GRZEGORZ SIELATYCKI

A sama umowa ze SKOK-iem?

IWONA BIERUT – Zast pca Dyrektora Wydzia u Skarbuę ł

Umowa ze SKOK-iem równie  otrzyma a opini  radcy prawnego pozytywn . Takież ł ę ą  

opinie s  w Spó ce w dokumentacji.ą ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  16

przeciw -    0

wstrzyma o si  ł ę -    7

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1608/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku
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W SPRAWIE WYRA ENIA WOLI OBJ CIA UDZIA ÓW                       WŻ Ę Ł  
PODWY SZONYM KAPITALE ZAK ADOWYM SPÓ KI DZIA AJ CEJŻ Ł Ł Ł Ą  
POD  FIRM  POMORSKI  FUNDUSZ  PO YCZKOWY  SPÓ KA  ZĄ Ż Ł  
OGRANICZON  ODPOWIEDZIALNO CI  Z  SIEDZIB      WĄ Ś Ą Ą  
GDA SKU Ń          

 Uchwa a stanowi za cznik nr 31 do niniejszego protoko u. ł łą ł

26) UDZIELENIA  DOTACJI  CELOWEJ  NA  PRACE 
KONSERWATORSKIE,  RESTAURATORSKIE  I  ROBOTY 
BUDOWLANE PRZY ZABYTKU WPISANYM DO REJESTRU 
ZABYTKÓW          (DRUK NR 1724)

JANUSZ TARNACKI – p.o. Kierownik Referatu Ochrony Zabytków

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1724.ł ł

Doda  równie , e” specyfika tej uchwa y polega na tym, e oko o 80 % na te dotacjeł ż ż ł ż ł  

dok ada si  Urz d Marsza kowski. 19 grudnia czyli 2 dni temu Sejmik Województwał ę ą ł  

podj  uchwa  o  przekazaniu  kwoty  183  tys.  miastu  i  obecnie  jest  w  podpisieął łę  

porozumienie o przekazaniu tych rodków, tak e pozosta a cz  w kwocie 50 tys.ś ż ł ęść  

b dzie pochodzi a ze rodków gminnych. Projekt uchwa y nie posiada opinii komisjię ł ś ł  

gdy  wp yn  do Biura Rady dopiero 20 grudnia”ż ł ął

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Projekt uchwa y zosta  wniesiony w dniu dzisiejszym do porz dku obrad.ł ł ą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł
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za -  22

przeciw -    1

wstrzyma  si  ł ę -    1

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1609/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  UDZIELENIA  DOTACJI  CELOWEJ  NA  PRACE 
KONSERWATORSKIE,  RESTAURATORSKIE  I  ROBOTY 
BUDOWLANE  PRZY  ZABYTKU  WPISANYM  DO  REJESTRU 
ZABYTKÓW           

Uchwa a stanowi za cznik nr 32 do niniejszego protoko u. ł łą ł

27) WYODR BNIENIA NA ROK 2006 RODKÓW FINANSOWYCH NAĘ Ś  
DZIA ALNO  STATUTOW  JEDNOSTEK  POMOCNICZYCHŁ ŚĆ Ą  
(DRUK NR 1725)

radny ALEKSANDER UBRYS – Przewodnicz cy Komisji Si PŻ ą Ł

Zreferowa  projekt uchwa y jak w druku 1725.ł ł

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Projekt uchwa y zosta  wniesiony w dniu dzisiejszym do porz dku obrad.ł ł ą

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  21

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    1
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1610/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W  SPRAWIE  WYODR BNIENIA  NA  ROK  2006  RODKÓWĘ Ś  
FINANSOWYCH  NA  DZIA ALNO  STATUTOW  JEDNOSTEKŁ ŚĆ Ą  
POMOCNICZYCH  

          

Uchwa a stanowi za cznik nr 33 do niniejszego protoko u. ł łą ł

28) ZMIANY W SK ADZIE OSOBOWYM KOMISJI EDUKACJI RADYŁ  

MIASTA GDA SKA       (DRUK NR 1726)Ń

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Powo uje  si  do  sk adu  osobowego  Komisji  Edukacji  RMG  radnego  Piotrał ę ł  

Gierszewskiego.

Komisja Edukacji – opinia pozytywna.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  25
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przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    0

RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1611/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE ZMIANY W SK ADZIE OSOBOWYM KOMISJI EDUKACJIŁ  

RADY MIASTA GDA SKA   Ń

          

Uchwa a stanowi za cznik nr 34 do niniejszego protoko u. ł łą ł

29) ZMIANY  W  SK ADZIE  OSOBOWYM  KOMISJI  SPRAWŁ  

SPO ECZNYCH  I  OCHRONY  ZDROWIA  RADY  MIASTAŁ  

GDA SKA       (DRUK NR 1727)Ń

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Powo uje si  do sk adu osobowego Komisji Spraw Spo ecznych i Ochrony Zdrowiał ę ł ł  

RMG radnego Piotra Gierszewskiego.

Kto z Pa  i Panów Radnych jest za przyj ciem uchwa y?ń ę ł

za -  25

przeciw -    0

wstrzyma  si  ł ę -    0
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RADA MIASTA GDA SKAŃ

w g osowaniu  p o d j   ał ę ł

UCHWA  NR XLVI/1612/05ŁĘ

Rady Miasta Gda skań

z dnia 22 grudnia 2005 roku

W SPRAWIE  ZMIANY W SK ADZIE OSOBOWYM KOMISJI SPRAWŁ  

SPO ECZNYCH I OCHRONY ZDROWIA RADY MIASTA GDA SKA    Ł Ń

          

Uchwa a stanowi za cznik nr 35 do niniejszego protoko u. ł łą ł

PUNKT 8

WNIOSKI, O WIADCZENIA OSOBISTEŚ

radny W ADYS AW CZKOWSKIŁ Ł ŁĘ

Panie Przewodnicz cy ja  my l ,  e  zawsze w o wiadczeniach osobistych najlepieją ś ę ż ś  

odnie  si  do spraw typowo tzw. organizacyjnych. Ja wiem, e dzisiaj ostatnia sesja wść ę ż  

tym roku, e trzeba by o i dla mediów, i dla wszystkich zrobi  troch  pokazówki, oceniż ł ć ę ć 

rok jak polecia  bo szybko ucieka, zosta o tylko par  dni. Ja prosi bym bardzo abył ł ę ł  

normalnie zachowa  pewne regu y poniewa  sesja jest sesj  zawsze robocz , nieć ł ż ą ą  

jak  uroczyst  ani o uroczystym charakterze tylko sesj  robocz , e po prostu mediaąś ą ą ą ż  

mia y swoje miejsce, siedzia y tam gdzie trzeba a nie chodzi y tu pod nosem, bo raz eł ł ł ż  

tak,  e  nag o nienie  troch  si  poprawi o  ale  w  dalszym  ci gu  jest  jakbyż ł ś ę ę ł ą  

niedostateczne, nie zawsze dobrze s ycha  i chcia bym eby po prostu normalnie tł ć ł ż ą 

spraw  potraktowa  bardzo powa nie od przysz ego roku, eby w miar  mo liwo cię ć ż ł ż ę ż ś  
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nie przeszkadzano w pracy radnym w momencie kiedy pan Przewodnicz cy prowadzią  

sesj . Dzi kuj .ę ę ę

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Dzi kuj . Zwrócimy uwag  eby podczas obrad dziennikarze nie chodzili.ę ę ę ż

Szanowni Pa stwo jeszcze raz wszystkiego najlepszego w Nowym Roku, spokojnychń  

wi t.ś ą

PUNKT 9

ZAKO CZENIE OBRADŃ

radny BOGDAN OLESZEK – Przewodnicz cy RMGą

Na tym zako czyli my obrady sesji.ń ś

Obrady zako czono o godzinie 15,3oń

Przewodnicz cyą

                Rady Miasta Gda skań

Bogdan Oleszek
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Protokó  sporz dzi ał ą ł

na podstawie zapisu ta my magnetofonowej ś

inspektor BRMG

Wanda Rostankowska
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	PUNKT 1
	                 SPRAWY REGULAMINOWE
	Przewodniczący Rady Miasta BOGDAN OLESZEK otworzył                    i przewodniczył obradom sesji Rady Miasta Gdańska. 
	radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG
	radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG


								przeciw 		-    0
								przeciw 		-    0
								przeciw 		-    1
								przeciw 		-    0
								przeciw 		-    0
								przeciw 		-    0
	PUNKT 2
	PAWEŁ ADAMOWICZ – Prezydent Miasta Gdańska
	PUNKT  3

	radny BOGDAN OLESZEK – Przewodniczący RMG

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1583/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-  10
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1584/05
	Rady Miasta Gdańska
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – SKARBNIK MIASTA GDAŃSKA


								przeciw 		-    2
								przeciw 		-    1
								przeciw 		-    1
	LECH WAŁĘSA – Prezydent
	JANUSZ ŚNIADEK – Przewodniczący NSZZ „Solidarność”

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1585/05
	Rady Miasta Gdańska
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska
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	UCHWAŁĘ NR XLVI/1586/05
	Rady Miasta Gdańska
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1587/05
	Rady Miasta Gdańska
	WŁODZIMIERZ PIETRZAK – Skarbnik Miasta Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1588/05
	Rady Miasta Gdańska
	DANUTA JANCZAREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1589/05
	Rady Miasta Gdańska
	REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1590/05
	Rady Miasta Gdańska
	REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1591/05
	Rady Miasta Gdańska
	REGINA BIAŁOUSÓW – Zastępca Dyrektora Wydziału Edukacji i Sportu


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1592/05
	Rady Miasta Gdańska
	WALDEMAR NOCNY – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1593/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1594/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1595/05
	Rady Miasta Gdańska
	JANINA MAŃKO – Kierownik Referatu Profilaktyki i Promocji Zdrowia


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1596/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1597/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1598/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1599/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska
	Panie Przewodniczący, Wysoka Rado.
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1600/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1601/05
	Rady Miasta Gdańska
	MAREK PISKORSKI – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska


								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1602/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    5
								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1603/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1604/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    2
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1605/05
	Rady Miasta Gdańska
	radna DANUTA PUTRYCZ
	radna DANUTA PUTRYCZ
	radna DANUTA PUTRYCZ
	radna BARBARA MEYER
	Tylko krótko. Optymistycznie obawy mojej koleżanki klubowej zakończę. Oczywiście przyjmuję taką hipotezę, że dużo ludzi z mieszkań komunalnych będzie się wprowadzało do TBS-ów w związku z tym pozostaną nam mieszkania komunalne        i ludzie z listy będą mogli otrzymywać. Dziękuję.
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								przeciw 		-    1
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1607/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1608/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    1
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1609/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1610/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1611/05
	Rady Miasta Gdańska

								przeciw 		-    0
	UCHWAŁĘ NR XLVI/1612/05
	Rady Miasta Gdańska
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